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‘Onze	nob’le	discipline’	
Door	Max	Nederkoorn	en	Stijn	van	den	Wijngaard 	

NB:	Voor	ceremonieel	gebruik	worden	slechts	het	eerste	couplet	en	het	refrein	gezongen.	

Onze	nob’le	discipline, 	
De	politieke	wetenschap!		

Het	debat	is	voor	ons	routine,		
Trots	op	’t	studieus	broederschap,		
Dit	Leidsch	superieur	instituut,		

Eren	wij	de	vereniging, 	
Die	heerst	en	regeert	deze	stad:		
Sedert	’t	jaar	één-en-tachtig 	
Is	de	SPIL	oppermachtig!		

Maak	plaats,	hier	is	de	SPIL!		
De	SPIL	maakt	‘t	verschil!		
Chapeau,	chapeau: 	

Wij	prijzen	hoog De	glorie	van	de	SPIL	

[[Rijk’lijk	vloei’	de	alcohol, 	
De	politieke	borrelpraat!		

Drinken	hoort	bij	’t	protocol,		
Zoveel	dat	het	nergens	meer	op	slaat.	

	Dit	Leidsch	superieur	instituut,		
Eren	wij	de	vereniging, 	

Die	heerst	en	regeert	deze	stad:		
Wie	ons	ziet	heeft	direct		

een	Minderwaardigheidscomplex!	
	Maak	plaats,	hier	is	de	SPIL! 	
De	SPIL	maakt	’t	verschil!		

Chapeau,	chapeau: Wij	prijzen	hoog 	
De	glorie	van	de	SPIL]]	
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NOTULEN	IRO-ALV	d.d.	31	januari	2017	

1. Opening	
 
De	ALV-voorzitter,	Laura	van	der	Plas,	opent	de	vergadering	om	17:33. 
 
De	aanwezigen	van	de	ALV	zijn: 
 
Mirthe	Voppen	
Sietske	Couperus	
Nadette	Embregts	
Fedde	van	der	Herberg	
Emilie	de	Raadt	
Niels	Park	
Merle	te	Molder	
Reinier	Schouten	
Michael	Kunst	
Denise	Dijkhuizen	
Julia	van	Sluijs	
Niels	Stormbroek	
Thijn	van	der	Kooi	
Roos	Neven	
Ariane	Litjens	
Paul	Maas	
Sarah	Sramota	
Emma	van	Neerven	
Safiya	van	der	Berg	
Esmee	de	Winter	
Anouk	van	Vliet	
Daan	van	Woudenberg	
Tristan	Schyns	
Evelien	Lambooij	
Robin	Hill	
Floris	Giltaij	
Jan	Willem	Wesselink	
Milou	Bonewit	
Fréderique	de	Ruyter	

Jana	Janssens	
Mindy	de	Jong	
Rex	Lalleman	
Rick	Oosterheert	
Romy	Bruijnzeel	
Martzen	Groenveld	
Annabel	de	Wit	
Esmee	van	Meer	
Timo	van	Zagten	
Jesse	de	Jong	
Pepijn	Knops	
Lisanne	Trouw	
Sadjia	Safdari	
Sanne	Grave	
Jaap	Valkenburg	
Wouter	Nelen	
Jip	Stam	
Bart	Scholte	
Nadine	de	Putter	
Marjolein	Nieuwenhuijzen	
Jelyn	Stegewans	
Kirsten	Allijn	
Siebe	de	Roest	
Juno	Wilbrink	
Bas	de	Groot	
Sofie	Bastiaansen	
Merel	Ek	
Iwan	Slabber	
Nikki	Gommers	

 
Als	 eerste	 heeft	 de	 ALV-voorzitter	 een	 mededeling.	 Wegens	 duurzame	 en	 economische	
redenen	zijn	de	notulen	van	de	Beleids-ALV	niet	toegevoegd	aan	het	ALV-boekje.	Deze	zijn	
uiteraard	wel	online	te	bekijken	en	liggen	ter	inzage	tijdens	de	ALV. 
 
2. Instelling	der	Stemcommissie	
 
Dhr.	 Wesselink	 en	 dhr.	 Giltaij	 worden	 door	 de	 ALV-voorzitter	 ingehamerd	 als	
stemcommissie. 
 
3. Vaststellen	agenda	
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Er	zijn	geen	vragen	over	de	agenda.	De	agenda	wordt	vastgesteld. 
 
4. Mededelingen	
 
Mevr.	 Couperus	 heeft	 drie	 mededelingen.	 De	 eerste	 luidt	 dat	 het	 AlleJaarsWeekend	
verplaatst	 zal	 worden	 naar	 het	 weekend	 van	 28,	 29	 en	 30	 april.	 De	 huidige	 datum	 viel	
namelijk	samen	met	het	NOOC-toernooi	van	Njord.	Omdat	veel	leden	van	de	SPIL	ook	Njord-
lid	 zijn	 en	 tevens	 AJW-commissieleden,	 heeft	 het	 bestuur	 de	 keuze	 gemaakt	 het	 AJW	 te	
verplaatsen.	De	tweede	en	derde	mededeling	betreft	het	 IRO-plan.	Mevr.	Couperus	wil	de	
ALV	 erop	 attenderen	 dat	 het	 bestuur	 reeds	 te	 horen	 heeft	 gekregen	 dat	 er	 400	
aanmeldingen	binnen	zijn	gekomen	voor	de	nieuwe	bachelor	specialisatie	IRO.	Ook	heeft	het	
bestuur	goedkeuring	gekregen	van	de	Gemeente	Den	Haag	en	het	instituut.	De	SPIL	zal	5000	
à	6000	euro	subsidie	krijgen. 
Mevr.	Voppen	heeft	ook	nog	een	kleine	mededeling.	Zij	wil	de	ALV	erop	attenderen	dat	het	
misschien	 sommigen	 al	 is	 opgevallen,	maar	 zij	 draagt	 haar	 penning	 niet	 om	haar	 nek.	 Dit	
komt	 omdat	 mevr.	 Voppen	 een	 nogal	 chaotische	 verhuizing	 doormaakt,	 waardoor	 de	
penning	nog	in	een	verhuisdoos	te	vinden	is.	Zij	wil	zichzelf	excuseren	en	belooft	de	ALV	dat	
zij	haar	penning	de	volgende	keer	weer	met	trots	zal	dragen. 
 
Dhr.	Valkenburg	roept	dat	dit	nog	nooit	gebeurd	is. 
 
Mevr.	 Van	 Meer	 heeft	 een	 vraag.	 Zij	 wil	 graag	 weten	 of	 het	 al	 duidelijk	 is	 hoeveel	
internationale	studenten	zich	al	hebben	aangemeld	voor	de	studie. 
 
Mevr.	Couperus	zegt	dat	hier	nog	geen	duidelijkheid	over	is.	
	
5. Ingekomen	stukken	
 
Mevr.	Couperus	noemt	dat	er	vier	machtigingen	zijn	binnengekomen.	Er	 is	een	machtiging	
van	 dhr.	 De	 Moor	 voor	 mevr.	 Trouw,	 een	 machtiging	 van	 mevr.	 Rombouts	 voor	 mevr.	
Dijkhuizen,	een	machtiging	van	mevr.	De	Kool	voor	dhr.	Van	Zagten	en	een	machtiging	van	
mevr.	Van	der	Plas	voor	mevr.	Lambooij. 
 
Verder	is	er	een	ingekomen	stuk	van	de	AJW-commissie. 
 
Geachte	ALV, 
 
De	lat	is	vorig	jaar	hoog	gelegd.	Vanzelfsprekend	gaan	wij	het	dit	jaar	niet	alleen	evenaren,	
maar	 ook	 overtreffen.	 Wij	 hebben	 het	 natuurlijk	 over	 niets	 anders	 dan	 het	
AlleJaarsWeekend!	 De	 afgelopen	 tijd	 zijn	 wij	 al	 druk	 bezig	 geweest	 om	 over	 een	 paar	
maanden	een	schittermagisch	weekend	neer	te	zetten. 
 
Nu	hebben	wij	een	belangrijke	mededeling	voor	 jullie:	het	AJW	2017	is	namelijk	verplaatst!	
Vanwege	een	of	ander	roeitoernooi	zal	het	AJW	niet	eind	maart,	maar	van	28	tot	en	met	30	
april	plaatsvinden.	Laten	we	het	nog	maar	een	keer	herhalen:	van	28	tot	en	met	30	april!	Na	
Koningsdag	nog	niet	genoeg	gefeest?	Komt	dat	even	mooi	uit,	dan	kun	je	namelijk	gelijk	mee	
door	op	AJW! 
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Zal	‘bad	gaan	is	ook	gaan’	ook	aankomend	AJW	weer	het	motto	zijn?	Zullen	er	ook	dit	jaar	
weer	verkeersborden	gestolen	worden?	Reizen	we	echt	af	naar	Rome?	Gaan	we	überhaupt	
naar	 een	 stad,	 of	 trekken	 we	 ons	 terug	 op	 een	 hutje	 op	 de	 hei?	 Onze	 plannen	 blijven	
voorlopig	nog	even	geheim,	maar	houd	de	sociale	media	goed	in	de	gaten.	Zet	in	ieder	geval	
28	tot	en	met	30	april	in	je	agenda,	meer	informatie	volgt	spoedig! 
 
Met	feestelijke	groetjes, 
 
De	AJW-commissie	2016-2017 
 
6. Vaststellen	notulen	Beleids-ALV	
 
Mevr.	 Couperus	 noemt	 dat	 grammatica-	 en	 spellingsfouten	 gemaild	 kunnen	worden	 naar	
secretaris@spilplaats.nl. 
 
De	ALV-Voorzitter	stelt	dat	de	notulen	per	kopje	doorgenomen	zullen	worden,	aangezien	de	
pagina-nummering	van	de	inzage-exemplaren	verschilt	van	de	notulen	die	online	te	bekijken	
zijn. 
 
Dhr.	Valkenburg	heeft	 een	 vraag.	Hij	 vraagt	 zich	 af	wat	 besloten	 is	 omtrent	 het	 tijdschrift	
Debat,	aangezien	de	ALV	daar	de	vorige	keer	nogal	een	intense	discussie	over	heeft	gehad.	
Hij	vraagt	zich	af	of	daar	uiteindelijk	extra	geld	voor	is	vrijgemaakt. 
 
Mevr.	Voppen	herhaalt	de	vraag	van	dhr.	Valkenburg. 
 
Mevr.	Embregts	wil	hier	op	antwoorden	door	te	zeggen	dat	er	geen	extra	geld	naar	Debat	is	
gegaan.	Wel	heeft	het	bestuur	een	 toezegging	gekregen	van	CASSA	voor	een	 subsidie	van	
400	 euro.	 Ook	 is	 er	 een	 deel	 van	 het	 geld	 van	 Acquisitie	 naar	 de	 lustrumeditie	 gegaan.	
Verder	is	er	bij	de	drukker	wat	geld	van	de	uiteindelijke	prijs	afgegaan,	dus	op	deze	manier	
heeft	het	bestuur	het	geld	rond	kunnen	krijgen. 
 
Dhr.	Valkenburg	feliciteert	het	bestuur. 
 
Mevr.	Voppen	zegt	dat	de	leden	de	lustrumeditie	donderdag	in	kunnen	zien. 
 
Dhr.	Schyns	zou	graag	willen	reageren	op	mevr.	Embregts.	Hij	snapt	niet	zo	goed	hoe	er	geen	
geld	vanuit	de	SPIL	gefinancierd	zou	kunnen	worden,	maar	wel	vanuit	acquisitie. 
 
Mevr.	Embregts	noemt	dat	er	voor	de	 lustrumeditie	niet	meer	 is	 in	begroot	dan	voor	een	
normale	uitgave	van	Debat.	Om	iets	speciaals	van	het	Debat	te	maken	heeft	de	SPIL	subsidie	
gevraagd	 aan	 CASSA	 en	 heeft	 de	 commissaris	 Acquisitie	 meegeholpen	 aan	 het	 extra	
financieren	van	de	lustrumeditie. 
 
Dhr.	van	der	Herberg	wil	hier	graag	op	inhaken	door	te	zeggen	dat	het	geen	uitgave	van	de	
SPIL	 is	 geweest,	 maar	 een	 advertentie	 die	 in	 de	 lustrumeditie	 komt	 te	 staan.	 Deze	
advertentie	wordt	 gebruikt	 om	de	 lustrumeditie	 te	 kunnen	 financieren.	Uiteindelijk	wordt	
deze	uitgave	niet	genoemd	op	de	algemene	begroting. 
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Dhr.	de	 Jong	wil	nog	graag	opmerken	dat	hij	niet	uit	het	 college	van	de	ALV-voorzitters	 is	
gehamerd.	Dit	staat	wel	in	de	notulen. 
 
Mevr.	Couperus	excuseert	zich	hiervoor. 
 
De	notulen	worden	ingehamerd. 
 
7. Beleidsplan	opname	nieuwe	bachelorspecialisatie	IRO	
 
De	ALV-voorzitter	 noemt	dat	 ook	 deze	 stukken	per	 punt	 behandeld	 zullen	worden.	 Zij	wil	
iedereen	erop	attenderen	om	het	ook	daadwerkelijk	bij	het	punt	te	houden	en	geen	vragen	
te	stellen	die	over	een	andere	pagina	gaan	of	een	ander	onderwerp	bevatten. 
 
Voorwoord 
 
Niemand	heeft	vragen	over	dit	stuk. 
 
Algemene	informatie 
 
Dhr.	 Van	 der	 Kooi	 vraagt	wat	 er	 precies	 bedoeld	wordt	met	 ‘community	 building’.	 Hij	wil	
graag	weten	wat	dit	inhoudt	aangezien	er	5000	euro	naar	toe	gaat. 
 
Mevr.	 Voppen	 wil	 hier	 op	 antwoorden	 door	 te	 zeggen	 dat	 de	 begroting	 wellicht	 meer	
verduidelijking	geeft.	Zij	wil	graag	nog	wel	toelichten	dat	 ‘community	building’	vooral	door	
de	 Universiteit	 geïntroduceerd	 is	 om	 het	 studentenleven,	 de	 SPIL,	 de	 studie	 en	 andere	
verenigingen	 te	 introduceren	 in	 Den	 Haag.	 Een	 studievereniging	 is	 hier	 natuurlijk	 perfect	
voor	en	dit	is	ook	de	reden	waarom	het	bestuur	dit	geld	gekregen	heeft.	De	SPIL	zal	zich	op	
deze	manier	optimaal	kunnen	neerzetten	als	Haagsche	vereniging	en	contactpersoon	voor	
studenten. 
 
Dhr.	de	Jong	ziet	dat	er	 in	het	stuk	staat	dat	de	promotie	voor	 IRO	vanaf	 januari	2017	van	
start	 zal	 gaan.	 Hij	 vroeg	 zich	 af	 of	 hier	 al	 iets	 van	 terug	 te	 zien	 is,	 aangezien	 vandaag	 de	
laatste	dag	van	januari	is. 
 
Mevr.	 Voppen	 antwoordt	 hierop	 door	 te	 stellen	 dat	 er	 toevallig	 volgende	 week	 een	
Experience	Day	zal	plaatsvinden,	georganiseerd	door	de	Universiteit	Leiden	in	Den	Haag.	Op	
deze	dag	zullen	heel	veel	studenten	van	IRO	aanwezig	zijn.	‘SPIL’	is	ook	al	gedrukt	op	de	flyer	
van	IRO	en	de	SPIL	zal	zelf	zo	snel	mogelijk	aan	de	slag	gaan	met	een	eigen	Engelstalige	flyer. 
 
2.1	&	2.2 
 
Dhr.	Oosterheert	vraagt	wat	er	precies	bedoeld	wordt	met	tweetaligheid.	Hij	vraagt	zich	af	
hoe	het	bestuur	hiervan	de	 invulling	voor	zich	ziet	en	hoe	het	mogelijk	zou	zijn	om	aparte	
Nederlandstalige	activiteiten	te	organiseren.	Hij	vraagt	zich	af	wat	de	visie	is	van	het	bestuur	
wat	betreft	tweetaligheid	in	een	vereniging. 
 



	 5	

Mevr.	 Voppen	 zegt	 dat	 er	 juist	 gekozen	 is	 voor	 tweetaligheid	 zodat	 ook	 de	 Nederlandse	
studenten	gehoord	blijven.	Dat	is	namelijk	ook	nog	een	groot	deel	van	de	studie.	Aangezien	
de	 IRO-studenten	 Engels	 als	 basistaal	 hebben,	 zullen	 er	 dus	 door	 de	 commissie	 en	 de	
commissaris	 IRO	 Engelstalige	 activiteiten	 georganiseerd	 worden.	 Door	 bijvoorbeeld	 de	
commissie	Binnenland	zullen	zowel	Engelstalige	activiteiten	als	Nederlandstalige	activiteiten	
georganiseerd	worden.	 Dit	 gebeurt	 nu	 al	 een	 klein	 beetje,	maar	 zou	 dus	 zeker	 uitgebreid	
kunnen	worden.	De	commissie	IRO	organiseert	daarentegen	alle	activiteiten	in	het	Engels. 
 
Dhr.	Oosterheert	noemt	dat	er	dus	een	zeer	strakke	scheiding	ontstaat. 
 
Mevr.	Voppen	wil	hierop	reageren	door	 te	zeggen	dat	een	Engelstalige	activiteit	natuurlijk	
ook	voor	de	Nederlandse	studenten	toegankelijk	moet	kunnen	zijn. 
 
Mevr.	Couperus	wil	hier	graag	aan	toevoegen	dat	alle	activiteiten	zowel	in	het	Engels	als	in	
het	Nederlands	gepromoot	worden.	Dus	dan	krijg	 je	op	 facebook	gewoon	een	berichtje	 te	
zien	met	“English	below”. 
 
Mevr.	de	Jong	vraagt	zich	af	hoe	het	bestuur	dit	dan	doet	met	de	nieuwsbrief.	Zij	wil	weten	
of	deze	ook	in	het	Engels	wordt	geschreven. 
 
Mevr.	Couperus	zegt	dat	zij	aanneemt	van	wel. 
 
Dhr.	Stam	vindt	het	principe	van	 ‘English	 follows	Dutch’	heel	goed.	Dhr.	Stam	zegt	dat	het	
bestuur	dit	ook	met	de	nieuwsbrief	zou	moeten	doen.	Hij	noemt	dat	als	 je	een	tweetalige	
vereniging	zou	willen	worden,	 je	de	promotie	eerst	 in	het	Nederlands	en	vervolgens	in	het	
Engels	moet	schrijven. 
 
Mevr.	Voppen	noemt	dat	dit	ook	bedoeld	is	door	het	bestuur. 
 
Dhr.	 Stam	 zegt	 dat	 dat	 heel	 goed	 is.	 Hij	 vindt	 tweetaligheid	 heel	 goed,	 maar	 hij	 wil	 het	
bestuur	wel	meegeven	om	 je	dan	ook	volledig	aan	dezelfde	regels	 te	houden;	eerst	 in	het	
Nederlands	en	daarna	 in	het	Engels	voor	de	 internationale	studenten.	Dhr.	Stam	 lijkt	deze	
maatregel	heel	belangrijk. 
 
Mevr.	Voppen	wil	hier	nog	aan	toevoegen	dat	er	door	de	commissie	IRO	prima	gepromoot	
kan	worden	met	een	Engelstalige	tekst	bovenaan	en	een	Nederlandse	tekst	onderaan. 
 
Dhr.	Stam	zegt	dat	dat	hem	inderdaad	logisch	lijkt. 
 
Dhr.	de	Jong	vraagt	hoe	het	huidige	bestuur	en	het	37e	bestuur	ervoor	gaan	zorgen	dat	de	
commissaris	 IRO	 niet	 in	 het	 vaarwater	 van	 de	 commissaris	 Faciliteiten,	 Binnenland	 en	
Onderwijs	gaat	varen. 
 
Mevr.	 Voppen	 wil	 hier	 op	 antwoorden	 door	 te	 zeggen	 dat	 het	 bestuur	 hier	 veel	 over	
nagedacht	heeft	en	dat	dit	absoluut	niet	het	geval	zou	moeten	zijn.	Het	bestuur	denkt	dat	je	
de	commissie	IRO	het	beste	zou	kunnen	zien	als,	ook	al	wil	het	bestuur	het	niet	zo	noemen,	
een	Eerstejaarscommissie,	aankomend	 jaar.	Het	organiseren	van	 introductieactiviteiten,	er	
‘zijn’	 voor	 de	 studenten	 en	 het	 opbouwen	 van	 een	 netwerk	 in	 Den	Haag.	 Zo	 had	 de	 SPIL	



	 6	

vandaag	 een	 enorme	 inloop	 in	 het	 hok	 en	 dat	moet	 ook	 gewoon	 in	 Den	 Haag	 het	 geval	
kunnen	zijn.	Deze	activiteiten	die	de	commissie	organiseert	zijn	vooral	voor	de	studenten	die	
nog	echt	kennis	moeten	maken	met	de	SPIL.	Na	dit	eerste	jaar	wil	je	ze	namelijk	bij	de	hele	
vereniging	betrekken.	Dat	zou	echt	de	insteek	zijn. 
 
Dhr.	 de	 Jong	 wil	 hier	 graag	 op	 reageren.	 Hij	 vraagt	 zich	 af	 waarom	 deze	 activiteiten	
bijvoorbeeld	niet	gewoon	door	de	commissaris	Binnenland	georganiseerd	kunnen	worden. 
 
Mevr.	 Voppen	 zegt	 dat	 het	 bestuur	 het	 er	 juist	 over	 eens	 is	 dat	 deze	 commissie	 een	
draagvlak	in	Den	Haag	heeft	om	daar	de	mensen	actief	te	maken	voor	de	vereniging. 
 
Dhr.	 van	 Zagten	 noemt	 dat	 hij	 kan	 lezen	 dat	 de	 commissaris	 IRO	 volgend	 collegejaar	 zal	
beginnen.	Hij	vraagt	zich	af	of	het	bestuur	hiermee	bedoelt	dat	de	commissaris	 IRO	alleen	
dat	jaar	zal	functioneren,	of	ook	latere	jaren	een	plek	krijgt	binnen	het	bestuur. 
 
Mevr.	Voppen	noemt	dat	dit	absoluut	niet	het	geval	 is.	Zij	moet	wel	zeggen	dat	men	nooit	
van	 tevoren	kan	 zeggen	hoe	alles	 loopt,	maar	het	bestuur	 is	er	 volledig	van	overtuigd	dat	
acht	bestuursleden	gewoon	teveel	 is.	Het	huidige	bestuur	heeft	 in	principe	maximaal	1	à	2	
jaar	voor	de	commissaris	IRO	ingepland. 
 
Dhr.	Stam	heeft	een	vraag.	Hij	noemt	dat	de	oud-besturen	natuurlijk	al	met	het	36e	bestuur	
rond	 de	 tafel	 hebben	 gezeten	 en	 hij	 meent	 zich	 te	 herinneren	 dat	 zij	 toen	 hebben	
geadviseerd	om	de	boel	een	beetje	open	te	houden.	Hij	 leest	duidelijk	 in	het	plan	dat	het	
bestuur	duidelijk	gekozen	heeft	voor	een	opname	van	IRO,	maar	hij	ziet	nergens	terugkomen	
dat	dit	misschien	een	open	einde	heeft.	Hij	noemt	dat	men	nooit	kan	weten	wat	het	aantal	
IRO-studenten	 kan	 betekenen	 voor	 de	 vereniging.	 Hij	 kan	 zich	 voorstellen	 dat	 het	 aantal	
actieve	 IRO	 studenten	 op	 een	 gegeven	 moment	 zo	 groot	 wordt,	 dat	 de	 IRO-studenten	
volledig	geïntegreerd	raken.	Hij	denkt	dat	het	bestuur	hier	niet	op	vooruit	moet	lopen,	maar	
dat	dit	wel	meegenomen	kan	worden.	Hij	mist	een	klein	beetje	de	optie	dat	door	 IRO	zelf	
een	 vereniging	 opgezet	 kan	 worden.	 Hij	 noemt	 dat	 je	 je	 niet	 kunt	 voorstellen	 hoe	 de	
dynamiek	eraan	toegaat,	maar	raadt	aan	het	gewoon	een	beetje	open	te	houden.	Hij	denkt	
dat	 je	niet	 volledig	moet	 inzetten	op	volledige	 integratie	 van	de	 IRO-studenten.	Natuurlijk	
moet	de	vereniging	open	zijn	voor	alle	studenten,	maar	je	weet	gewoon	nog	niet	hoe	deze	
studenten	zich	gaan	verhouden	binnen	de	SPIL.	Dit	kan	alle	kanten	op	gaan.	Hij	miste	dit	een	
beetje	in	het	plan. 
 
Mevr.	Voppen	wil	hier	even	kort	op	reageren.	Zij	stelt	dat	het	bestuur	geprobeerd	heeft	om	
het	 toekomstplan	 bij	 punt	 4	 iets	 genuanceerder	 over	 te	 brengen.	 Verder	 wil	 zij	 graag	
aanhaken	op	het	feit	dat	de	IRO-studenten	absoluut	geen	subvereniging	gaan	vormen.	Dat	
moet	 uit	 je	 hoofd.	 De	 IRO-studenten	 krijgen	 een	 commissaris	 IRO	 om	 hen	 juist	 te	
introduceren	aan	de	SPIL,	zowel	in	Den	Haag	als	in	Leiden.	Zij	noemt	dat	het	inderdaad	nog	
niet	duidelijk	is	hoe	het	over	een	paar	jaar	zal	zijn	en	zij	stelt	dat	dit	inderdaad	ook	vrij	lastig	
is	aan	dit	plan.	Het	bestuur	weet	gewoon	niet	hoe	dingen	in	de	toekomst	echt	zullen	gaan	
verlopen. 
 
Dhr.	Schyns	noemt	dat	hij	 te	horen	krijgt	dat	het	 idee	 is	om	één	vereniging	te	creëren.	Hij	
snapt	dan	niet	 zo	goed	waarom	het	een	goed	 idee	 is	om	een	aparte	 commissie	 te	maken	
voor	de	IRO-studenten. 
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Mevr.	Voppen	noemt	dat	de	 IRO-commissie	 in	principe	niet	 alleen	 voor	de	 IRO-studenten	
activiteiten	organiseert,	maar	voor	de	hele	vereniging. 
 
Dhr.	de	Roest	wil	even	stellen	dat	hij	vindt	dat	de	SPIL	het	heel	goed	doet	op	het	gebied	van	
IRO.	 Er	 hebben	 zich	 al	 400	 mensen	 aangemeld	 voor	 IRO.	 Meer	 dan	 de	 helft	 van	 deze	
studenten	is	 international	en	afkomstig	uit	windstreken	van	Chili	tot	Zuid-Afrika.	Zij	komen	
hierheen	zonder	enig	weten	van	het	studentenleven	in	Den	Haag	en	Leiden.	Ze	weten	niet	
wat	de	SPIL	is	of	doet.	Deze	studenten	komen	naar	Den	Haag	en	niet	naar	Leiden.	Ze	zullen	
dan	ook	meedoen	aan	de	HOP-week	en	niet	de	EL-CID.	Hij	vindt	het	 juist	goed	dat	de	SPIL	
een	aparte	commissie	maakt	om	deze	studenten	een	hand	 toe	 te	 reiken,	om	hen	meer	 in	
contact	te	laten	komen	met	de	vereniging.	Deze	studenten	kunnen	altijd	nog	later	beslissen	
of	zij	bij	de	SPIL	willen	integreren.	Maar	voor	nu	is	dit	een	goede	eerste	hand. 
 
Mevr.	Voppen	zegt	dat	dit	precies	is	hoe	het	bestuur	er	ook	over	denkt. 
 
Dhr.	Schyns	heeft	een	vraag	over	de	commissies	die	al	bestaan.	Hij	neemt	aan	dat	deze	ook	
openstaan	voor	IRO-studenten. 
 
Mevr.	Voppen	bevestigt	dit. 
 
Dhr.	Schyns	vraagt	of	deze	commissies	dan	ook	Engelstalig	worden. 
 
Mevr.	Voppen	antwoordt	hierop	dat	dit	afhangt	van	het	animo. 
 
Dhr.	 Stam	 zegt	 dat	 de	 ervaring	 geleerd	 heeft	 dat	 internationale	 opleidingen	 vooral	 veel	
Nederlanders	zullen	trekken. 
 
Mevr.	Voppen	zegt	dat	er	nu	dus	blijkbaar	al	wel	wordt	gezegd	dat	meer	dan	de	helft	van	de	
aanmeldingen	international	is. 
 
Dhr.	Stam	vraagt	zich	af	hoe	dhr.	de	Roest	dit	zo	goed	weet. 
 
Dhr.	Van	der	Herberg	noemt	dat	dhr.	de	Roest	studentambassadeur	van	IRO	is. 
 
Dhr.	Stam	zegt	‘Ooh!’. 
 
Dhr.	Schyns	zegt	dat	het	nu	heel	leuk	is	dat	er	nu	allemaal	data	genoemd	worden,	maar	dat	
dat	beter	in	het	plan	gezet	had	kunnen	worden. 
 
Mevr.	Trouw	zegt	dat	je	dat	de	SPIL	niet	kwalijk	kunt	nemen.	Zij	zegt	dat	dhr.	Schyns	zelf	ook	
goed	weet	hoe	slecht	de	communicatie	tussen	het	Instituut	en	de	SPIL	is. 
 
Dhr.	 de	 Roest	 zegt	 dat	 dit	 ook	 geen	 officiële	 cijfers	 zijn.	 Het	 is	meer	 om	 een	 indicatie	 te	
geven	van	hoe	het	er	nu	voor	staat. 
 
Punt	2.3 
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Dhr.	Stam	vindt	de	houding	ten	aanzien	de	tweetaligheid	heel	erg	goed.	Hij	zou	er	alleen	niet	
op	 vooruitlopen	 over	 hoe	 je	 zo’n	 ALV	moet	 organiseren.	 Zoals	 hij	 al	 eerder	 gezegd	 heeft	
komen	internationale	studenten	ook	vooral	om	Nederland	te	leren	kennen.	Dhr.	Stam	vindt	
dat	 we	 de	 taal	 van	 een	 ALV	 nog	 moeilijk	 kunnen	 vaststellen.	 Hij	 noemt	 dat	 veel	
internationale	studenten	toch	geen	idee	hebben	dat	zoiets	georganiseerd	wordt.	Ze	wonen	
waarschijnlijk	 ook	 in	 Den	 Haag,	 dus	 in	 het	 begin	 zullen	 zij	 erg	 gescheiden	 blijven	 van	 de	
Nederlandse	 studenten.	 Daarbij	 wil	 hij	 nog	 even	 benadrukken	 dat	 de	 SPIL	 toch	 een	
Nederlandse	vereniging	is.	Hij	raadt	aan,	mede	ook	om	het	juist	interessant	te	houden	voor	
de	internationale	studenten,	om	niet	meteen	zo	extreem	te	de-nationaliseren. 
 
Mevr.	Voppen	zegt	dat	dit	een	goeie	tip	is	om	mee	te	nemen. 
 
Dhr.	 Stam	wil	 hier	 nog	 aan	 toevoegen	 dat	 dit	 natuurlijk	 niet	 wegneemt	 dat	 als	 heel	 veel	
internationale	 studenten	 op	 een	 ALV	 afkomen,	 je	 de	 ALV	 juist	 wel	 in	 het	 Engels	 moet	
houden.	Dan	kan	je	niet	anders. 
 
Dhr.	Schyns	wil	graag	stellen	dat	internationale	studenten	ook	contributie	betalen,	lid	zijn	en	
daarom	ook	een	soort	stemrecht	hebben.	Hij	zou	het	daarom	vreemd	vinden	als	de	ALV’s	in	
eerste	instantie	Nederlands	zijn	aangezien	het	daarom	enorm	lastig	is	voor	de	internationale	
student	om	ook	echt	naar	zo’n	vergadering	toe	te	komen. 
 
Mevr.	 Voppen	 zegt	 dat	 dit	 dan	niet	weg	 zou	nemen	dat	we	deze	mensen	wel	 uit	 kunnen	
nodigen.	Als	er	animo	 is	voor	de	ALV	vanuit	de	groep	 internationale	studenten	zal	de	ALV	
uiteindelijk	Engelstalig	worden. 
 
Dhr.	Schyns	vraagt	zich	af	waar	de	grens	dan	zou	liggen.	Hij	vraagt	zich	af	of	dit	bijvoorbeeld	
al	bij	één	persoon	is. 
 
Mevr.	 Voppen	 zegt	 dat	 dit	 lastig	 is	 om	 voorafgaand	 te	 zeggen.	 Het	 bestuur	 heeft	 met	
Labyrint	 gesproken	 een	 daaruit	 blijkt	 dat	 er	 geen	 interesse	 is	 vanuit	 de	 internationale	
studenten	 voor	 een	 ALV.	 Als	 dit	 wel	 zou	 blijken,	 zullen	 er	 dus	wel	 bepaalde	 delen	 in	 het	
Engels	gedaan	moeten	worden. 
 
Dhr.	de	Roest	 zegt	dat	er	net	besloten	 is	om	nieuwsbrieven	zowel	 in	het	Engels	als	 in	het	
Nederlands	te	schrijven.	Dit	betekent	dat	de	aankondiging	voor	de	ALV	zowel	in	het	Engels	
als	 in	 het	 Nederlands	 zal	 zijn.	 Dat	 punt	 lijkt	 hem	 niet	 vrij	moeilijk.	 Verder	 zegt	 hij	 ook	 te	
kunnen	lezen	dat	de	ALV	in	eerste	instantie	Nederlandstalig	zal	zijn	en	dat	er	daarna	gekeken	
zal	 worden	 of	 er	 na	 voldoende	 internationale	 animo	 de	 ALV	 Engelstalig	 zal	 worden.	 Hij	
begrijpt	niet	zo	goed	wat	het	probleem	is. 
 
Dhr.	Schyns	wil	hier	graag	op	reageren.	De	ALV-aankondiging	zal	aangeven	dat	de	ALV	in	het	
Nederlands	 is.	Dit	betekent	dat	hier	waarschijnlijk	niet	veel	 internationale	studenten	op	af	
zullen	komen.	Dat	was	vooral	het	dilemma	waar	hij	op	doelde. 
 
Dhr.	de	Roest	zegt	dat	je	van	tevoren	niet	kan	beslissen	of	de	ALV	Engels	of	Nederlands	is.	De	
uitnodiging	is	in	het	Nederlands	en	in	het	Engels	en	als	er	ter	plekke	blijkt	dat	er	Engelstalige	
studenten	aanwezig	zijn	dan	zal	de	ALV	Engels	gehouden	worden. 
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Dhr.	Schyns	zegt	dat	je	moeilijk	ter	plekke	kan	beslissen	of	je	de	ALV	in	het	Engels	of	in	het	
Nederlands	zal	houden.	Het	lijkt	hem	nogal	onmogelijk	wat	betreft	de	stukken	van	de	ALV. 
 
Mevr.	Ek	wil	stellen	dat	het	37e	bestuur	over	dit	punt	zal	beslissen.	Als	zij	aanvoelen	dat	zij	de	
ALV	 in	 het	 Engels	 moeten	 houden,	 dan	 is	 het	 helemaal	 aan	 hen	 om	 dat	 dan	 ook	
daadwerkelijk	te	doen. 
 
Mevr.	Allijn	heeft	een	vraag.	Voor	commissies	is	het	verplicht	om	naar	de	ALV	te	komen.	Als	
er	straks	veel	Engelstalige	mensen	in	commissies	zitten,	moeten	zij	 in	principe	ook	naar	de	
ALV	komen.	Zij	vraagt	zich	af	of	het	bestuur	hierover	heeft	nagedacht. 
 
Dhr.	 van	der	Herberg	wil	hieraan	 toevoegen	dat	het	niet	 verplicht	 is	 voor	 commissieleden	
om	 aanwezig	 te	 zijn	 op	 de	 ALV.	 Het	 is	wel	 zo	 dat	 dit	 vanuit	 het	 bestuur	 en	 het	WHALVV	
gevraagd	wordt.	Blijkt	het	nu	zo	te	zijn	dat	een	ALV	volledig	Nederlandstalig	 is,	dan	kan	 je	
natuurlijk	 geen	 Engelstalig	 commissielid	 verplichten	 om	 te	 komen.	 Het	 ligt	 er	 verder	 ook	
gewoon	heel	erg	aan	wat	het	37e	bestuur	hier	mee	gaat	doen,	want	zij	gaan	hierover. 
 
Punt	2.4	&	2.5 
 
Mevr.	Lambooij	heeft	een	vraag	over	de	locatie.	Ze	wil	weten	of	er	al	meer	duidelijkheid	is	
over	de	locatievoorziening	van	de	SPIL,	aangezien	dit	tijdens	de	oud-besturenbespreking	nog	
niet	helemaal	helder	was. 
 
Mevr.	Voppen	stelt	dat	er	helaas	nog	steeds	onduidelijkheid	is	over	de	locatie.	Het	bestuur	
heeft	nog	steeds	te	horen	gekregen	dat	de	hutjes	op	Wijnhaven	niet	brandveilig	genoeg	zijn.	
Echter	heeft	het	bestuur	wel	vernomen	dat	de	B.I.L.,	BASIS	en	de	HOP	daar	al	wel	gevestigd	
zijn.	Voor	de	SPIL	is	het	nog	steeds	een	heel	vaag	iets.	Waarschijnlijk	krijgt	de	SPIL	een	soort	
Plexus-achtige	locatie	met	andere	verenigingen. 
Mevr.	Ek	wil	meegeven	aan	het	bestuur	dat	zij	gisteravond	van	de	B.I.L.	heeft	gehoord	dat	zij	
nogal	veel	heen	en	weer	zijn	gesleept.	Zij	wil	het	bestuur	toch	wel	aanraden	om	te	zorgen	
dat	dit	bij	de	SPIL	niet	gebeurt. 
 
Mevr.	Voppen	dankt	mevr.	Ek	voor	de	tip. 
 
Dhr.	 van	 de	 Kooi	 noemt	 dat	 het	 mooi	 is	 dat	 IRO	 in	 de	 faculteit	Wijnhaven	 gelokaliseerd	
is.	 	Verder	 vraagt	 hij	 zich	 af	 of	 er	 is	 nagedacht	 over	 de	 OV-kosten	 die	 de	 bestuursleden	
zouden	moeten	maken	 als	 zij	 telkens	 van	 Leiden	naar	Den	Haag	moeten	 reizen.	Hij	 vroeg	
zich	af	of	dit	misschien	in	de	begroting	onder	hok-exploitatie	zou	vallen.	Hij	kan	zich	namelijk	
voorstellen	 dat	 een	 arme	 student	 liever	 niet	 teveel	 wil	 betalen	 voor	 het	 OV	 en	 daarom	
misschien	 minder	 graag	 naar	 Den	 Haag	 zou	 afreizen.	 Als	 dit	 zou	 leiden	 tot	 een	 grotere	
afwezigheid	door	de	SPIL	in	Den	Haag,	zou	dit	erg	jammer	zijn. 
 
Mevr.	 Voppen	 durft	 aan	 te	 nemen	 dat	 de	 meeste	 bestuursleden	 waarschijnlijk	 wel	 een	
week-OV	hebben,	aangezien	er	veel	doordeweekse	activiteiten	zijn	 in	Den	Haag.	Mocht	dit	
niet	zo	zijn…. 
 
Dhr.	van	der	Herberg	maakt	de	zin	af:	“dan	raden	we	je	aan	om	een	week-OV	te	nemen.” 
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Mevr.	Voppen	zegt	dat	het	in	ieder	geval	niet	is	meegenomen	in	de	begroting.	Uiteraard	kan	
het	volgend	bestuur	ervoor	kiezen	om	hier	een	potje	voor	vrij	te	maken. 
 
Punt	3.1	&	3.2 
 
Dhr.	Valkenburg	heeft	het	verzoek	om	de	man	die	het	filmpje	van	Zondag	met	Lubach	heeft	
ingesproken	ook	het	nieuwe	introductiefilmpje	van	de	SPIL	te	laten	inspreken.	Mocht	dit	niet	
lukken,	dan	graag	iemand	met	een	Brits	accent. 
 
Mevr.	Voppen	dankt	de	dhr.	Valkenburg. 
 
Dhr.	Stam	wil	graag	nog	benadrukken	dat	hij	wel	vindt	dat	de	studies	Politicologie	en	IRO	erg	
van	elkaar	verschillen.	Hij	zou	het	daarom	terecht	vinden	als	er	een	Nederlandstalig	filmpje	
voor	de	Politicologie	student	komt.	Hij	voegt	hierbij	toe:	“als	er	überhaupt	nog	zielen	zijn	op	
deze	aardbol	die	Politicologie	willen	studeren.” 
 
Mevr.	Voppen	wil	bevestigen	dat	het	 filmpje	echt	voor	de	hele	vereniging	bedoeld	 is.	Het	
wordt	echt	een	SPIL-filmpje.	De	activiteiten	die	 in	het	filmpje	aan	bod	zullen	komen	zullen	
voor	zowel	Politicologie-	als	IRO-studenten	interessant	zijn. 
 
Dhr.	 Stam	 snapt	 heel	 goed	 dat	 de	 Universiteit	 graag	 wil	 subsidiëren	 voor	 een	 Engelstalig	
filmpje.	Hij	snapt	alleen	niet	zo	goed,	aangezien	de	meerderheid	van	de	aankomende	SPIL-
leden	gewoon	Nederlands	is,	waarom	het	filmpje	toch	zo’n	Engels	klimaat	krijgt.	Of	waarom	
er	 niet	 gewoon	 gezegd	 wordt	 dat	 het	 filmpje	 een	 Nederlandstalige-	 en	 een	 Engelstalige-	
voice-over	krijgt. 
 
Mevr.	Voppen	zegt	dat	dit	komt	omdat	IRO	een	Engelstalige	studie	is.	Ze	noemt	dat	het	ook	
asociaal	is	als	je	met	een	groepje	mensen	Nederlands	praat	terwijl	er	één	iemand	bij	zit	die	
alleen	Engels	kan	spreken.	Zij	stelt	dat	dit	filmpje	in	het	Engels	meer	bereik	heeft	dan	in	het	
Nederlands. 
 
Dhr.	 Maas	 heeft	 een	 vraag	 over	 de	 commissaris	 IRO.	 Hij	 neemt	 aan	 dat	 er	 wel	 over	
nagedacht	is.	Hij	is	erg	benieuwd	naar	de	competenties	die	de	commissaris	moet	hebben. 
 
Mevr.	Voppen	zegt	dat	dit	al	een	beetje	 is	uitgelegd	onder	het	kopje	 ‘takenpakket	van	de	
commissaris	 IRO’,	maar	verder	wil	zij	benadrukken	dat	de	commissaris	 IRO	vooral	bezig	zal	
zijn	 met	 het	 integreren	 van	 de	 Haagse	 studenten	 binnen	 de	 SPIL.	 Bij	 deze	 functie	 is	 het	
vloeiend	spreken	van	Engels	een	pré,	maar	zij	gaat	ervan	uit	dat	elke	Universitaire	student	
goed	Engels	kan	spreken. 
 
Mevr.	 Van	 den	 Berg	 vraagt	 zich	 af	 of	 het	 HOP-feest	 georganiseerd	 gaat	 worden	 door	 de	
commissie	Faciliteiten. 
 
Dhr.	Park	zegt	dat	dit	nog	even	afwachten	is.	Tijdens	het	verblijf	in	Praag	heeft	hij	een	raar	
mailtje	gekregen	van	het	HOP-bestuur.	Over	een	tijdje	krijgt	de	commissie	dit	 te	horen	op	
een	vergadering. 
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Dhr.	 Van	 Zagten	 heeft	 een	 vraag	 en	 een	 opmerking.	 Ten	 eerste	 vraagt	 hij	 zich	 af	 wie	 de	
website	 gaat	 vertalen.	Met	 het	 zicht	 op	 de	 promotie	 is	 het	wel	 handig	 om	 een	 vertaalde	
website	te	hebben. 
 
Mevr.	 Voppen	 zegt	 dat	 het	 bestuur	 er	 van	 afgestapt	 is	 om	 het	 door	 een	 professioneel	
vertalingsbureau	 te	 laten	 doen.	 Dit	 is	 echt	 veel	 te	 duur.	 Het	 bestuur	 zoekt	 nu	 moeders,	
bekenden… 
 
Dhr.	Van	der	Herberg	vervolgt	haar	zin	met:	“Bestuursmoeders.”. 
 
Mevr.	 Voppen	 gaat	 verder	 door	 te	 zeggen	 dat	 er	 via	 dit	 soort	 kanalen	 een	 goedkopere	
uitweg	gevonden	kan	worden. 
 
Mevr.	Te	Molder	zegt	dat	er	offertes	zijn	aangevraagd	en	dat	er	voor	de	goedkoopste	optie	
wordt	gegaan.	Ze	is	er	mee	bezig. 
 
Dhr.	 Van	 Zagten	 heeft	 verder	 nog	 een	 opmerking	 die	 aansluit	 op	 de	 opmerking	 van	 dhr.	
Valkenburg	 over	 de	 voice-over	 van	 het	 filmpje.	 Een	 aantal	 jaar	 geleden	 had	Minerva	 een	
filmpje	met	een	David	Attenbrough-achtige	stem.	Hij	noemt	dat	dit	ook	leuk	zou	zijn. 
 
Dhr.	De	Roest	vraagt	zich	af	of	het	bestuur	het	“chill”	zou	vinden	als	hij	de	SPIL	zou	noemen	
op	de	Experience	Day,	aangezien	de	SPIL	dan	zelf	aanwezig	is	op	de	Ouderdag. 
 
Mevr.	Voppen	beaamt	dit. 
 
Dhr.	de	Jong	weet	niet	of	hij	het	goed	gelezen	heeft	maar	hij	dacht	ergens	gezien	te	hebben	
dat	 de	 commissaris	 IRO	 twee	 functies	 zou	 kunnen	 vervullen.	 Hij	 vraagt	 zich	 af	 hoe	 het	
bestuur	dit	voor	zich	zou	zien	met	alle	functies	die	het	SPIL-bestuur	heeft	en	ook	met	het	feit	
dat	de	commissaris	IRO	waarschijnlijk	vaker	in	Den	Haag	is	dan	de	rest	van	het	bestuur. 
 
Mevr.	Voppen	zegt	dat	dit	waarschijnlijk	over	een	nevenfunctie	zal	gaan.	Het	bestuur	is	er	dit	
jaar	achter	gekomen	dat	sommige	functies	erg	pittig	zijn	en	dat	hier	ook	met	de	transitie	van	
volgend	jaar	rekening	mee	moet	worden	gehouden.	Verder	wil	zij	wel	stellen	dat	een	functie	
bij	de	persoon	moet	passen.	Zij	denkt	dat	alle	nevenfuncties	goed	 te	combineren	zijn	met	
Den	Haag,	omdat	er	ook	prima	in	Den	Haag	vergaderd	kan	worden.	Zeker	als	er	ook	Haagse	
studenten	plaats	nemen	in	commissies. 
 
Dhr.	de	 Jong	heeft	hier	nog	een	vervolgvraag	op.	Hij	 noemt	dat	 je	 voor	 sommige	 functies	
extra	 veel	 op	 en	neer	moet	 reizen.	De	 commissaris	 Promotie	 zal	 bijvoorbeeld	 zijn	 of	 haar	
spullen	 laten	afdrukken	 in	Den	Haag	en	Leiden.	Hij	vraagt	zich	af	of	dat	 is	meegenomen	in	
het	besluit	over	wat	voor	functie	de	commissaris	IRO	zal	krijgen. 
 
Mevr.	Voppen	noemt	dat	dit	zeker	zal	worden	meegenomen. 
 
Punt	4 
 
Er	zijn	geen	vragen	of	opmerkingen	over	punt	4. 
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Begroting 
 
Dhr.	Valkenburg	vraagt	waar	de	1000	euro	voor	de	vertaling	van	de	site	op	gebaseerd	is. 
 
Mevr.	Voppen	herhaalt	de	vraag	voor	de	ALV.	Zij	noemt	verder	dat	het	bestuur	een	bestand	
heeft	aangemaakt	waarin	staat	hoeveel	woorden	er	vertaald	moeten	gaan	worden.	Op	dit	
aantal	woorden	is	daarna	het	bedrag	van	1000	euro	gebaseerd.	Hierin	is	ook	het	installeren	
van	het	Engelstalige	knopje	op	de	site	in	mee	begroot. 
 
Dhr.	 Valkenburg	 wil	 concluderen	 dat	 het	 dus	 niet	 zo	 is	 dat	 iemand	 dit	 bedrag	 al	 heeft	
vastgesteld. 
 
Mevr.	Voppen	beaamt	dit.	Het	is	eerder	een	aanname. 
 
Dhr.	Valkenburg	noemt	dat	hij	het	nog	steeds	een	aanzienlijk	bedrag	vindt. 
Mevr.	Voppen	noemt	dat	er	gewoon	een	heel	groot	deel	vertaald	moet	worden. 
 
Dhr.	Van	der	Herberg	noemt	dat	er	vaak	vergeten	wordt	dat	er	op	de	site	ook	een	heel	stuk	
staat	voor	de	eerstejaarsstudenten.	Dit	is	een	belangrijk	deel	voor	Internationale	studenten	
om	mee	te	krijgen.	Ook	is	dit	een	veel	groter	deel	dan	het	bestuur	dacht. 
 
Dhr.	Valkenburg	vraagt	of	het	ongeveer	over	20	pagina’s	gaat. 
 
Mevr.	Voppen	noemt	dat	het	ongeveer	10.000	woorden	zullen	zijn. 
 
Dhr.	Stam	heeft	een	vraag	over	de	begroting.	Hij	vraagt	zich	af	of	de	kraampjes	voor	de	OWL	
en	de	HOP-week	echt	alle	twee	120	euro	gaan	kosten. 
 
Mevr.	Voppen	beaamt	dit. 
 
Dhr.	van	Zagten	heeft	een	vraag	over	het	HOP-feest.	Het	is	een	feest	in	mei,	maar	aangezien	
de	meeste	IRO-studenten	dan	nog	niet	in	Nederland	zijn	vraagt	hij	zich	af	hoe	het	bestuur	op	
dit	feest	de	SPIL	zou	willen	promoten. 
 
Dhr.	 Park	 wil	 hier	 graag	 op	 antwoorden.	 Hij	 zegt	 dat	 het	 voornamelijk	 bedoeld	 is	 om	 de	
naam	van	de	SPIL	bekend	 te	maken	onder	de	Haagse	studieverenigingen.	Op	deze	manier	
hoopt	 hij	 dat	 de	 Haagse	 community	 de	 SPIL	 zal	 leren	 kennen	 en	 gaat	 verwachten	 dat	 dit	
volgend	jaar	vaker	zal	gebeuren. 
 
Mevr.	Embregts	wil	hier	graag	aan	toevoegen	dat	de	Nederlandse	IRO-studenten	in	spé	op	
dit	feest	al	wel	een	kijkje	kunnen	nemen.	Ervan	uitgaande	dat	er	ook	internationals	naar	de	
Experience	Day	komen	over	twee	weken,	neemt	zij	aan	dat	er	toch	wel	wat	animo	is	voor	dit	
feest. 
 
Dhr.	 Valkenburg	 heeft	 een	 vraag	 over	 de	 hok-exploitatie.	 Vorige	 keer	 was	 daar	 300	 euro	
voor	in	begroot,	nu	is	dat	900	euro	geworden.	Hij	vraagt	zich	af	of	het	bestuur	al	een	beeld	
heeft	 gekregen	 voor	wat	 er	 allemaal	 nodig	 is	 voor	 het	 hok	 in	Den	Haag	of	 dat	 dit	 bedrag	
gewoon	uit	de	lucht	gegrepen	is. 
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Mevr.	 Voppen	 zegt	 dat	 de	 Universiteit	 de	 SPIL	 waarschijnlijk	 zal	 voorzien	 van	 bureaus,	
printers,	 kasten	en	 computers.	Als	 basis	 is	 dit	 natuurlijk	wel	 voldoende,	maar	het	bestuur	
gaat	er	niet	vanuit	dat	dit	voldoende	zal	zijn	voor	een	‘warm	hok’,	zoals	we	die	nu	in	Leiden	
kennen.	Verder	wil	zij	nog	toevoegen	dat	het	huidige	bestuur	het	volgende	bestuur	ook	wil	
aanraden	om	hok	‘warmings’	of	een	tosti-middagen	te	organiseren. 
 
Dhr.	Park	noemt	‘Chocomelk.’. 
 
Mevr.	Couperus	zegt	‘Pannenkoeken.’. 
 
Dhr.	Valkenburg	zegt	‘Cocktailbar.’. 
 
Dhr.	de	Jong	noemt	dat	hij	helaas	niet	bij	de	oud-besturenbijeenkomst	was	en	dat	hij	daar	
graag	had	willen	opperen	om	de	 IRO-studenten	een	 soort	dispuut	binnen	de	SPIL	 te	 laten	
vormen.	Hij	zou	graag	deze	ALV	nog	willen	horen	wat	de	visie	van	het	bestuur	hierop	is	en	
waarom	dit	het	niet	is	geworden. 
 
Mevr.	Voppen	noemt	dat	hier	expliciet	niet	voor	gekozen	is	omdat	het	bestuur	dan	bang	is	
dat	een	grote	groep,	van	onderhand	al	400	studenten,	zichzelf	dan	makkelijker	zou	kunnen	
afsplitsen	 van	 de	 SPIL.	 Dat	 zou	 zonde	 zijn	 van	 de	 mooie	 vereniging	 die	 we	 nu	 hebben.	
Bovendien	kan	onze	vereniging	alleen	nog	maar	mooier	worden	met	de	Haagse	studenten	
erbij.	Vandaar	dat	er	voor	gekozen	 is	om	de	SPIL	alle	studies	te	 laten	overkoepelen,	zowel	
Politicologie	als	Politicologie:	IBO	en	Politicologie:	IRO. 
 
Dhr.	de	Jong	wil	graag	wel	nog	opmerken	dat	zo’n	dispuut	juist	goed	kan	worden	ingebed	in	
de	SPIL. 
 
Mevr.	Voppen	noemt	dat	er	dan	wel	een	gevaar	schuilt	dat	aangezien	de	hele	vereniging	dan	
verder	 Nederlandstalig	 blijft,	 de	 internationale	 studenten	 zich	 dan	 moeilijker	 gaan	 thuis	
voelen	bij	de	SPIL.	Aangezien	IBO	waarschijnlijk	zal	verdwijnen,	brengt	het	te	veel	risico	met	
zich	mee	om	een	vereniging	op	 te	bouwen	waarvan	het	mogelijk	 is	dat	meer	dan	de	helft	
van	de	leden	zich	zou	kunnen	afsplitsen. 
 
Dhr.	 Giltaij	 vraagt	 zich	 af	 welke	 overwegingen	 zijn	 meegenomen	 in	 de	 beslissing	 om	 de	
vereniging	zo	groot	mogelijk	te	maken. 
 
Mevr.	Voppen	noemt	dat	nu	blijkt	dat	steeds	minder	mensen	Politicologie	gaan	studeren.	Als	
IBO	straks	zal	verdwijnen	en	de	SPIL	IRO	niet	tot	zich	zal	nemen,	is	het	bestuur	bang	dat	de	
SPIL	aanzienlijk	zal	verkleinen	en	niet	meer	de	vereniging	zal	zijn	die	zij	nu	is. 
 
Mevr.	Grave	noemt	dat	het	allemaal	heel	spannend	is.	Ze	vraagt	zich	af	of	er	ook	nagedacht	
is	over	de	naam	van	de	SPIL. 
 
Mevr.	Voppen	denkt	dat	zij	kan	concluderen	dat	de	naam	niet	zal	veranderen. 
 
Dhr.	Stam	noemt	de	vraag	van	dhr.	de	Jong	nogal	intrigerend.	Hij	noemt	dat	hij	 in	het	stuk	
vooral	kwantitatieve	overwegingen	kan	vinden	om	IRO	bij	de	SPIL	te	betrekken,	maar	dat	hij	
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weinig	kwalitatieve	argumenten	kan	vinden.	Hij	snapt	dit	ook	wel	aangezien	hij	vroeger	ook	
penningmeester	 is	 geweest	 en	het	 geweldig	 vond	dat	 er	 zoveel	 IBO-studenten	waren.	Die	
spekken	de	kas	natuurlijk.	Maar	het	bestuur	moet	wel	weten	dat	toen	vroeger	de	SPIL	alleen	
nog	maar	 Politicologie	 overkoepelde,	 de	 vereniging	 ook	 gewoon	mooie	 dingen	 kon	 doen.	
Het	was	toen	gewoon	goed	georganiseerd,	net	zoals	het	nu	is.	Hij	zegt	dat	we	zeker	andere	
opties	moeten	openhouden,	zoals	de	optie	die	dhr.	De	Jong	heeft	genoemd.	Dhr.	Stam	zegt	
dat	 je	 er	 misschien	 al	 vanuit	 kan	 gaan	 dat	 IRO-studenten	 toch	 wel	 zo’n	 dispuut	 gaan	
oprichten.	 Dit	 was	 vroeger	 ook	 al	 gebeurd	 met	 Heinsius;	 er	 was	 serieus	 een	 groep	 met	
mensen	 die	 dat	 wilde	 doen.	 Dhr.	 Stam	 raadt	 aan	 om	 toch	 niet	 te	 bang	 te	 zijn	 voor	 een	
splitsing	 tussen	 Politicologie	 en	 IRO.	 Staar	 je	 niet	 blind	 op	 de	 kwantitatieve	 elementen;	
kleine	verenigingen	kunnen	ook	hele	mooie	dingen	doen. 
 
Mevr.	Voppen	dankt	dhr.	Stam. 
 
Mevr.	Bastiaansen	wil	hierop	reageren	door	te	stellen	dat	je	misschien	niet	moet	kiezen	om	
in	 het	 verleden	 te	 blijven	 hangen,	 maar	 er	 juist	 voor	 moet	 gaan	 om	 meer	 naar	 deze	
internationale	relaties	toe	te	werken.	Het	grootste	deel	van	de	opleiding	is	wat	het	meeste	
voor	de	studievereniging	betekent. 
 
Dhr.	 de	 Jong	 wil	 hierop	 reageren.	 IBO	 &	 IRO	 studenten	 zijn	 gewoon	 Politicoloog.	 Deze	
studenten	krijgen	ook	gewoon	het	vak	Nationale	Politiek.	Hij	zal	er	dus	absoluut	vanuit	gaan	
dat	dit	gewaarborgd	zal	worden	en	het	is	zeker	geen	sneer	naar	IBO-studenten. 
 
Dhr.	 de	 Roest	 denkt	 dat	 deze	 discussie	 erg	 veel	 begint	 te	 lijken	 op	 een	 tweestrijd	 tussen	
Politicologie	 en	 IBO.	Hij	 denkt	dat	we	niet	moeten	 vergeten	dat	minstens	de	helft	 van	de	
nieuwe	 IRO	studenten	waarschijnlijk	gewoon	 in	Leiden	wil	gaan	wonen.	Leiden	 is	namelijk	
veel	 leuker	 dan	 Den	 Haag.	 Hij	 denkt	 dat	 we	 het	 daar	 allemaal	 over	 eens	 kunnen	 zijn.	
Daarnaast	 is	 IRO	 gewoon	 onderdeel	 van	 dit	 gebouw,	 het	 zal	 gewoon	 vallen	 onder	 de	
Universiteit	Leiden	en	onder	het	Instituut	Politieke	Wetenschap.	Het	verschil	is	niet	zo	heel	
groot.	 En	 als	 internationals	 niet	 bij	 de	 SPIL	willen	horen,	 dan	 kan	dit	 ook	 gewoon.	 In	Den	
Haag	 zullen	er	 genoeg	andere	mogelijkheden	 zijn.	De	angst	 voor	een	 twee-splitsing	wordt	
misschien	een	beetje	overschat. 
 
Dhr.	Van	Zagten	wil	graag	aanraden	om	de	overwegingen	tot	deze	beslissing	op	te	nemen	in	
de	kronieken	van	de	SPIL	om	deze	bij	een	evaluatiemoment	voor	het	37e	bestuur	er	weer	bij	
te	pakken. 
 
Dhr.	Stam	wil	vragen	of	er	al	meer	duidelijkheid	is	over	de	vervanger	van	IBO. 
 
Mevr.	 Trouw	 noemt	 dat	 IBO	 vervangen	 zal	 worden	 door	 een	 traject	 waar	 op	 een	 later	
moment	meer	bekend	over	zal	worden	gemaakt. 
 
Dhr.	Stam	vraagt	of	dit	een	bandje	is. 
 
Dhr.	 Stam	 vraagt	 of	 het	 niet	 een	 traject	 over	 politieke	 filosofie	 zal	 zijn.	 Zoiets	 had	 hij	
gehoord. 
 
Mevr.	Voppen	denkt	dat	dat	een	van	de	mogelijkheden	is	om	IBO	te	vervangen. 
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De	 ALV-voorzitter	 neemt	 de	 beleidsnota	 voor	 de	 opname	 van	 de	 nieuwe	 bachelor-
specialisatie	aan	met	een	hamerslag. 
 
8. Decharges	en	installaties	
 
De	ALV-voorzitter	installeert	in	de	EJW-commissie: 
 
Anouk	van	Vliet	als	Voorzitter 
Mindy	de	Jong	als	Secretaris 
Tristan	Schyns	als	Penningmeester 
Jan	Willem	Wesselink	als	Algemeen	Lid 
Floris	Giltaij	als	Algemeen	Lid 
Daan	Woudenberg	als	Algemeen	Lid 
Charlotte	Arnoldy	als	Algemeen	Lid 
 
De	ALV-voorzitter	dechargeert	Wessel	van	Winden	uit	de	commissie	Acquisitie. 
 
9. W.v.t.t.k.	
 
Mevr.	Gommers	wil	zich	graag	nog	even	intekenen	op	de	intekenlijst. 
 
De	ALV-voorzitter	noemt	het	heel	fijn	dat	dit	voor	deze	drie	minuten	gebeurd	is. 
 
10. Rondvraag	
 
De	ALV-voorzitter	wil	 de	 aanwezigen	er	 nog	 graag	op	wijzen	dat	 de	 rondvraag	niet	 alleen	
bedoeld	is	om	te	zeggen	dat	je	heel	veel	van	het	36e	bestuur	houdt. 
 
Dhr.	Park	zegt	dat	dit	in	principe	wel	mag. 
 
De	ALV-voorzitter	noemt	dat	de	rondvraag	vooral	ook	echt	bedoeld	is	om	vragen	te	stellen	
aan	het	bestuur. 
 
Mevr.	Gommers	vraagt	of	het	CALVV,	de	ALV	en	het	36e	bestuur	ervan	op	de	hoogte	zijn	dat	
zij	heel	blij	is	dat	zij	weer	bij	een	ALV	kan	zitten,	dat	zij	heel	trots	is	op	het	36e	bestuur	wat	zij	
bereikt	hebben	 in	haar	afwezigheid	en	dat	 zij	ook	 trots	 is	dat	dit	 ingewikkelde	onderwerp	
door	de	ALV	heen	is	gekomen. 
 
Mevr.	Ek	vraagt	of	het	CALVV,	de	ALV	en	het	36e	bestuur	ervan	op	de	hoogte	zijn	dat	dit	ook	
haar	eerste	ALV	is,	dat	zij	erg	trots	is	op	hoe	bestuur	de	opname	van	IRO	heeft	aangepakt	en	
dat	zij	extra	trots	is	op	haar	kindje	die	gewoon	Mark	Rutte	heeft	weten	te	strikken. 
 
De	ALV	antwoordt	in	luid	applaus	en	geschreeuw. 
 
Dhr.	Stam	zegt	‘lekker	bezig!’. 
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Dhr.	De	Groot	vraagt	of	het	CALVV,	de	ALV	en	het	36e	bestuur	ervan	op	de	hoogte	zijn	dat	hij	
erg	blij	is	met	de	uitkomst	van	de	ALV	en	dat	hij	trots	is	op	het	36e	bestuur	die	de	ALV	in	iets	
meer	dan	een	uur	heeft	afgekregen. 
 
Dhr.	De	Roest	zegt	dat	hij	veel	overlegd	heeft	met	het	 instituut	over	de	SPIL	en	hij	wil	het	
bestuur	complimenteren	met	een	prachtig	plan	voor	IRO.	Hij	vindt	dat	het	geweldig	in	elkaar	
zit. 
 
Het	bestuur	dankt	dhr.	De	Roest	hartelijk	voor	zijn	complimenten. 
 
Dhr.	Stam	vraagt	of	het	bestuur,	de	ALV	en	het	CALVV	ervan	op	de	hoogte	zijn	dat	hij	het	
plan	 voor	 IRO	 heel	 goed	 vindt	 en	 dat	 hij	 ondanks	 zijn	 aanmerkingen	 heel	 blij	 is	 met	 het	
streven	naar	tweetaligheid.	Verder	wil	hij	het	bestuur	ontzettend	veel	succes	wensen	omdat	
hij	weet	dat	het	veel	extra	werk	is. 
 
Dhr.	Valkenburg	vraagt	of	het	bestuur	ervan	op	de	hoogte	is	dat	hij	trots	is	dat	het	op	zo’n	
goede	 manier	 is	 aangepakt.	 Daarnaast	 wil	 hij	 het	 bestuur	 ook	 complimenteren	 voor	 de	
activiteiten	 die	 hij	 langs	 heeft	 zien	 komen,	 voor	 zowel	 de	 reizen	 als	 voor	 de	 Binnenland-
activiteiten. 
 
Mevr.	Trouw	vraagt	zich	af	of	het	bestuur	ervan	op	de	hoogte	 is	dat	zij	het	ook	heel	goed	
vindt	hoe	het	bestuur	de	opname	van	IRO	heeft	aangepakt.	Ze	is	heel	benieuwd	naar	hoe	de	
IRO	 opname	 volgend	 jaar	 zal	 verlopen.	 Verder	wil	 zij	 haar	 complimenten	 uiten	 naar	 haar	
dochtertje	die	een	prachtige	reis	heeft	neergezet. 
 
Mevr.	Knops	vraagt	zich	af	of	de	ALV,	het	CALVV	en	het	36e	bestuur	ervan	op	de	hoogte	zijn	
dat	zij	het	bestuur	wil	complimenteren	met	het	plan	en	hen	veel	succes	wil	wensen	met	de	
uitwerking	hiervan. 
 
Dhr.	Van	Zagten	vraagt	zich	af	of	de	ALV,	het	CALVV	en	het	36e	bestuur	ervan	op	de	hoogte	
zijn	dat	zij	het	bestuur	wil	complimenteren	met	het	plan,	hen	veel	succes	wil	wensen	met	de	
uitwerking	hiervan	en	dat	hij	ook	alvast	zijn	succeswensen	wil	uitbrengen	naar	de	volgende	
besturen. 
 
Mevr.	Van	Meer	vraagt	zich	af	of	de	ALV,	het	CALVV	en	het	36e	bestuur	ervan	op	de	hoogte	
zijn	dat	zij	het	bestuur	heel	veel	succes	wil	wensen	met	alle	promotie	van	IRO	en	de	aanloop	
naar	de	transitie	toe. 
 
Mevr.	Lambooij	vraagt	zich	af	of	de	ALV,	het	CALVV	en	het	36e	bestuur	ervan	op	de	hoogte	
zijn	dat	 zij	 het	bestuur	wil	 complimenteren	met	het	plan	 voor	 IRO	en	dat	 zij	 nu	al	 uitkijkt	
naar	volgend	jaar	als	IRO	ook	daadwerkelijk	bij	de	SPIL	hoort. 
 
Dhr.	Schyns	vraagt	zich	af	of	de	ALV,	het	CALVV	en	het	36e	bestuur	ervan	op	de	hoogte	zijn	
dat	hij	heel	erg	veel	van	hen	houdt	en	dat	hij	even	wil	benadrukken	dat	de	SPIL	een	van	de	
eerste	studieverenigingen	is	die	een	volledige	Engelstalige	transitie	aangaat.	Hij	vindt	dat	iets	
heel	 moois.	 Verder	 wil	 hij	 nog	 even	 stellen	 dat	 hij	 erg	 uitkijkt	 naar	 zijn	 4e	 EJW	 met	 de	
commissie. 
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Mevr.	Te	Molder	vraagt	zich	af	of	de	ALV,	het	CALVV	en	het	36e	bestuur	ervan	op	de	hoogte	
zijn	 dat	 zij	 erg	 trots	 is	 op	 haar	 bestuur	 en	 dat	 zij	 de	 ALV	 wil	 bedanken	 voor	 hun	
aanwezigheid. 
 
Mevr.	De	Raadt	vraagt	zich	af	of	de	ALV,	het	CALVV	en	het	36e	bestuur	ervan	op	de	hoogte	
zijn	dat	zij	heel	erg	trots	is	op	het	plan	wat	er	in	zo’n	snelle	tijd	doorheen	geramd	is,	dat	zij	
extra	complimenten	wil	geven	aan	mevr.	Voppen	en	mevr.	Couperus	die	 zich	nog	net	wat	
harder	hebben	ingezet	door	het	slijpen	en	het	samenstellen	van	het	plan	en	de	ALV	voor	het	
grootste	 deel	 hebben	 moeten	 dragen	 en	 dat	 zij	 de	 deelnemers	 van	 de	 Korte	 Reis	 wil	
complimenteren	voor	hun	aanwezigheid. 
 
Dhr.	 Van	 der	 Herberg	 vraagt	 zich	 af	 of	 de	 ALV,	 het	 CALVV	 en	 zijn	mede	 ‘SPILisfactioners’	
oftewel	zijn	‘mede-borers’	ervan	op	de	hoogte	zijn	dat	hij	dankbaar	is	voor	alle	input	van	alle	
oud-bestuursleden,	 dat	 hij	 dankbaar	 is	 voor	 het	 inhameren	 van	 dit	 beleidsplan	 en	 dat	 hij	
dankbaar	 is	voor	de	 inzet	van	mevr.	Voppen	en	mevr.	Couperus.	Verder	wil	hij	benoemen	
dat	hij	genoten	heeft	van	een	prachtige	week	Praag	en	wil	hij	zijn	oud-commissielid	dhr.	Van	
Winden	 bedanken	 voor	 wat	 hij	 allemaal	 voor	 de	 commissie	 gedaan	 heeft.	 Hij	 wil	 de	
aanwezigen	 benadrukken	 dat	 je	 nog	 steeds	 powerbanks	 kan	 kopen,	 je	 nog	 steeds	 in	 kan	
schrijven	 voor	 de	 excursie	 naar	 ICC,	 de	 Ouderdag,	 Henk	 Kamp,	 het	 Leidsch	 Debat,	 het	
Gemeentedebat	en	last	but	not	least	het	gesprek	met	Mark	Rutte	morgen. 
 
Mevr.	Embregts	vraagt	zich	af	of	de	ALV,	het	CALVV	en	het	36e	bestuur	zich	ervan	bewust	zijn	
dat	zij	trots	is	op	het	plan,	wat	mede	onder	leiding	van	de	lieve	voorzitter	en	secretaris,	er	
doorheen	 gekregen	 is.	 Verder	 wil	 zij	 de	 oud-besturen	 en	 anderen	 bedanken	 voor	 alle	
sparsessies	en	het	feit	dat	zij	met	het	bestuur	in	beraad	zijn	gegaan	om	ervoor	te	zorgen	dat	
het	plan	zo	mooi	is	geworden.	Dan	wil	zij	verder	nog	vooral	de	aanwezigen	bedanken	voor	
hun	aanwezigheid,	ondanks	dat	het	een	zware	week	is	geweest.	Als	laatste	wil	zij	graag	nog	
benadrukken	 dat	 er	 altijd	 nog	 quotes,	 verhalen,	 berichtjes	 naar	 almanak1617@gmail.com	
gemaild	kunnen	worden	of	geappt	kunnen	worden	naar	haarzelf	of	de	commissieleden. 
 
Mevr.	Couperus	vraagt	zich	af	of	de	ALV,	het	CALVV	en	het	36e	bestuur	ervan	op	de	hoogte	
zijn	dat	zij	ontzettend	genoten	heeft	van	een	week	Praag	en	dat	even	het	enige	is	wat	ze	kan	
zeggen. 
 
Mevr.	Voppen	vraagt	zich	af	of	de	ALV,	het	CALVV	en	het	36e	bestuur	ervan	op	de	hoogte	zijn	
dat	zij	heel	veel	zin	heeft	om	dit	plan	tot	uitwerking	te	brengen,	dat	zij	ervan	uitgaat	dat	het	
goed	gaat	komen	en	dat	zij	iedereen	hier	zeker	van	op	de	hoogte	zal	houden.	Daarnaast	wil	
zij	de	EJW-commissie	heel	veel	succes	wensen. 
 

11. Decharge	der	Stemcommissie	
 
De	ALV-voorzitter	dechargeert	dhr.	Giltaij	en	dhr.	Wesselink	uit	de	stemcommissie. 
 
12. Sluiting	
 
De	ALV-voorzitter	sluit	de	vergadering	om	18:46. 



	 18	

TUSSENTIJDS	VERSLAG	SPIL-BESTUUR	2016-2017,	‘SPILisfaction’	
	
1.	VERENIGINGSBREDE	DOELSTELLINGEN	BESTUUR	‘SPILisfaction’	
	
“Ik	heb	het	al	vaker	gezegd:	‘Dromen	komen	uit	bij	de	SPIL’.”	-	Iwan	Slabber		
	
1.1. (Ver)binding	
Het	36e	bestuur	der	SPIL,	‘SPILisfaction’,	vindt	ledenbinding	het	belangrijkste	speerpunt	van	
de	vereniging.	Hierbij	streeft	het	bestuur	ernaar	om	de	leden	van	de	SPIL	actief	te	houden	
door	 middel	 van	 het	 bieden	 van	 commissieplekken.	 Dit	 heeft	 geresulteerd	 in	 ongeveer	
tachtig	 commissieplekken,	 waarbij	 er	 weinig	 overlap	 is	 van	 personen	 die	 in	 meerdere	
commissies	 deelnemen.	 Verder	 proberen	 bestuursleden	 de	 activiteiten	 van	 andere	
commissies	altijd	goed	te	promoten	onder	de	eigen	commissieleden	om	binding	tussen	de	
verschillende	leden	te	bevorderen.			

De	ledenbinding	wordt	ook	bevorderd	door	als	bestuur	een	laagdrempelige	houding	aan	te	
nemen	 tijdens	 activiteiten	 en	 in	 het	 hok.	 Deze	 houding	 van	 open	 en	 informeel	 contact	
resulteert	in	een	persoonlijke	band	tussen	de	leden	onderling	en	met	het	bestuur.	Het	hok	is	
vaak	een	plek	waar	veel	leden	elkaar	ontmoeten	en	van	gedachten	kunnen	wisselen	met	het	
bestuur	over	zowel	formele	als	informele	zaken.	Tijdens	de	reizen,	excursies	en	activiteiten	is	
er	getracht	zo	min	mogelijk	afstand	te	creëren	tussen	de	leden	en	het	bestuur.		

Door	studenten	zo	veel	mogelijk	eigen	inbreng	te	geven	binnen	een	commissie	blijkt	dat	zij	
vol	enthousiasme	een	project	aanpakken.	Door	het	gehele	 jaar	deze	activiteiten	 te	blijven	
organiseren,	met	 ideeën	vanuit	 de	 commissie	 zelf,	 blijven	de	deelnemersaantallen	op	pijl.	
Wel	wordt	er	geconstateerd	dat	in	het	begin	van	het	tweede	semester	een	kleine	daling	in	
deelnemersaantallen	 is	 geweest.	 Dit	 komt	 mede	 door	 het	 drukke	 studierooster	 van	
eerstejaarsstudenten	 in	 Blok	 3	 en	 door	 de	 vele	 opdrachten	 die	 zij	 per	 week	 in	 moeten	
leveren.	Het	bestuur	 is	 zich	ervan	bewust	dat	door	haar	 enthousiasme	er	 soms	een	groot	
aantal	activiteiten	wordt	georganiseerd	per	week.	Dit	enthousiasme	is	geen	groot	probleem,	
maar	vertaald	zich	soms	in	een	wellicht	te	drukke	week	met	activiteiten.		

Door	het	organiseren	van	een	breed	 scala	 aan	activiteiten,	 voor	 verschillende	 jaarlagen	 in	
zowel	 het	 Nederlands	 als	 het	 Engels,	 blijkt	 dat	 er	 leden	 van	 verschillende	 studiejaren	 en	
richtingen	binding	hebben	met	de	SPIL.	Dit	kan	het	bestuur	beamen	door	het	diverse	publiek	
wat	op	een	activiteit	afkomt.	Door	ook	het	laatste	half	jaar	weer	vernieuwende	activiteiten	
te	organiseren	die	afgestemd	zijn	op	collegetijden,	hoopt	het	36e	bestuur	ook	in	het	tweede	
semester	 succesvolle	 activiteiten	 neer	 te	 zetten,	 die	 voor	 elk	 soort	 student	 als	 plezierig	
ervaren	worden.	

Naast	 ledenbinding	 streeft	 het	 bestuur	 ernaar	 om	 ook	 met	 andere	 verenigingen	 goede	
banden	te	onderhouden.	Hierbij	spreken	we	over	het	PvP	(Platform	voor	Politicologen),	het	
VerO	 (Verenigingen	 Overleg	 FSW)	 en	 het	 StOP	 (Studieverenigingen	 Overleg	 Platform).	 De	
binding	met	de	gangverenigingen	wordt	bevorderd	door	bijvoorbeeld	de	organisatie	van	het	
FSW-Feest	 en	 de	 Gangvereningingenborrel.	 Het	 B.I.L.-SPIL-feest	 was	 een	 succes	 en	 de	
verwachtingen	voor	de	 toekomstige	Karaoke-avond	 in	 samenwerking	met	Emile	 zijn	hoog.	
Via	 het	 StOP	 wordt	 het	 gemakkelijker	 om	 in	 contact	 te	 komen	 met	 andere	
studieverenigingen,	 ook	 buiten	 de	 FSW	 om.	 Zo	 wordt	 in	 april	 het	 Interfacultaire	 Congres	
georganiseerd	 in	 samenwerking	 met	 een	 aantal	 studieverenigingen	 van	 verschillende	
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faculteiten.	Samenwerking	met	zowel	Leidse	studie-	als	studentenverenigingen	blijkt	verder	
uit	de	organisatie	van	het	Leidsch	Debat,	de	SPIL-SIB	Pubquiz	en	de	Thema-avond:	Zorg	met	
M.F.L.S..	Ook	politieke	 jongerenverenigingen	worden	niet	buiten	beschouwing	gelaten.	Dit	
blijkt	uit	het	succesvolle	Groot	Verkiezingsdebat	in	januari.	

Verbinding	 op	 internationaal	 niveau	 is	 te	 vinden	 in	 de	 organisatie	 van	 het	 IAPSS	 World	
Congres,	 waarbij	 contact	 tussen	 studieverenigingen	 Politicologie	 van	 over	 de	 hele	 wereld	
centraal	 staat.	 Verder	 heeft	 een	 Schotse	 studievereniging	 de	 SPIL	 in	 januari	 een	 bezoek	
gebracht	en	stond	er	een	bezoek	aan	een	studievereniging	voor	Politicologie	in	Praag	op	de	
planning.	 Via	 deze	 wegen	 hoopt	 de	 SPIL	 ook	 op	 internationaal	 vlak	 goede	 banden	 te	
onderhouden.	

De	SPIL	dit	 jaar	tot	nu	toe	goede	banden	met	het	 Instituut	Politieke	Wetenschap	weten	te	
onderhouden.	 Met	 de	 ontwikkelingen	 van	 de	 nieuwe	 bachelorspecialisatie	 International	
Relations	and	Organizations	 (IRO)	 is	het	 contact	uiterst	belangrijk.	Zo	gaat	de	commissaris	
Onderwijs	 in	 samenwerking	 met	 het	 instituut	 een	 tweejarig	 masterplan	 opstellen	 in	 het	
kader	van	het	bevorderen	van	de	band	tussen	de	SPIL	en	masterstudenten.	Daarnaast	wordt	
er	op	het	gebied	van	internationalisering	een	aantal	Engelstalige	activiteiten	georganiseerd,	
zoals	de	excursie	naar	het	International	Criminal	Court	en	The	Day	After:	US	Elections.		

1.2	Verbreding	
De	verbreding	binnen	de	SPIL	heeft	het	afgelopen	jaar	vooral	haar	vruchten	afgeworpen	in	
een	breed	aanbod	van	activiteiten.	Bij	deze	activiteiten	is	en	wordt	rekening	gehouden	met	
beide	 richtingen	binnen	de	Politieke	Wetenschap,	Politicologie:	Algemeen	en	Politicologie:	
Internationale	 Betrekkingen	 en	 Organisaties.	 Voorbeelden	 hiervan	 zijn	 een	 bezoek	 aan	
minister	 Henk	 Kamp	 en	 een	 bezoek	 aan	 het	 International	 Criminal	 Court.	 Deze	 laatste	
activiteit	was	ook	direct	Engelstalig.	Door	niet	alleen	in	de	politieke	sferen	te	blijven	hangen	
worden	ook	activiteiten	georganiseerd	die	meer	richting	de	journalistieke	kant	neigen.	Een	
voorbeeld	 hiervan	 is	 de	 toekomstige	 workshop	 van	 een	 politiek	 cartoonist	 en	 de	 RTL-
excursie.	De	Thema-avond:	Islam	en	de	Dies-lezing	met	Gert-Jan	Segers	namen	de	politieke	
relevantie	van	religie	onder	de	loep.	Ook	de	commissie	Almanak	gaat	hiermee	aan	de	slag.	
De	Thema-avond:	Zorg	gaf	 interessante	raakvlakken	tussen	de	politiek	en	gezondheidszorg	
weer	en	het	bestuur	hoopt	ook	met	de	Collegeboot,	met	als	thema:	De	Toekomst	van	Afrika,	
de	politieke	kennis	van	de	studenten	te	verbreden.	
	
Op	 het	 gebied	 van	 onderwijs	 zijn	 er	 dit	 jaar	 nieuwe	 activiteiten	 geweest	 waarbij	 het	
toekomstperspectief	van	studenten	het	belangrijkste	speerpunt	was.	Door	bijvoorbeeld	de	
Netwerk	&	SPIL-borrel	werden	 studenten	gewezen	op	een	breed	 scala	 aan	mogelijkheden	
die	 de	 studie	 Politicologie	 met	 zich	 mee	 brengt.	 Op	 deze	 avond	 waren	 zowel	
vertegenwoordigers	 vanuit	 de	 overheid	 als	 het	 bedrijfsleven	 aanwezig.	 Bij	 de	 Workshop	
Public	 Affairs	 kregen	 de	 studenten	 een	 goed	 beeld	 van	 het	 werk	 van	 een	 lobbyist;	 een	
vakgebied	wat	nog	niet	veel	naar	voren	is	gekomen	in	de	afgelopen	jaren.		
	
1.3	Actualiteit	
Het	36e	bestuur	prijst	zich	gelukkig	met	het	feit	dat	er	dit	jaar	op	politiek	vlak	veel	gebeurt.	
In	 het	 begin	 van	 het	 jaar	 kregen	 de	 leden	 de	 mogelijkheid	 om	 een	 serie	 van	 drie	 D66	
Masterclasses	te	volgen,	die	volledig	gefocust	waren	op	de	Amerikaanse	verkiezingen.	Na	de	
verkiezingsuitslag	is	er	een	groot	‘The	Day	After’	evenement	georganiseerd	wat	mede	door	
veel	 internationale-	en	masterstudenten	werd	bezocht.	Daarnaast	hebben	de	Nederlandse	
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Tweede	 Kamerverkiezingen	 tot	 een	 aantal	 interessante	 activiteiten	 geleid	 zoals	 het	 Groot	
Verkiezingsdebat	en	het	Leidsch	Debat.	Ook	 informele	activiteiten	zoals	een	borrel	waarbij	
de	 aanwezigen	 konden	 ‘stemmen’	 op	 hun	 favoriete	 partij	 past	 in	 het	 verkiezingsthema.	
Tevens	kregen	de	SPIL-leden	de	mogelijkheid	om	het	NOS	Televisiedebat	gezamenlijk	in	Café	
Storm	 te	 bekijken	 en	 is	 er	 een	 Nabeschouwing	 van	 de	 Tweede	 Kamerverkiezingen	
georganiseerd	 op	 16	 maart.	 Als	 klap	 op	 de	 vuurpijl	 konden	 de	 SPIL-leden	 een	 avond	 in	
gesprek	met	VVD-lijsttrekker	en	Minister-President	Mark	Rutte.	
				Het	Snapchat-account	wat	sinds	november	2016	 in	gebruik	 is	genomen	bevalt	erg	goed.	
Het	blijkt	dat	veel	leden	het	account	volgen	en	hierdoor	op	de	hoogte	blijven	van	activiteiten	
waar	zij	niet	bij	konden	zijn.	Ook	promotie	via	Snapchat	lijkt	erg	goed	te	werken.	
	
Opname	bachelorspecialisatie	International	Relations	and	Organisations	
Op	 de	 IRO-ALV	 is	 besloten	 om	 de	 studenten	 van	 de	 nieuwe	 bachelorspecialisatie	
International	Relations	and	Organisations	 op	 te	nemen	binnen	de	vereniging.	Er	 zal	 in	het	
komende	jaar	een	extra	commissaris	aangesteld	worden	om	gezamenlijk	met	het	bestuur	te	
werken	aan	de	opbouw	van	de	SPIL	in	Den	Haag.	Het	grootste	deel	van	het	plan,	de	transitie	
naar	een	tweetalige	vereniging	en	de	promotie	onder	nieuwe	studenten,	 is	deze	maanden	
van	start	gegaan.	Zo	wordt	er,	op	het	moment	van	schrijven,	gewerkt	aan	het	vertalen	en	
omzetten	 van	 de	 website	 naar	 een	 tweetalige	 site	 en	 is	 het	 Engelstalige	 promotiefilmpje	
bijna	af.	Het	bestuur	 is	nog	altijd	druk	bezig	om	een	 locatie	op	het	Wijnhaven	complex	 te	
bemachtigen.	Het	 instituut	heeft	een	contactpersoon	voor	het	bestuur	aangewezen	die	de	
SPIL	 dient	 te	 helpen	 in	 deze	 onderhandelingen.	 Dit	 is	 nu	 naast	 mevrouw	 Donner,	 ook	
mevrouw	Leloux.	Er	is	echter	wel	gebleken	dat	duidelijkheid	over	deze	kwestie	nog	op	zich	
laat	wachten.	Dit	komt	onder	andere	doordat	de	SPIL	pas	 in	september	de	nieuwe	Haagse	
studenten	zal	te	ontvangen	en	de	faculteit	Wijnhaven	tot	die	tijd	de	ruimtes	wil	bezetten.	
	
	
2.	VOORZITTER	EN	COMMISSARIS	IAPSS	
	
2.1.	Voorzitter	
“Jullie	zullen	het	 later	vast	een	stuk	beter	doen	dan	heel	wat	wereldleiders	dat	nu	doen.”	 -	
Oma	van	Mirthe	
	
2.1.1.	Interne	bestuurszaken	
Na	meer	dan	een	half	 jaar	onderweg	te	zijn	als	36e	bestuur,	blijkt	dat	er	al	een	behoorlijke	
sprong	 is	 gemaakt	 in	het	behalen	van	de	algemene	en	persoonlijke	beleidsdoelen	van	het	
bestuur.	Het	is	goed	om	te	zien	dat	iedereen	binnen	het	bestuur	uitgedaagd	wordt	het	beste	
uit	 zichzelf	 te	 halen.	 Dit	 wordt	 gedaan	 door	 elkaar	 erop	 te	 wijzen	 niet	 altijd	 voor	 de	
makkelijke	 optie	 te	 gaan,	maar	 de	 uitdaging	 te	 zoeken	 in	 een	 nieuwe	 stap.	 Deze	 insteek	
draagt	bij	aan	een	positieve	sfeer	binnen	het	bestuur,	waarbij	er	naar	gestreefd	wordt	het	
beste	uit	elkaar	te	halen.	Door	de	Voorzitter	wordt	deze	insteek	aangemoedigd,	want	door	
kritisch	naar	elkaar	te	kijken	wordt	het	beste	in	elkaar	naar	boven	gehaald.	Mede	hierom	is	
er	naast	de	persoonlijke	evaluaties	een	gezamenlijke	evaluatie	geweest	op	de	helft	van	het	
studiejaar.	Het	bleek	erg	belangrijk	om	op	persoonlijk	niveau	elkaar	beter	te	 leren	kennen,	
om	elkaars	keuzes	en	werkwijzen	ook	beter	te	begrijpen.	Zo	werd	er	geconstateerd	dat	het	
niet	mogelijk	is	om	slechts	op	professionele	wijze	samen	te	werken	en	is	een	persoonlijke	en	
vriendschappelijke	band	nodig	voor	de	juiste	werksfeer.	Er	kunnen	altijd	kritieken,	maar	ook	
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complimenten	aan	elkaar	gegeven	worden.	Dit	zorgt	ervoor	dat	 iedereen	zijn	of	haar	werk	
kan	doen,	maar	ook	gewoon	kan	genieten	van	dit	jaar.	
In	de	wekelijkse	bestuursvergadering	moet	er	altijd	veel	besproken	worden	en	blijkt	dat	we	
de	tijd	hard	nodig	hebben,	soms	voor	een	hete	discussie	en	soms	voor	een	spannend	puntje	
persoonlijk.	 Op	 dit	 moment	 in	 de	 week	 wordt	 iedereen	 weer	 op	 de	 hoogte	 gesteld	 van	
elkaars	bezigheden	en	worden	plannen	van	elkaar	uitgedaagd	om	nog	beter	te	worden.	
	
2.1.2.	Leden	
Het	aannemen	van	de	open	en	sociale	houding	die	aan	het	begin	van	het	jaar	is	afgesproken	
als	bestuur,	 lijkt	haar	vruchten	af	 te	werpen.	Dit	blijkt	niet	alleen	het	geval	 te	zijn	voor	de	
Voorzitter,	maar	voor	het	gehele	bestuur.	Door	deze	houding	blijkt	dat	er	veel	contact	is	met	
SPIL-leden,	ook	buiten	de	activiteiten	om.	Zo	 is	er	vaak	een	gezellige	drukte	 in	het	hok	en	
wordt	 er	 heel	wat	 afgekletst.	 Het	 contact	met	 SPIL-leden	 lijkt	 voor	 de	 Voorzitter	 goed	 te	
verlopen,	 door	 de	 aanwezigheid	 op	 activiteiten	 en	 door	 het	 organiseren	 van	 de	 IAPSS-
excursie.	Door	deze	goede	band	met	SPIL-leden	blijkt	dat	meningen	en	opmerkingen	vanuit	
hen	terecht	kunnen	komen	bij	het	bestuur	en	zij	er	op	deze	manier	ook	daadwerkelijk	 iets	
mee	kunnen	doen.	
Onderhand		zijn	de	voorbereidingen	van	de	Actieve	Ledendag	begonnen.	Op	deze	dag	zullen	
alle	 actieve	 leden	 uitgenodigd	 worden	 om	 in	 het	 zonnetje	 gezet	 te	 worden.	 Door	 grote	
bezuinigingen	dit	jaar	is	het	niet	uitgesloten	dat	er	een	kleine	bijdrage	gevraagd	zal	worden	
voor	deze	dag.	Er	zal	uiteraard	getracht	worden	om	deze	dag	zo	te	organiseren	dat	er	door	
iedereen	van	genoten	kan	worden.	
	
2.1.3.	Externe	vertegenwoordiging	
De	 verschillende	 externe	 organen	 waarbinnen	 de	 SPIL	 deelneemt	 blijken	 niet	 allemaal	
hetzelfde	 (positieve)	 effect	 te	 hebben.	 Te	 beginnen	 met	 het	 Platform	 voor	 Politicologen	
(PvP).	 In	dit	 orgaan	 zitten	de	 voorzitters	 van	de	 zusterverenigingen	 van	de	 SPIL.	Het	blijkt	
lastig	 om	 met	 dit	 orgaan	 tot	 duidelijke	 afspraken	 te	 komen	 en	 de	 agenda’s	 van	 vier	
verenigingen	 op	 elkaar	 aan	 te	 laten	 sluiten.	 Tot	 kort	 geleden	 waren	 er	 nog	 altijd	
moeilijkheden	met	praktische	zaken	van	het	PvP	zoals	de	bankrekening.	De	PiP-commissie,	
die	 onder	 het	 PvP	 valt,	 organiseert	 een	 groot	 landelijk	 congres	 met	 als	 thema:	 “De	
schaduwkant	 van	 democratie”.	 De	 commissie	 	wordt	 goed	 ondersteund	 door	 ons	
contactpersoon	binnen	het	PvP.	De	voorzitter	 van	EOS	heeft	deze	 taak	op	haar	 genomen.	
Het	congres	begint	al	behoorlijke	vormen	aan	te	nemen.	Dit	 jaar	zal	het	PvP	nog	een	extra	
activiteit	 organiseren,	 namelijk	 de	 Politicologen	 Pubquiz	 in	 samenwerking	 met	 de	
Nederlandse	 Kring	 voor	 de	Wetenschap	 der	 Politiek	 (NKWP).	 Toch	 blijkt	 het,	 ondanks	 het	
voorzitterschap	 binnen	 het	 PvP,	 lastig	 om	 met	 vier	 verschillende	 verenigingen,	 uit	 drie	
verschillende	steden,	tot	duidelijke	plannen	te	komen.	Het	 is	mede	hierom	nog	niet	gelukt	
om	vaker	op	elkaars	 activiteiten	 te	 komen	en	 studenten	vanuit	 andere	 steden	 te	 trekken,	
wat	erg	jammer	is.	
Binnen	het	Verenigingen	Overleg	FSW	(VerO)	gaat	het	daarentegen	juist	erg	goed.	Er	wordt	
ongeveer	eens	in	de	zes	weken	overleg	gevoerd	en	het	contact	met	de	verenigingen	en	de	
assessor	 is	 prettig.	 Zo	 is	 gebleken	 dat	 er	 van	 andere	 verenigingen	 geleerd	 kan	 worden,	
bijvoorbeeld	als	het	gaat	om	bankzaken	of	andere	bijzonderheden.	Daarnaast	 is	er	dit	 jaar	
een	 gangverenigingenborrel	 georganiseerd	 waarbij	 leden	 van	 de	 vier	 verenigingen	
uitgenodigd	 zijn	 om	 met	 elkaar	 te	 borrelen.	 Vaak	 is	 er	 tijdens	 het	 VerO	 een	 lid	 van	 het	
Studieverenigingen	 Overleg	 Platform	 (StOP)	 aanwezig	 om	 ons	 van	 de	 nodige	 updates	 te	
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voorzien.	Van	de	studieverenigingen	wordt	er	dan	gevraagd	waar	zij	tegenaan	lopen	en	hoe	
het	StOP	hier	mogelijk	in	kan	helpen.	Het	StOP	lijkt	dit	jaar	haar	vruchten	af	te	werpen.	Via	
dit	 orgaan	 komt	 de	 SPIL	 aan	 veel	 informatie,	 bijvoorbeeld	 over	 de	 EL	 CID	 en	 EHBO-
informatie.	 Daarnaast	 brengt	 het	 StOP	 studieverenigingen	 bij	 elkaar,	 bijvoorbeeld	 het	
Interfacultair	Congres.	Dit	wordt	binnen	het	bestuur	als	zeer	positief	ervaren.	Vanuit	de	SPIL	
is	dit	jaar	de	commissaris	Onderwijs	lid	van	de	Kas-Commissie	binnen	het	StOP.	
	
2.1.4.	EersteJaarsWeekend	
Sinds	 november	 is	 de	 EJW-commissie	 als	 onafhankelijke	 commissie	 aangesteld.	 Dat	 deze	
commissie	onafhankelijk	is	wordt	graag	benadrukt	in	het	feit	dat	zij	tot	op	zekere	hoogte	vrij	
zijn	in	het	bepalen	hoe	het	weekend	eruit	zal	zien.	De	Voorzitter	heeft	tot	dusver	slechts	een	
sturende	 rol	 gehad	 en	 goedkeuring	 gegeven	 voor	 de	 locatie	 en	 de	 begroting.	 Door	 niet	
aanwezig	 te	 zijn	 op	 elke	 vergadering	 van	 de	 commissie	 wordt	 de	 onafhankelijkheid	
gewaarborgd.	Wel	worden	de	notulen	van	iedere	vergadering	doorgemaild.	
De	 locatie	 van	dit	 jaar,	 in	Boxtel	 (Noord-Brabant)	 is	 erg	groot	en	 zal	 voldoende	 studenten	
kunnen	 toelaten	 voor	 het	 weekend.	 Vooral	 met	 het	 oog	 op	 nieuwe	 SPIL-leden	 door	 de	
nieuwe	 bachelorspecialisatie	 IRO,	 is	 gekozen	 voor	 een	 ruime	 locatie.	 Het	 EJW	 lijkt	 al	
behoorlijke	 vormen	 aan	 te	 nemen,	 zo	 is	 er	 al	 een	 thema	 bekend	 en	 zijn	 er	 al	 meerdere	
spellen	uitgewerkt	in	dit	betreffende	thema.	Er	zullen	bepaalde	elementen	van	het	weekend	
behouden	blijven,	maar	er	staan	ook	voldoende	nieuwe	activiteiten	op	het	programma.	De	
Voorzitter	 blijft	 op	 de	 hoogte	 van	 deze	 ontwikkelingen	 door	 af	 en	 toe	 samen	 met	 de	
voorzitter	 van	 de	 EJW-commissie	 de	 vorderingen	 door	 te	 spreken.	 Wat	 betreft	
internationale	 studenten	 zal	 er	 niet	 van	 te	 voren	 al	 een	 geheel	 Engelstalig	 programma	
worden	opgesteld.	Er	wordt	rekening	gehouden	met	de	mogelijke	komst	van	internationale	
studenten,	maar	hier	wordt	het	programma	pas	na	de	inschrijvingen	van	deze	studenten	op	
aangepast.	 Er	 zal	 dan	 bijvoorbeeld	 een	 deel	 vertaald	 kunnen	 worden	 in	 het	 Engels	 en	
bepaalde	informatie	zal	voor	internationale	studenten	verder	uitgewerkt	worden.	Praktische	
informatie	 over	 het	 studentenleven	 en	 wat	 een	 studievereniging	 precies	 inhoudt	 zal	
bijvoorbeeld	meer	aan	bod	kunnen	komen.	
	

		 	2.2.	COMMISSARIS	IAPSS	
	

“Slogan	 van	 de	 Franse	 Revolutie?	 Ehh,	 vrijheid,	 blijheid	 en	 nog	 iets…”	 -	 Timo	 van	 Zagten,	
Korte	Reis	Praag.	
	
Binnenkort	zal	er	een	kleine	delegatie	SPIL-leden	afreizen	naar	het	IAPSS	World	Congress	in	
Boedapest.	 Van	 2	 april	 tot	 en	 met	 8	 april	 zullen	 er	 in	 totaal	 14	 deelnemers	 het	 congres	
bezoeken	en	de	stad	ontdekken.	Echter	blijkt	de	organisatie	van	IAPSS	nog	niet	optimaal.	Het	
was	 erg	 lastig	 om	 in	 het	 eerste	 half	 jaar	 met	 de	 commissie	 de	 excursie	 al	 vorm	 te	 gaan	
geven,	er	was	vanuit	 IAPSS	toendertijd	nog	weinig	bekend	over	de	 invulling	van	het	World	
Congress.	 Het	 contact	met	 IAPSS	 verloopt	 niet	 altijd	 even	 gemakkelijk,	 er	moet	 vaak	 lang	
gewacht	 worden	 op	 antwoorden	 via	 de	 mail.		
				Toch	is	er	in	de	laatste	maand	veel	informatie	bijgekomen	en	is	de	commissie	enthousiast	
te	werk	gegaan	om	een	programma	neer	te	zetten,	op	zoek	te	gaan	naar	hostels	en	 leuke	
activiteiten	buiten	het	congres	om	te	vinden.	Dit	heeft	ertoe	geleid	dat	er	een	programma	
tot	stand	is	gekomen	waar	er	naast	de	toegang	tot	het	congres	ook	andere	activiteiten	plaats	
zullen	vinden.	
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Hoewel	 er	 in	het	begin	 van	het	 jaar	 getracht	werd	 samen	met	Machiavelli	 en	 Ismus	 goed	
contact	 over	 IAPSS	 te	 onderhouden,	 blijkt	 dit	 achteraf	 niet	 meer	 het	 geval.	 Door	 een	
verandering	 in	 de	 datum	 van	 het	 World	 Congress,	 hadden	 beide	 verenigingen	 al	 andere	
verplichtingen	en	zullen	zij	niet	meer	afreizen	naar	Boedapest	in	april.	
	
2.2.1.	Commissie	
De	 commissie	 is	 ondanks	 de	 stroeve	 start	 van	 IAPSS	 nog	 altijd	 gemotiveerd	 een	 leuke	 en	
interessante	 excursie	 neer	 te	 zetten.	 Er	 wordt	 zoveel	mogelijk	 vrijheid	 aan	 de	 commissie	
gegeven	om	de	excursie	naar	eigen	zinnen	vorm	te	geven,	buiten	het	congres	om.	Dit	blijken	
toch	vaak	kleine	taken	te	zijn	die	zich	vooral	afspelen	in	de	laatste	maand	voor	het	congres.	
De	verantwoordelijkheden	worden	bijvoorbeeld	aan	de	commissie	gegeven	door	 taken	als	
het	maken	van	een	draaiboek,	een	 informatieboekje	en	het	aanvullende	programma	op	te	
zetten.	 Dat	 dit	 pas	 in	 het	 tweede	 half	 jaar	 echt	 tot	 uiting	 is	 gekomen,	 is	 jammer	 omdat	
studenten	toch	de	kans	wordt	gegeven	een	jaar	lang	in	een	commissie	deel	te	nemen,	maar	
hier	 niet	 geheel	 aan	 de	 verwachting	 kan	 worden	 voldaan.	 Er	 zal	 volgend	 jaar	 gekeken	
kunnen	worden	 naar	 het	mogelijk	 later	 in	 het	 jaar	 aanstellen	 van	 de	 IAPSS-commissie,	 of	
deze	 commissie	 kleiner	 te	 maken.	 						
				Er	wordt	dit	jaar	ook	een	pre-IAPSS	activiteit	georganiseerd	door	de	commissie.	Er	wordt	
op	 het	 moment	 van	 schrijven,	 gewerkt	 aan	 een	 activiteit	 ter	 introductie	 van	 de	 IAPSS-
excursie.	 Hierbij	 zal	 een	 deskundige	 een	 kort	 introductie-college	 geven	 over	 de	 politieke	
situatie	in	Hongarije.	Hierna	zal	de	groep	die	afreist	naar	Boedapest	gezamenlijk	gaan	eten	
en	de	laatste	informatie	ontvangen	voor	de	excursie.	Op	deze	manier	hoopt	de	commissaris	
de	commissie	nog	meer	taken	en	vrijheid	te	geven.	
	
	
3.	SECRETARIS	&	COMMISSARIS	PROMOTIE 
 
3.1	Secretaris 
 
“Jongens…	Wie	studeert	hier	Geneeskunde?”	-	Pauline	Tossings	op	Korte	Reis. 
 
3.1.1	Extern 
De	SPIL	kent	op	dit	moment	1107	leden.	Dit	is	een	stijging	van	exact	70	leden	ten	opzichte	
van	vorig	jaar.	Dit	is	een	mooie	ontwikkeling,	maar	brengt	ook	complicaties	met	zich	mee.	Zo	
hadden	 de	 Secretaris	 en	 Penningmeester	 aanzienlijke	 problemen	 met	 het	 innen	 van	 de	
contributie	omdat	het	contract	van	ABN	AMRO	het	bestuur	eigenlijk	maar	bij	1100	leden	liet	
incasseren.	 Met	 de	 ontwikkeling	 op	 het	 gebied	 van	 de	 opname	 van	 de	 nieuwe	
bachelorspecialisatie	zou	hier	zeker	rekening	mee	moeten	worden	gehouden.	De	Secretaris	
en	 Penningmeester	 zullen	 een	uitgebreid	 stappenplan	 en	 een	uitgebreide	 toelichting	 over	
het	 innen	 van	de	 contributie	meegeven	aan	hun	opvolgers.	Hierbij	 hopen	 zij	 dat	dit	 soort	
fouten	 in	 de	 toekomst	 voorkomen	 kunnen	 worden.	 Uiteraard	maakt	 de	 secretaris	 na	 elk	
gebruik	van	P.C.	leden	een	back-up.	Om	het	zekere	voor	het	onzekere	te	nemen,	worden	de	
back-ups	ook	elke	maand	naar	de	harde	schijf	verplaatst.	 
 
De	SPIL	telt	38	reünisten.	De	eerste	reünistennieuwsbrief	is	verstuurd	in	januari,	met	daarin	
verslag	 van	 een	 aantal	 opvallende	 activiteiten	 en	 oproepen	 voor	 interessante	
mogelijkheden,	zoals	de	verkoop	van	de	SPIL-powerbank	en	het	nieuwe	Snapchat-account.	
De	eerstvolgende	reünistennieuwsbrief	zal	begin	april	verstuurd	worden.	 
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De	 reguliere	 nieuwsbrief	 wordt	 nog	 elke	 maand	 met	 veel	 plezier	 door	 de	 Secretaris	
geschreven.	 Een	 laagdrempelige,	 studentikoze	 en	 persoonlijke	 manier	 van	 schrijven	 is	 de	
manier	 waarop	 zij	 de	 nieuwsbrief	 aantrekkelijker	 wil	 maken	 en	 waarop	 zij	 de	 leden	 wil	
verbinden	 met	 de	 vereniging.	 Contact	 met	 externen	 is	 iets	 wat	 de	 Secretaris	 van	 groot	
belang	 heeft	 ondervonden	 tijdens	 haar	 bestuursjaar.	 Er	wordt	 altijd	 direct	 gereageerd	 op	
vragen	 van	 andere	 verenigingen,	 de	 stukjes	 voor	 de	 almanakken	worden	 altijd	met	 groot	
plezier	 geschreven	 en	 vragen	 van	 aankomende	 studenten	 worden	 zo	 spoedig	 mogelijk	
beantwoord.	In	samenwerking	met	de	Voorzitter	heeft	de	Secretaris	de	jaarlijkse	lunch	met	
het	 Instituut	 Politieke	 Wetenschap	 georganiseerd.	 Verder	 is	 er	 een	 kerstkaart	 naar	 vele	
verenigingen,	 familieleden,	 vrienden	 en	 instanties	 binnen	 het	 Instituut	 gestuurd.	 Ook	
hebben	de	heren	van	de	Printshop	en	de	dames	van	de	Servicedesk	het	36e	bestuur	der	SPIL	
in	kersttrui	naast	het	aquarium	staan.		 
 
De	 Secretaris	 heeft	 in	 overleg	met	 de	 commissaris	 Onderwijs	 besloten	 om	 een	 plek	 in	 te	
nemen	in	de	Interfacultaire	Congrescommissie.	In	samenwerking	met	het	StOP	en	meerdere	
studieverenigingen	 van	 verschillende	 faculteiten	 wordt	 er	 op	 4	 april	 een	 congres	
georganiseerd	wat	 het	 thema	 ‘Veiligheid’	 op	 verschillende	manieren	 bespreekbaar	maakt.	
Het	 doel	 van	 dit	 congres	 is	 het	 interfacultair	 verbinden	 van	 studenten.	 De	 SPIL	 heeft	
Nationaal	Coördinator	Terrorismebestrijding	en	Veiligheid	Dick	Schoof	aangeschreven	om	te	
spreken	op	het	congres. 
 
Aangezien	er	dit	jaar	geen	Oud-besturenborrel	georganiseerd	wordt,	heeft	de	Secretaris	een	
compenserende	 bijeenkomst	 weten	 te	 organiseren	 voor	 de	 laatste	 vijf	 oud-besturen.	 Dit	
ging	 in	 combinatie	 met	 het	 beoordelen	 van	 het	 nieuwe	 beleid	 voor	 de	 opname	 van	 de	
bachelorspecialisatie	IRO.	Nadat	er	een	nuttige	discussie	gevoerd	werd	op	het	FSW,	kon	er	
daarna	op	een	 informele	manier	getafeld	worden	bij	Restaurant	VIP.	Aansluitend	kon	men	
een	borrel	komen	nuttigen	tijdens	de	SPIL-Nieuwjaarsborrel	in	Café	Storm. 
 
De	Secretaris	zal	samen	met	de	commissaris	Onderwijs	een	speciale	alumni-bijeenkomst	van	
de	 FSW	 bijwonen.	 Op	 deze	 manier	 hopen	 zij	 dat	 het	 contact	 met	 alumni	 dit	 jaar	 nog	
verbeterd	kan	worden,	zo	ook	om	de	stukken	op	de	site	te	vernieuwen.	 
 
3.1.2.	Intern 
De	 Secretaris	 streefde	 er	 aan	 het	 begin	 van	 het	 jaar	 naar	 om	 de	 notulen	 van	 de	
bestuursvergadering	 zo	 snel	mogelijk	 te	 versturen.	 In	 de	meeste	 gevallen	 zijn	 de	 notulen	
inderdaad	op	de	dag	zelf	of	op	de	volgende	dag	verstuurd.	Verder	was	de	Google-Drive	en	de	
gezamenlijke	 agenda	 aan	 het	 begin	 van	 het	 jaar	 nog	 niet	 helemaal	 op	 orde,	 maar	 deze	
beginnen	 er	 steeds	 completer	 en	 netter	 uit	 te	 zien.	 Het	 is	 een	 streven	 om	 deze	
geordendheid	te	behouden.	Over	het	algemeen	gaan	de	interne	werkzaamheden	bijna	altijd	
naar	tevredenheid	van	het	bestuur.	 
 
3.1.3.	Algemene	Ledenvergadering 
Voor	 de	 ALV’s	 wordt	 het	 advies	 van	 de	 Werkgroep	 Hervorming	 Algemene	
Ledenvergaderingen	(WHALV)	nog	steeds	ter	harte	genomen.	De	Beleids-ALV	en	de	IRO-ALV	
vonden	 daarom	 allebei	 plaats	 na	 een	 (eerstejaars)college	 en	 er	 werd	 een	 maaltijd	
geserveerd.	Ook	worden	commissieleden	geacht	bij	de	ALV’s	aanwezig	te	zijn,	waardoor	het	
quorum	tot	nu	toe	iedere	keer	behaald	is.	Verder	is	ervoor	gekozen	om	de	notulen	niet	meer	
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in	 het	 ALV-boekje	 te	 verwerken.	 Deze	 keuze	 is	 vanuit	 economische	 en	 duurzame	
beweegredenen	gemaakt.	De	notulen	zullen	nog	wel	op	het	web	te	bekijken	zijn.	 

3.1.4.	AlleJaarsWeekend 
Op	de	Beleids-ALV	van	10	november	is	de	AJW-commissie	2017	ingehamerd.	De	Secretaris	
prijst	zich	gelukkig	met	een	hardwerkende	en	zelfstandige	commissie.		 

Het	AlleJaarsWeekend	zal	dit	jaar	plaatsvinden	van	28	t/m	30	april	in	Brugge.	Een	keuze	die	
gemaakt	is	op	basis	van	accommodatie,	prijs	en	bezienswaardigheden.	Alhoewel	de	SPIL	200	
euro	bijdraagt	aan	het	AlleJaarsWeekend,	bedragen	de	kosten	voor	het	weekend	65	euro.	
De	 commissie	heeft	 alle	mogelijke	alternatieven	bekeken	en	er	bleken	weinig	 goedkopere	
opties	 te	 zijn.	Het	programma	van	het	AlleJaarsWeekend	 zal	bestaan	uit	 stadsspellen,	een	
stadswandeling,	 kroegentocht,	 een	 bezoek	 aan	 een	 museum	 en	 de	 mogelijkheid	 om	 een	
bierbrouwerij	te	bezoeken. 

Hoewel	de	eindverantwoordelijkheid	van	het	AJW	2017	volledig	bij	het	bestuur	ligt,	is	het	de	
bedoeling	dat	de	commissie	zoveel	mogelijk	zelfstandig	te	werk	gaat.	De	secretaris	heeft	wel	
voldoende	contact	met	de	AJW-Voorzitter	om	invloed	uit	te	oefenen	vanuit	het	bestuur. 

3.2.	Commissaris	Promotie 

‘Wat	is	het	nut	van	een	promotiekanaal	als	de	‘plaatjes’	telkens	weer	verdwijnen?’	-	Jip	Stam	
over	het	nieuwe	Snapchat-account	van	de	SPIL. 

De	commissaris	Promotie	weet	veel	uitdaging	te	vinden	in	het	beleid	voor	de	opname	van	de	
bachelorspecialisatie	 IRO.	 Zo	 zal	 de	 commissie	 aankomende	weken	 aan	de	 slag	 gaan	 voor	
een	nieuwe	Engelstalige	banner	en	 flyer.	Ook	 is	 er	 in	 samenwerking	met	 StudentFilm	een	
nieuw	 Engelstalige	 introductiefilmpje	 voor	 de	 SPIL	 opgenomen.	 De	 commissaris	 hoopt	 op	
deze	manier	zowel	 internationale	als	Nederlandse	studenten	warm	te	maken	voor	de	SPIL.	
De	SPIL	zal	ook	weer	aanwezig	zijn	tijdens	de	EL	CID	week.	Een	nieuwe	ontwikkeling,	dankzij	
het	 nieuwe	 IRO-beleid,	 is	 de	 vertegenwoordiging	 van	 de	 SPIL	 tijdens	 de	 HOP-week	 en	 de	
OWL-week.	 Ook	 in	 deze	 weken	 zal	 de	 SPIL	 tijdens	 de	 informatiemarkt	 een	 kraampje	
bemannen. 
 
De	 commissaris	 heeft	met	het	 bestuur	besloten	om	 in	 elk	 geval	 elke	maand,	 tegelijkertijd	
met	 de	 nieuwsbrief,	 een	 beknopte	 agenda	 te	 plaatsen	 op	 Facebook.	 Zo	 hoopt	 de	
commissaris	ervoor	te	zorgen	dat	leden	het	overzicht	niet	kwijtraken.	Ook	is	er	een	agenda	
in	 de	 nieuwsbrief	 geplaatst	 en	 worden	 activiteiten	 of	 andere	 elementen	 van	 de	 SPIL	 die	
meer	promotie	nodig	hebben,	beter	naar	voren	gebracht	door	middel	van	een	speciale	plek	
bovenaan	 de	 nieuwsbrief.	 Vanaf	 december	 heeft	 hier	 bijvoorbeeld	 het	 nieuwe	 Snapchat-
account	 gestaan	en	 vanaf	 heden	 zal	 deze	plek	bestemd	 zijn	 voor	de	boekverkoop.	Verder	
heeft	de	commissaris	meer	aandacht	gestoken	in	het	Linked-In	account	en	zal	zij	enige	hulp	
vragen	van	een	vertegenwoordiger	van	Career	Services.	Op	deze	manier	hoopt	zij	het	beste	
uit	het	account	te	kunnen	halen. 
 
De	commissaris	Promotie	heeft	 in	gesprek	met	het	bestuur	besloten	om	de	foto’s	van	een	
activiteit	 niet	 meer	 de	 dag	 erna	 te	 posten,	 maar	 te	 wachten	 totdat	 het	 verslag	 van	 de	
activiteit	 op	 de	 site	 staat.	 Op	 deze	manier	worden	 de	 verslagen	 en	 de	 auteurs	 nog	 extra	
gepromoot	bij	het	tonen	van	de	foto’s	op	Facebook. 
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Het	 ontbreken	 van	 kennis	 van	 ontwerpprogramma's	 is	 iets	 wat	 de	 commissaris	 Promotie	
zeer	 betreurd.	 Ook	 andere	 bestuursleden	 hadden	 graag	 over	 enkele	 basiskennis	 willen	
beschikken.	 Er	 zal	 dan	ook	worden	meegegeven	 aan	het	 37e	bestuur,	 dat	 het	 deelnemen	
aan	een	cursus	InDesign	of	Photoshop	geen	overbodige	luxe	is.	 
 
3.2.1	Commissie 
De	 commissaris	 heeft	 geprobeerd	 de	 promotie	 zoveel	mogelijk	 uit	 handen	 te	 geven	 in	 de	
vorm	van	kleine	projecten.	Zo	heeft	een	commissielid	de	hoofdrol	gespeeld	 in	het	nieuwe	
introductiefilmpje	 en	 is	 er	 een	aftermovie	 van	de	Korte	Reis	 geproduceerd.	Ook	 zullen	de	
commissieleden	 hun	 volledige	 creativiteit	 kwijt	 kunnen	 bij	 het	 ontwerpen	 van	 de	 nieuwe	
banner. 
 
Het	maken	van	de	foto’s	en	posters	heeft	de	commissaris	geprobeerd	zoveel	mogelijk	aan	de	
commissieleden	over	te	laten.	Wel	is	gebleken	dat	de	commissieleden	in	de	knel	komen	met	
werkgroepen	en	hoorcolleges,	waardoor	de	 commissaris	 zelf	 af	 en	 toe	ook	 foto’s	dient	 te	
maken	op	een	activiteit.	Dit	is	een	lastige	ontwikkeling,	maar	is	geen	groot	probleem	in	het	
functioneren	van	de	commissie.	
	
4.	PENNINGMEESTER	&	COMMISSARIS	ALMANAK	
 
“Maakt	 geld	 gelukkig?”	 –	 tekst	 op	Pickwick-theezakje	 na	 de	 bestuursvergadering	 over	 de	
herbegroting	
	
4.1.	Penningmeester	
 
4.1.1.	Contributie 
Dit	jaar	stond	de	inning	van	de	contributie	weer	vroeg	in	het	academische	jaar	gepland.	De	
voornaamste	reden	hiervoor	was	omdat	in	voorgaande	jaren	vaker	is	gebleken	dat	het	innen	
van	de	jaarlijkse	contributie	niet	zonder	slag	of	stoot	gaat.	De	Penningmeester	en	Secretaris	
hebben	 enige	 problemen	 ondervonden	 bij	 het	 innen	 van	 de	 contributie.	 Door	 een	
technische	 fout	en	een	 ledenaantal	dat	hoger	was	dan	 in	één	 incassobestand	paste,	werd	
het	 innen	 van	 de	 contributie	 verlaat.	 De	 contributie	 is	 uiteindelijk	 op	 21	 december	 2016	
geïnd	en	in	goede	orde	ontvangen.	De	inkomsten	vanuit	de	contributie	bleken	hoger	uit	te	
vallen	dan	verwacht,	doordat	een	kleiner	percentage	van	de	 leden	dan	was	 ingecalculeerd	
de	contributie	heeft	gestorneerd.	Toch	heeft	de	Secretaris	deze	groep	wanbetalers	gemaild	
en	gevraagd	alsnog	te	betalen.	Doen	de	wanbetalers	dit	niet,	dan	worden	deze	mensen	uit	
het	ledenbestand	gehaald,	zodat	er	volgende	jaren	een	nog	kleiner	percentage	wanbetalers	
in	het	ledenbestand	zal	staan.	
 
4.1.2.	KasCo 
Het	kasverslag	is	als	bijlage	aan	het	eind	van	dit	ALV-boekje	toegevoegd.	
 
4.1.3.	Inkomsten	en	bezuinigingen 
De	 inkomsten	van	de	boekverkoop	zijn	dit	 jaar	erg	 tegengevallen.	Een	belangrijke	oorzaak	
hiervan	 is	 de	 dalende	 boekverkoop.	 Er	 worden	 niet	 alleen	 minder	 boeken	 gekocht	 door	
studenten,	maar	dit	 jaar	daalde	ook	het	aanbod	van	boeken	waarop	de	SPIL	provisie	krijgt	
vanuit	 Studystore.	 Daarbovenop	 krijgt	 de	 SPIL	 procentueel	minder	 provisie	 dan	 afgelopen	
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jaren	 en	 heeft	 de	 SPIL	 geen	 recht	 meer	 op	 de	 vaste	 betalingen	 vanuit	 Studystore,	 die	
voorgaande	jaren	wel	golden.	Al	deze	tegenslagen	zijn	niet	voldoende	ingecalculeerd	bij	het	
maken	van	de	originele	begroting,	waardoor	de	 inkomsten	een	 stuk	 lager	uit	 zijn	gevallen	
dan	verwacht.	Om	deze	tegenslagen	op	te	kunnen	vangen	 is	er,	daar	waar	mogelijk,	bij	de	
herbegroting	 bezuinigd.	 De	 Penningmeester	 streeft	 ernaar	 ieder	 bestuurslid	 de	 financiële	
ruimte	te	geven	die	hij	of	zij	nodig	heeft	om	zijn	of	haar	functie	naar	behoren	uit	te	kunnen	
voeren.	Om	deze	reden	is	niet	op	alle	posten	bezuinigd,	maar	zijn	er	ook	posten	waar	juist	
meer	 financiële	 ruimte	 voor	 is	 vrijgemaakt.	 Met	 een	 nieuw	 doel	 dat	 in	 overleg	 met	 de	
commissaris	 Acquisitie	 is	 gesteld	 zijn	 de	 bezuinigingen	 bij	 de	 posten	 waarop	 is	 bezuinigd	
enigszins	beperkt	gebleven.	De	Penningmeester	hoopt	dat	met	deze	nieuwe	begroting	alle	
tegenslagen	beter	zijn	ingecalculeerd	en	de	leden	van	de	SPIL	ook	in	het	tweede	deel	van	dit	
academische	jaar	prachtige	dingen	mogen	meemaken.	
 
4.1.4.	Vernieuwing 
De	Penningmeester	heeft	dit	jaar	enige	problemen	ondervonden	met	het	boekhoudsysteem	
van	de	SPIL,	genaamd	SnelStart.	Het	systeem	werkte	niet	meer	naar	behoren,	omdat	het	een	
verouderde	versie	bleek	te	zijn.	De	nieuwe	versie	zorgde	helaas	voor	problemen	doordat	er	
een	gedeelde	licentie	is	met	studievereniging	Labyrint.	Om	dit	probleem	te	verhelpen	zal	de	
SPIL	 volgend	 jaar	 haar	 eigen	 licentie	 krijgen.	 Hierdoor	 zal	 de	 volgende	 penningmeester	
optimaal	met	dit	boekhoudprogramma	kunnen	werken.	Een	bijkomend	nadeel	is	echter	dat	
door	een	eigen	licentie	de	gebruikerskosten	van	SnelStart	omhoog	zullen	gaan. 
Tegenover	 de	 stijgende	 kosten	 van	 het	 boekhoudprogramma	 streeft	 de	 Penningmeester	
ernaar	de	kosten	van	de	zakelijke	rekening	van	de	SPIL	te	doen	dalen.	Op	dit	moment	is	de	
SPIL	namelijk	 klant	bij	 de	ABN	AMRO.	Deze	bank	 is	 echter	niet	 de	 voordeligste	bank	 voor	
(studie)verenigingen.	 Door	 op	 zoek	 te	 gaan	 naar	 een	 nieuwe,	 voordelige	 bank	 zal	 de	
Penningmeester	 ernaar	 streven	 de	 bankkosten	 te	 doen	 dalen.	 Hierbij	 wordt	 rekening	
gehouden	 met	 een	 eventueel	 groeiend	 aantal	 (internationale)	 leden	 en	 een	 financiële	
administratie	die	voor	twee	locaties	praktisch	is,	doelend	op	IRO	en	de	nieuwe	locatie	van	de	
SPIL	 in	 Den	 Haag.	 Hierbij	 wordt	 gekeken	 naar	 nieuwe	 betaalmogelijkheden	 en	methoden	
zoals	pinnen	of	contant	betalen	in	plaats	van	factureren,	met	oog	op	de	verkoop	van	de	SPIL-
artikelen. 
Een	 andere	 vernieuwing	 die	 de	 Penningmeester	 wil	 doorvoeren	 is	 op	 het	 gebied	 van	
merchandise.	Op	dit	moment	worden	artikelen	door	 één	bestuur	 ingekocht,	maar	 kunnen	
deze	 artikelen	 door	 meerdere	 besturen	 worden	 verkocht.	 Hierdoor	 is	 de	 kosten/baten-
verhouding	tussen	de	verschillende	besturen	onevenredig.	De	Penningmeester	is	samen	met	
de	commissaris	Acquisitie	op	zoek	naar	een	systeem	waardoor	de	inkoop	en	verkoop	van	de	
SPIL-artikelen	beter	verdeeld	kan	worden	over	de	verschillende	bestuursjaren.	
 
4.2.	Commissaris	Almanak	
 
Op	welke	wijze	is	het	SPIL-lied	geschreven?	“Met	de	pen.”	–	Merle	te	Molder	
 
4.2.1.	Drukker 
De	 commissaris	 Almanak	 heeft	 samen	met	 een	 aantal	 commissieleden	 enkele	 drukkers	 in	
het	land	bezocht	om	zo	de	juiste	drukker	voor	de	almanak	te	vinden.	De	keuze	is	uiteindelijk	
gevallen	 op	 een	 andere	 drukker	 dan	 vorig	 jaar,	 namelijk	 OrangeBook.	 OrangeBook	 is	 een	
bekende	 naam	 bij	 verenigingen	 en	 wordt	 goed	 aangeschreven.	 Het	 drukbedrijf	 bood	
namelijk	niet	alleen	de	beste	prijs	voor	de	almanak,	maar	 is	ook	goed	bereikbaar	en	geeft	
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veel	ondersteuning	 in	het	proces	 van	het	maken	van	een	almanak.	De	 commissie	 is	begin	
januari	 bijvoorbeeld	 bij	 OrangeBook	 langs	 geweest	 voor	 een	 workshop	 en	 de	 eerste	
feedback	op	de	eerste	ingeleverde	stukken	is	ook	al	binnen.	
 
4.2.1.	Commissie 
Een	belangrijk	streven	van	de	commissaris	Almanak	en	haar	commissie	is	het	tijdig	 leveren	
van	de	 almanak	2016-2017.	Daarbij	willen	 zij	 niet	 alleen	 tijdig	 een	 almanak	 leveren,	maar	
willen	zij	ook	een	almanak	presenteren	waar	een	ieder	trots	op	kan	zijn.	Een	minder	groot	
budget	ten	opzichte	van	vorig	jaar	brengt	hierbij	een	grote	uitdaging	met	zich	mee. 
Tot	nu	toe	gaat	het	goed	met	de	vorderingen	van	de	almanak.	Voor	het	grootste	deel	loopt	
de	ontwikkeling	van	de	almanak	op	schema:	alle	externe	partijen	zijn	aangeschreven	en	de	
een	groot	deel	van	deze	stukken	zijn	binnen,	de	redactie-sub	is	hard	aan	het	schrijven	en	de	
vormgeving-sub	 is	 goed	 op	 weg.	 Toch	 blijft	 het	 een	 uitdaging	 om	 ervoor	 te	 zorgen	 dat	
externe	 partijen	 hun	 bijdragen	 op	 tijd	 inleveren,	 vooral	 bij	 prominenten.	 Een	 tweede	
uitdaging	die	deze	groep	met	zich	meebrengt	is	het	vinden	van	vrouwen	die	bereid	zijn	een	
bijdrage	te	leveren	aan	de	almanak.	Naast	het	feit	dat	er	vooral	veel	mannen	werkzaam	zijn	
in	 de	 politiek,	 zijn	 ook	 vooral	 zij	 degenen	 die	 ingaan	 op	 verzoeken	 om	 een	 bijdrage	 te	
leveren	aan	de	almanak.	 
Desondanks	 zijn	 de	 commissie	 en	 commissaris	 zeer	 gemotiveerd	om	ervoor	 te	 zorgen	dat	
deze	almanak	een	prachtig	exemplaar	wordt,	een	exemplaar	met	inhoudelijk	veel	diversiteit	
en	 een	 mooie	 vormgeving.	 Het	 zal	 een	 almanak	 worden	 die	 representatief	 is	 voor	 het	
huidige	SPIL-jaar	én	de	commissie	die	zich	hierover	buigt. 
Om	dit	 te	bereiken	 is	de	 redactie-sub	hard	bezig	met	 stukken	 schrijven,	herinneringsmails	
eruit	sturen	en	verslagen	maken.	De	vormgeving-sub	spendeert	uren	aan	InDesign	en	stukje	
bij	 beetje	wordt	 een	 ieder	 hier	 steeds	 handiger	mee.	 De	 commissaris	 Almanak	 doet	 haar	
best	 om	 ervoor	 te	 zorgen	 dat	 iedereen	 tijdig	 feedback	 krijgt	 en	 iedereen	 zich	 aan	 de	
jaarplanning	houdt.	Met	deze	 instelling	 is	de	commissaris	Almanak	ervan	overtuigd	dat	de	
doelen	voor	de	almanak	bereikt	zullen	worden. 
	
5.	COMMISSARIS	BINNENLAND	&	ACQUISITIE	
	
5.1	Commissaris	Binnenland	
	
Hij	weigerde	een	hem	aangeboden	das.	“Als	het	niet	hoeft,	draag	ik	die	liever	niet.”	-	De	NRC	
Next	van	donderdag	2	februari	2017	over	de	aan	premier	Mark	Rutte	aangeboden	SPIL-das	
door	de	Commissaris	Binnenland.		
	
De	 commissaris	 streefde	 ernaar	 om	 samen	 met	 zijn	 commissie	 zestien	 inhoudelijke	
activiteiten	 te	 organiseren.	 Zoals	 het	 er	 nu	 naar	 uitziet,	 worden	 dat	 21	 activiteiten.	 De	
commissaris	wil	deze	activiteiten	laten	aansluiten	op	de	verschillende	aspecten	die	de	studie	
te	bieden	heeft	en	met	name	daarin	de	actualiteit	meenemen.	Er	kan	worden	geconcludeerd	
dat	dit	tot	nu	toe	erg	geslaagd	is.	
	

Datum	 Activiteit	 Totaal	 aantal	
aanwezigen	

Algemeen	 IBO	 Jaar	
1	

Jaar	
2	

Jaar	
3	

Master	

28-09	 Binnenhof-excursie	 29	 5	 24	 23	 5	 1	 -	
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VVD	

12-10	 Thema	avond	Islam	 Ongeveer	55	 	 	 	 	 	 	

17-10	 SPIL’s	 vragenuurtje	
met	Thierry	Baudet	

Ongeveer	65	 	 	 	 	 	 	

03-11	 Dieslezing	 Gert-Jan	
Segers	

Ongeveer	70	 	 	 	 	 	 	

09-11	 The	Day	After	 Ongeveer	80	 	 	 	 	 	 	

16-11	 Buitenlandse	Zaken	 48	 6	 42	 36	 10	 1	 1	

30-11	 Excursie	RTL	 	 	 	 	 	 	 	

08-12	 Eerste	Kamer	 14	 3	 11	 10	 1	 3	 -	

11-01	 Universiteit	 van	
Nederland	

12	 4	 8	 2	 5	 5	 -	

12-01	 Groot	 Verkiezings-	
debat	

Ongeveer	
220	

	 	 	 	 	 	

01-02	 SPIL	 in	 gesprek	 met	
Mark	Rutte	

81*	 19	 51	 30	 24	 22	 5	

01-02	 Gemeente-debat	 33	 6	 27	 12	 12	 8	 1	

14-02	 Visit	ICC	 27	 4	 24	 21	 4	 2	 -	

16-02	 SPIL’s	 vragenuurtje	
met	Henk	Kamp	

12	 4	 8	 6	 4	 2	 -	

23-02	 Embassy	 Tour	 The	
Hague	

16	 3	 13	 10	 3	 3	 -	

27-02	 Leidsch	Debat	 Ongeveer		
600	

	 	 	 	 	 	

09-03	 Zorgdebat	 Ongeveer	65	 	 	 	 	 	 	

16-03	 Nabeschouw-ing	
Tweede	
Kamerverkiezingen	

Ongeveer	30	 	 	 	 	 	 	

	
*	Er	waren	ook	11	deelnemers	die	geen	Politicologie	studeren	
	
Het	streven	naar	het	behouden	en	waar	mogelijk	verbeteren	van	succesvolle	activiteiten	die	
al	eerder	georganiseerd	waren,	 lukt	goed.	Het	Gemeentedebat	was	nog	geslaagder,	nu	de	
verbeterpunten	van	een	jaar	eerder	waren	meegenomen	in	de	organisatie	en	de	opzet	van	
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de	avond.	Er	waren	veel	positieve	reacties	over	de	nieuwe	opzet	van	de	excursie	naar	het	
Ministerie	 van	 Buitenlandse	 Zaken.	 	Een	 bezoek	 aan	 de	 Eerste	 en	 Tweede	 Kamer	 blijft	
onmisbaar,	met	 hier	 en	 daar	 nieuwe,	 interessante	 aspecten.	De	Dieslezing	 is	 en	 blijft	 een	
traditie	die	in	eer	gehouden	moet	worden.De	twee	nabeschouwingen	van	respectievelijk	de	
Amerikaanse	Presidentsverkiezingen	en	de	Nederlandse	Tweede	Kamerverkiezingen	kunnen	
nu	al	worden	meegegeven	aan	de	opvolger(s)	van	de	commissaris	Binnenland.	
Door	 nog	 meer	 in	 te	 spelen	 op	 de	 actualiteit	 zijn	 er	 al	 veel	 vernieuwende	 activiteiten	
georganiseerd,	onder	andere	een	thema-avond	over	de	Zorg	in	samenwerking	met	M.F.L.S..	
Na	deze	avond	hebben	beide	studieverenigingen	al	naar	elkaar	uitgesproken	in	de	toekomst	
te	kijken	om	een	soortgelijke	activiteit	op	te	zetten.	Daarnaast	was	er	een	prachtige	kans	om	
met	 een	 groep	 van	 bijna	 90	 SPIL-leden	 in	 gesprek	 te	 gaan	 met	 minister-president	 Mark	
Rutte,	 die	naar	huis	 ging	met	een	 SPIL-das	 en	de	allereerste	 lustrumeditie	 van	Debat).	De	
beide,	nabeschouwingen	vallen	ook	onder	vernieuwende,	actuele	activiteiten.	
Het	 allerbelangrijkste	 streven	 van	 de	 commissaris	 is	 en	 was	 om	 zijn	 enthousiasme	 voor	
Binnenlandactiviteiten	 over	 te	 brengen	 aan	 zijn	 commissie,	 zijn	 medebestuursleden	 en	
natuurlijk	de	deelnemers.	Door	zijn	enthousiasme	worden	er,	zoals	al	eerder	genoemd,	heel	
veel	activiteiten	georganiseerd.		De	commissaris	prijst	zich	nog	steeds	heel	gelukkig	met	de	
beide	verkiezingen	die	in	het	36e	levensjaar	van	de	SPIL	plaatsvinden.	Hierdoor	is	er	ook	heel	
veel	 ruimte	 om	 activiteiten	 te	 organiseren	 die	 inspelen	 op	 de	 actualiteit.	 Door	 het	
enthousiasme	van	de	commissaris	grijpt	hij	alle	kansen	aan.	Dit	zorgde	er	echter	voor	dat	de	
Thema-avond	 over	 Palestina	 en	 Israël	 bijvoorbeeld	 moest	 worden	 afgezegd.	 In	
samenwerking	met	de	NGO	The	Abraham	Path	lag	er	een	prachtig	plan	voor	deze	avond	en	
was	de	promotie	ook	al	gestart.	De	animo	voor	deze	activiteit	bleek	echter	 laag,	 in	een	al	
drukke	 SPIL-maand.	 Tegelijkertijd	 konden	 veel	 verwachte	 sprekers,	 om	 de	 avond	 te	
omlijsten,	onverwacht	 toch	niet	 komen.	De	commissaris	 staat	er	echter	nog	 steeds	achter	
dat	deze	avond	in	eerste	instantie	wel	is	georganiseerd	en	geeft	dit	idee	heel	graag	door	aan	
zijn	opvolger.	
	
5.1.1.	Verhouding	Politicologie/Politicologie:	IBO	
De	commissaris	 is	van	mening	dat	het	van	groot	belang	 is	 te	zorgen	dat	de	te	organiseren	
activiteiten	interessant	zijn	voor	zowel	Politicologie	als	Politicologie:	 IBO	studenten,	 	vooral	
in	het	kader	van	ledenbinding.	Het	was	daarom	erg	jammer	dat	SPIL’s	Embassy	Tour	en	de	
Thema	avond	over	Palestina	en	Israël	niet	door	konden	gaan.	Na	lang	overleg,	onder	andere	
met	het	KNMI,	besloot	de	commissaris	op	donderdag	23	februari,	 in	nauwe	samenwerking	
met	 het	 bestuur,	 om	 deze	 Embassy	 Tour	 af	 te	 lassen,	 door	 ‘code	 oranje’	 en	 de	 kans	 op	
windstoten	tot	en	met	110	km/h.	De	ambassades	reageerden	zeer	begripvol	en	de	SPIL	is	in	
de	 toekomst	 nog	 van	 harte	 welkom.	 In	 april	 zal	 er,	 hoogstwaarschijnlijk,	 een	 nieuwe,	
actuele,	ambassade	worden	bezocht.	De	deelnemers	van	de	afgelaste	Embassy	Tour	worden	
hier	extra	van	op	de	hoogte	gebracht	en	krijgen	voorrang	om	zich	hiervoor	aan	te	melden.	
De	 commissaris	 is	 er	 zich	 van	 bewust	 dat,	 voornamelijk	 door	 de	 Nederlandse	 Tweede	
Kamerverkiezingen,	 relatief	 veel	 activiteiten	 in	 het	 teken	 van	 ’15	 maart’	 stonden.	 De	
commissaris	 is	 echter	 van	mening	dat	deze	activiteiten	 juist	heel	 interessant	 zijn	 voor	alle	
studenten	Politicologie	en	Politicologie:	IBO.	De	focus	ligt	dit	jaar,	gezien	de		actualiteit,		nou	
eenmaal	 op	 de	 Nederlandse	 Politiek.	 Men	 moet	 niet	 vergeten	 dat	 Politicologie:	 IBO	
studenten	 en	 Politicologie	 Algemeen	 studenten	 de	 politieke	 interesse	 op	 dit	 gebied	 met	
elkaar	delen.		
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De	nabeschouwing	van	de	Amerikaanse	Presidentsverkiezingen,	door	de	uitslag	extra	goed	
bezocht,	en	de	excursie	naar	het	International	Court	waren	activiteiten	waarbij	de	voertaal	
Engels	was.	SPIL’s	Embassy	Tour	en	de	Thema	Avond	over	Palestina	en	Israël	zouden	dit	ook	
zijn.	 Er	 staan	 nu	 nog	 twee	 Engelstalige	 activiteiten	 op	 het	 programma,	 met	 het	 oog	 op	
internationale	(master)studenten.	
	
5.1.2.	Commissie	
De	 commissaris	 prijst	 zich	 heel	 gelukkig	 met	 zijn	 commissie	 met	 acht	 zeer	 gemotiveerde	
SPIL-leden.	 De	 commissie	 functioneert	 steeds	 zelfstandiger	 en	 steeds	 minder	 ‘onder	 de	
vleugels	 van	 de	 commissaris’.	 Het	 wordt	 meer	 en	 meer	 een	 samenwerking	 met	 de	
commissaris,	die	nog	steeds	zijn	‘controlerende’	functie	aan	blijft	nemen.	De	commissaris	is	
tevreden	 over	 het	 systeem	 met	 verschillende	 sub	 groepjes	 van	 twee	 commissieleden.	
Commissieleden	 krijgen	 veel	 vrijheid,	 ook	 tijdens	 de	 activiteiten,	 om	 dan	 zelf	
verantwoordelijkheid	te	nemen,	door	bijvoorbeeld	deze	activiteiten	te	presenteren.	
De	 commissieleden	 doen	 hun	 werk	 goed,	 waardoor	 besluiten	 snel	 genomen	 zijn	 en	
activiteiten	goed	en	 snel	 geregeld	worden.	Hierdoor	heeft	de	 commissie	het	niet	het	hele	
jaar	 even	 druk,	 ook	 doordat	 activiteiten	 natuurlijk	 eerlijk	 verdeeld	 worden	 onder	 de	
commissieleden.	 De	 allerlaatste	 activiteit	 zal	 gezamenlijk	 worden	 georganiseerd.	 Voor	 de	
commissaris	blijft	het	een	verbeterpunt	om	te	blijven	leren	delegeren.	Dit	kwam	uit	een	zeer	
fijne	 en	 interessante	 evaluatie	met	 de	 commissie	 na	 een	 paar	maanden.	 De	 commissie	 is	
eerlijk	 en	 open	 naar	 elkaar	 en	 de	 commissaris	 toe.	 Dit	 zorgt	 voor	 een	 prettige	 sfeer	 en	
hierdoor	werkt	men	heel	goed	én	gezellig	met	elkaar	samen.		In	het	gezellige	samenzijn	kan	
en	moet	nog	meer	worden	geïnvesteerd	de	komende	tijd.	
Het	 voornemen	 om	 veel	 te	 blijven	 evalueren	 werkt	 heel	 goed.	 Door	 het	 een	 belangrijke	
plaats	 in	 de	 vergadering	 te	 geven,	worden	 activiteiten	 uitgebreid	 besproken	 en	wordt	 dit	
telkens	meegenomen	 in	het	 organiseren	 van	nieuwe	activiteiten.	De	 groei	 is	 heel	 goed	 te	
zien	en	dat	is	voor	de	commissaris	erg	bevredigend.	Dit	zal	zich	de	komende	tijd	alleen	maar	
doorzetten	en	daarbij	zal	het	evalueren	van	de	activiteiten,	elkaar	en	de	commissaris	blijven	
helpen.	
De	 samenwerking	met	 de	Maatschappij	 en	 Cultuur	 Commissie	 van	M.F.L.S.	 was	 erg	 naar	
wens,	net	als	de	samenwerking	met	de	bestuursleden	van	andere	studieverenigingen	in	de	
organisatie	 van	 het	 Leidsch	 Debat	 en	 de	 samenwerking	 met	 de	 Leidse	 politieke	
jongerenverenigingen	voor	het	Groot	Verkiezingsdebat.	Zulke	samenwerkingen	kosten	soms	
veel	energie,	maar	uiteindelijk	levert	het	heel	veel	op,	voornamelijk	voor	de	aanwezigen	van	
de	 georganiseerde	 (grote)	 evenementen,	 die	 kunnen	 genieten	 van	 een	 interessante	 en	
verdiepende	avond.		Daar	doet	de	commissaris	het	voor.	
	
5.1.3.	Actualiteit	
Zoals	 eerdergenoemd,	 prijst	 de	 commissaris	 zich	 nog	 steeds	 heel	 gelukkig	 met	 de	 beide	
verkiezingen	 die	 in	 zijn	 bestuursjaar	 plaatsvinden.	 Voornamelijk	 hierdoor	 kunnen	 er	 veel	
activiteiten	georganiseerd	worden	die	aansluiten	op	de	actualiteit.	Op	volgorde	van	datum	
vallen	 hieronder:	 ‘SPIL’s	 vragenuurtje	 met	 Thierry	 Baudet’,	 de	 Dieslezing	 met	 Gert-Jan	
Segers,	de	nabeschouwing	van	de	Amerikaanse	Presidentsverkiezingen,	het	bezoek	aan	de	
opnames	 van	 de	 Universiteit	 van	 Nederland	 over	 de	 verkiezingen,	 het	 Groot	
Verkiezingsdebat,	 ‘SPIL	 in	 gesprek	met	Mark	Rutte’,	 ‘SPIL’s	 vragenuurtje	met	Henk	Kamp’,	
het	Leidsch	Debat,	het	Zorgdebat	en	de	nabeschouwing	van	de	Tweede	Kamerverkiezingen	
met	oud-informateur	Uri	Rosenthal,	Tom	Louwerse	en	erelid	van	de	SPIL	Joop	van	den	Berg.	
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De	commissaris	kijkt	vooral	met	heel	veel	trots	terug	op	het	Groot	Verkiezingsdebat	in	een	
volle	Lorentzzaal	in	het	KOG	en	het	Leidsch	Debat,	in	een	nog	vollere,	uitpuilende	Marekerk,	
met	 maar	 liefst	 twaalf	 politieke	 partijen,	 groot	 en	 klein.	 Met	 meer	 dan	 550	 aanwezigen,	
interessante	en	veelzijdige	sprekers,	een	 levendig	debat	en	veel	 ruimte	voor	vragen	uit	de	
zaal	van	studenten	was	dit	een	hele	geslaagde	avond,	in	samenwerking	met	de	B.I.L.,	HSVL,	
Grotius,	CoDe,	ELSA	en	het	StOP.	Het	was	goed	om	te	zien	dat	de	‘kleinere’	politieke	partijen	
hier	ook	een	stem	kregen.	Dit	gebeurde	ook	tijdens	‘SPIL’s	vragenuurtje	met	Thierry	Baudet’	
en	de	Dieslezing.	
Het	 organiseren	 van	 ‘SPIL’s	 vragenuurtje	met	minister	Henk	Kamp’	 en	 ‘De	 SPIL	 in	 gesprek	
met	 Mark	 Rutte’	 waren	 kansen	 die	 zich	 op	 de	 korte	 termijn	 voor	 deden.	 Mede	 daarom	
waren	er	soms	te	veel	Binnenland-activiteiten	kort	op	elkaar.	De	commissaris	 is	echter	van	
mening	 dat	 hij	 deze	 twee	 evenementen	 niet	 kon	 laten	 schieten	 en	 dat	 vrijwel	 alle	
activiteiten	die	georganiseerd	zijn,	interessant	zijn	geweest	voor	de	aanwezigen	en	er	geen	
sprake	was	van	veel	te	veel	Binnenland-activiteiten	(die	aansloten	op	de	actualiteit).			
	
5.2.	Commissaris	Acquisitie	
	
“LOOOL!”	–	Thijn	van	der	Kooi,	commissielid	Acquisitie.		
	
Het	streven	van	de	commissaris	aan	het	begin	dit	jaar	was	om	nieuwe	sponsoren	aan	de	SPIL	
te	binden.	Dat	is	erg	goed	gelukt,	maar	de	commissaris	zal	zich,	samen	met	zijn	commissie,	
blijven	 inzetten	om	nóg	meer	nieuwe	 sponsoren	 aan	de	 SPIL	 te	 binden.	Het	 doel	 voor	 de	
commissie	Acquisitie	 is	bijgesteld	door	het	bedrag	meer	dan	 te	verdubbelen.	Tegelijkertijd	
wilde	 de	 commissaris	 zich	 inzetten	 om	 nieuwe	merchandise	 van	 de	 SPIL	 op	 de	 markt	 te	
brengen.	De	commissie	streeft	er	nu	naar	om,	naast	de	SPIL-powerbank,	nog	een	nieuw	SPIL-
product	op	de	markt	te	brengen.	
	
5.2.1.	Financiën	
De	commissaris	was	zich	er	aan	het	begin	van	het	collegejaar	al	terdege	van	bewust	dat	de	
inkomsten	van	de	SPIL	door	de	boekverkoop	dalen.	Deze	daling	blijkt	echter	nog	heftiger	dan	
vooraf	verwacht.	Het	is	daarom	van	een	nog	groter	belang	om	nieuwe	sponsoren	bereid	te	
vinden	 zich	 te	 binden	 aan	 de	 vereniging.	 De	 afgelopen	 tijd	 is	 de	 commissaris,	 in	
samenwerking	met	zijn	hardwerkende	commissie,	aan	de	slag	gegaan	om	dit	voor	elkaar	te	
krijgen	en	is	het	doel	dan	ook	al	gehaald.	Daarom	is	het	doel	meer	dan	verdubbeld	en	ligt	er	
nog	een	mooie	uitdaging	voor	de	commissaris	en	commissieleden.	Er	 is	een	overeenkomst	
gesloten	met	kapsalon	Promise.	Dit	geld	kon	worden	gebruikt	voor	de	Lustrumuitgave	van	
Debat.	 Daarnaast	 is	 de	 SPIL	 samenwerkingen	 aangegaan	 met	 Joorit,	 Gents,	 Publieke	
Versnellers,	 Fietsenmaker	 Van	 Polanen	 en	 Vleeshandel	 Richard	 Leenards.	 Deze	 laatste	
overeenkomst	 zorgt	ervoor	dat	de	aanwezigen	op	de	Tussentijdse	ALV	een	heerlijk	bordje	
eten	voorgeschoteld	krijgen	voor	een	zeer	gunstige	prijs	voor	de	SPIL.	De	inkomsten	door	de	
samenwerking	 met	 AthenaStudies	 stijgen	 flink,	 doordat	 AthenaStudies	 bijna	 twee	 keer	
zoveel	cursussen	aanbiedt.	De	bijdrage	die	SPIL	krijgt	zal	zo	vrijwel	verdubbelen.	Voor	extra	
diensten	vanuit	de	SPIL	zijn	de	SPIL	en	AthenaStudies	tot	een	overeenkomst	gekomen	over	
een	extra	vergoeding	voor	de	SPIL.	
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5.2.2.	Commissie	
De	commissaris	is	erg	tevreden	over	de	samengestelde	commissie	van	zeer	enthousiaste	en	
creatieve	 SPIL-leden.	 Helaas	 is	 er	 één	 commissielid	 uitgehamerd	 tijdens	 de	 IRO-ALV	 en	
nemen	er	nu	nog	maar	drie	SPIL-leden	plaats	in	de	commissie	Acquisitie.		De	commissaris	is	
echter	 uitermate	 tevreden	 over	 de	 werkzaamheden	 van	 zijn	 kleine,	 hechte	 en	 gezellige	
commissie.	Ze	werken	hard	om	nieuwe	sponsoren	voor	de	SPIL	te	werven.	Tegenslagen	laat	
de	 commissie	 snel	 achter	 zich	 en	 worden	 omgezet	 in	 nieuwe	 energie	 om	 voor	 nieuwe	
samenwerkingen	te	gaan.	
De	commissieleden	werken	veel	zelfstandig,	in	nauwe	samenwerking	met	elkaar	en	met	de	
eindverantwoordelijke	 commissaris.	 Dit	 gaat	 naar	 tevredenheid.	 De	 commissie	 had	 een	
doorslaggevende	stem	in	het	op	de	markt	brengen	van	de	SPIL-powerbank.	Een	groot	deel	
van	de	 SPIL-powerbanks	 is	 verkocht.	Het	 lag	 in	 de	 lijn	 der	 verwachting	dat	 niet	 alle	 vijftig	
bestelde	 SPIL-powerbanks	 verkocht	 zouden	 worden.	 De	 commissaris	 en	 de	 commissie	
verwachten	 dat	 een	 deel	 nog	 dit	 jaar	 verkocht	 gaat	 worden	 en	 de	 overgebleven	 SPIL-
powerbanks	 	de	 volgende	 collegejaren	 verkocht	 zullen	 worden.	 In	 samenwerking	 met	 de	
commissie	zal	er	dit	 jaar	nog	een	SPIL-merchandise	product	op	de	markt	worden	gebracht.	
De	commissaris	kijkt	op	dit	moment	samen	met	de	penningmeester	naar	de	mogelijkheden	
om	ook	winst	te	maken	op	de	verkoop	van	SPIL-merchandise	producten.	
	
5.2.3.	Samenwerking	
De	commissaris	streeft	naar	een	goede	en	nauwe	samenwerking	met	andere	commissies	en	
bestuursleden.	Hij	 heeft	 er	 voor	 gezorgd	dat	 elk	 commissielid	 een	 commissievest	 aan	 kon	
schaffen.	 Elke	 commissie	 heeft	 de	 kleur	 vest	 van	 vorig	 jaar	 behouden,	 dit	 jaar	 met	 een	
vermelding	van	het	collegejaar.	De	commissaris	Buitenland	heeft	een	vest	ontworpen	voor	
haar	commissie,	met	de	skylines	van	Praag	en	Seoul.	De	voorzitter	van	de	AJW-commissie	
heeft	dit	ook	gedaan,	maar	dan	met	de	skyline	van	Brugge.	De	commissaris	moet	vermelden	
dat	hij	zichzelf	niet	heeft	kunnen	ontwikkelen	in	de	omgang	met	programma’s	om	zaken	te	
ontwerpen.	Hierin	kan	hij	commissies	dus	niet	goed	ondersteunen.	De	commissaris	gaat	 in	
samenwerking	met	 de	 Secretaris	 erover	 nadenken	hoe	 zij	 er	 voor	 kunnen	 zorgen	dat	 hun	
opvolgers	 hier	 wel	 bekwaam	 in	 worden,	 eventueel	 door	 middel	 van	 een	
Indesign/Photoshop-cursus,	 in	 samenwerking	 met	 zijn	 of	 haar	 commissieleden	 en	 de	
commissie	en	commissaris	Promotie.	
Het	 contact	 met	 de	 commissaris	 Onderwijs	 over	 Studystore	 en	 AthenaStudies	 blijft	 heel	
goed.	De	commissaris	is	erg	tevreden	over	de	samenwerking.	Ze	vullen	elkaar	goed	aan.	Er	
zijn	enkele	vergaderingen	geweest	in	het	kader	van	het	gezamenlijke	acquisitie	overleg	met	
de	gangverengingen.	Hiervoor	bleek	echter	weinig	animo	en	perspectief	om	dit	 intensiever	
door	te	zetten.	Er	zullen	binnenkort	wel	weer	nieuwe	vergaderingen	plaatsvinden	om	elkaar	
op	 de	 hoogte	 te	 houden.	 De	 commissaris	 neemt	 ook	 nog	 steeds	 plaats	 in	 het	
Studievereniging	 Acquisitie	 Verband	 van	 het	 StOP	 en	 zal	 bij	 volgende	 bijeenkomsten	
uiteraard	aanwezig	zijn.	
	
	
6.	COMMISSARIS	BUITENLAND	
	
“SPIL	uit!	…	Toch?”		-	Sanne	Grave,	lid	commissie	Buitenland	
	
6.1	Pré-buitenland	activiteiten	
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Om	 goed	 beslagen	 het	 Praagse	 ijs	 te	 betreden	 werden	 er	 door	 de	 commissie	 Buitenland	
twee	pré-buitenland	activiteiten	georganiseerd.	Op	6	januari	gaf	professor	Petr	Kopecký	een	
interessante	 lezing	 waarin	 hij	 het	 Tsjechische	 politieke	 systeem	 uitlegde.	 Een	 week	 voor	
vertrek	kwamen	de	deelnemers	wederom	samen	op	de	FSW	voor	de	tweede	pré-buitenland	
activiteit.	Dit	was	een	lesje	Tsjechische	taal	en	cultuur,	verzorgd	door	de	Tsjechische	Liba	van	
Dijk.	Mevrouw	Van	Dijk	leerde	de	deelnemers	een	aantal	woorden	en	gezegden.	Daarnaast	
vertelde	 ze	 uitgebreid	 over	 haar	 eigen	 leven	 en	 ervaringen	 in	 Tsjechië	 onder	 het	
communistisch	regime.	‘s	Avonds	leerde	de	deelnemers	elkaar	nog	beter	kennen	tijdens	een	
heerlijk	diner	bij	de	Buddhas.		
	
Naast	de	pré-buitenland	activiteiten	werd	er	ook	een	 reader	 ter	 informatie	 vooraf	 aan	de	
reis	gepubliceerd.	In	deze	reader	stond	handige	informatie	zoals	een	uitgebreide	toelichting	
op	 het	 programma	 en	 een	 uitleg	 over	 het	 buddy-systeem.	 Vanwege	 economische	 en	
duurzame	redenen	is	er	besloten	de	reader	dit	jaar	niet	uit	te	draaien,	maar	via	de	mail	en	
Facebook	te	verspreiden.		
	
6.2	Reizen	
	
6.2.1	De	Korte	Reis:	Praag	
Vanuit	de	reacties	van	de	Korte	Reis	deelnemers	kan	de	commissaris	Buitenland	vaststellen	
dat	 de	 Korte	 Reis	 een	 succes	 is	 geweest.	 De	 deelnemers	 hebben	 aangegeven	 dat	 zij	 veel	
hebben	 geleerd	 van	 het	 gevarieerde	 programma	 dat	 de	 commissie	 Buitenland	 heeft	
samengesteld.	 Met	 de	 algemene	 beleidsdoelen	 van	 het	 36e	 bestuur	 der	 SPIL	 in	 het	
achterhoofd	heeft	de	commissie	gepoogd	een	zo	gevarieerd	mogelijk	programma	samen	te	
stellen,	waarbij	vooral	gedacht	werd	aan	“verbreding”.	In	het	kader	van	verbreding	heeft	de	
commissie	 zo	 uiteen	mogelijk	 lopende	 instanties	 aangeschreven.	 Zo	 trapte	 de	 reis	 af	met	
een	 bezoek	 aan	 de	 Europese	 Commissie	 voor	 een	 lezing	 over	 de	 Tsjechische	
vertegenwoordiging	 in	 de	 Europese	Unie.	Daarnaast	werd	 er	 een	bezoek	 gebracht	 aan	de	
Tsjechische	 centraal	 democratische	 partij,	 de	 CSSD.	 De	 Tsjechische	 Politikology	 Klub,	 een	
studievereniging	voor	politicologie	studenten,	leidde	de	deelnemers	rond	door	de	toren	van	
het	Astronomisch	Uurwerk	en	sloot	af	met	politieke	borrelpraat	in	een	café.		
	
Voor	het	samenstellen	van	het	programma	was	de	commissie	verdeeld	in	de	subjes	Politiek,	
Journalistiek/Academisch	 en	 Cultuur.	 Mede	 door	 deze	 verdeling	 kon	 er	 een	 programma	
samengesteld	worden	dat	varieerde	van	een	Tsjechische	dansles	tot	een	stevige	discussie	in	
Wenen	met	de	politiek	rechts	georiënteerde	partij	de	FPÖ.		
	
6.2.2.	De	Lange	Reis:	Seoul	
Komende	zomer	zal	de	SPIL	afreizen	naar	het	Zuid-Koreaanse	Seoul.	Op	28	juni	zal	een	groep	
van	30	SPIL’lers	vanaf	Amsterdam	Schiphol	Airport	richting	Seoul	vertrekken.	Op	11	 juli	zal	
de	delegatie	weer	op	Schiphol	landen.		
	
De	deelnemers	voor	de	Lange	Reis	zijn	volgens	de	gebruikelijke	procedure	geselecteerd.	De	
geïnteresseerde	deelnemers	leverden	een	motivatiebrief	in	bij	het	bestuur	der	SPIL,	waarna	
de	brief	anoniem	nagekeken	werd	door	de	commissaris	Buitenland,	een	oud-bestuurslid	der	
SPIL	 en	 een	 wetenschappelijk	 medewerker	 verbonden	 aan	 de	 Universiteit	 Leiden.	 De	
commissaris	 heeft	 bij	 het	 inschrijven	 voor	 de	 Korte	 Reis	 gemerkt	 dat	 veel	 SPIL-leden,	 die	



	 35	

eventueel	wel	geïnteresseerd	waren,	de	dag	van	inschrijving	hebben	gemist.	In	overleg	met	
de	commissie	en	het	bestuur	heeft	de	commissaris	daarom	besloten	om	de	inschrijving	voor	
de	Lange	Reis	een	week	 lang	open	 te	houden.	Hierdoor	werden	de	 leden	vaker	herinnerd	
aan	de	mogelijkheid	tot	inschrijving.	De	commissaris	kan	niet	met	volledige	zekerheid	stellen	
dat	 deze	 methode	 ook	 echt	 gewerkt	 heeft,	 aangezien	 zij	 nog	 geen	 vergelijkingsmateriaal	
heeft.	Toch	heeft	de	commissaris	het	 idee	dat	er	meer	 leden	die	niet	actief	zijn	bij	de	SPIL	
zich	hebben	 ingeschreven	voor	de	 Lange	Reis,	 en	moedigt	haar	opvolger	dan	ook	aan	om	
deze	methode	van	inschrijving	ook	toe	te	passen	op	het	inschrijven	van	de	Korte	Reis.		
	
Ook	 tijdens	 deze	 reis	 zal	 de	 commissie	 Buitenland	 zich	 inzetten	 om	 een	 zo	 gevarieerd	
mogelijk	programma	neer	te	zetten.		
Er	is	door	de	commissie	Buitenland	gekozen	voor	Seoul,	aangezien	er	geacht	wordt	dat	deze	
bestemming	aan	de	eisen	van	de	Lange	Reis	voldoet.	Deze	eisen	zijn:	

1. Politieke	 relevantie:	 Zuid-Korea	 is	 op	 veel	 gebieden	 politiek	 relevant,	 gezien	 het	
voortdurende	 conflict	 met	 Noord-Korea,	 de	 demonstraties	 tegen	 de	 toenmalige	
president	Park,	het	ingewikkelde	corruptieschandaal	waarin	de	zij	zich	verkeerde	en	
de	 aankomende	 verkiezingen.	 Al	 deze	 gebeurtenissen	 in	 acht	 nemend,	 meent	 de	
commissaris	dat	Zuid-Korea	als	politiek	relevant	gezien	kan	worden.	

2. Politicologische	 relevantie:	 Zuid-Korea	 heeft	 een	 vergelijkbare	 parlementaire	
democratie	 zoals	 Nederland,	 maar	 toch	 zijn	 er	 interessante	 verschillen	 tussen	
Nederland	 en	 Zuid-Korea.	 Zo	 bestaat	 er	 in	 Zuid-Korea	 geen	 senaat	 en	 wordt	 de	
president	direct	door	het	volk	verkozen.		

3. Culturele	relevantie:	Zuid-Korea	 is	een	sterk	verwesterd	 land,	maar	toch	zijn	er	nog	
veel	 oud-Aziatische	 invloeden	 in	 de	 cultuur	 terug	 te	 vinden.	 Het	 is	 voor	 de	
deelnemers	zeker	interessant	om	te	zien	hoe	deze	traditionele	cultuur	steeds	verder	
gebukt	gaat	onder	de	verwesternisering.		

4. Veiligheid:	het	Ministerie	 van	Buitenlandse	 zaken	geeft	 aan	dat	er	 geen	bijzondere	
veiligheidsrisico’s	 gelden	 in	 Zuid-Korea	 en	 codeert	 Zuid-Korea	 met	 een	 groen	
reisadvies.	 Provocaties	 van	 Noord-Korea	 zijn	 echter	 niet	 uit	 te	 sluiten,	 maar	 het	
Ministerie	 stelt	 dat	 de	 reiziger	 daar	 weinig	 van	 zal	 merken	 aangezien	 deze	
provocaties	vooral	op	politiek	niveau	gelden.	Het	Ministerie	van	Buitenlandse	zaken	
raadt	af	om	de	demonstraties	omtrent	voormalig	president	Park	op	te	zoeken,	maar	
stelt	 dat	 deze	 geen	 gevaar	 voor	 de	 reiziger	 zullen	 vormen.	 Er	 zijn	 daarnaast	 geen	
inentingen	 verplicht	 gesteld,	 alleen	 vaccinaties	 tegen	 DTP	 en	 hepatitis	 A	 worden	
aangeraden.		

	
De	 commissaris	 Buitenland	 stelt	 dat	 Seoul	 aan	 alle	 eisen	 van	 een	 Lange	 Reis	 bestemming	
voldoet.	Desalniettemin	realiseert	de	commissaris	dat	de	afzetting	van	president	Park	voor	
complicaties	kan	zorgen.	De	commissaris	houdt	dan	ook	de	ontwikkelingen	nauw	in	de	gaten	
en	controleert	regelmatig	het	reisadvies	van	het	Ministerie	van	Buitenlandse	zaken.		
	
6.2.3	Brusselexursie	
In	 november	 2016	 heeft	 de	 jaarlijkse	 Brusselexcursie	 plaatsgevonden.	 Hoewel	 de	
voorbereidingen	zeer	soepel	zijn	verlopen,	stond	de	commissie	op	het	laatste	moment	toch	
voor	een	aantal	uitdagingen.	 Zo	annuleerde	het	 Europees	Parlement	 twee	weken	voor	de	
excursie	de	geplande	afspraak.	Door	snel	handelen	van	de	Brussel-sub	binnen	de	commissie	
Buitenland	is	het	mogelijk	geweest	voor	deze	afspraak	het		Europees	Comité	van	de	Regio's	
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(CvdR)	 te	 regelen.	 Daarnaast	 belde	 het	 gebruikelijke	 hostel	 Bruegel	 een	 dag	 van	 te	 voren	
met	de	mededeling	dat	het,	 vanwege	een	onverwachte	uitlopende	verbouwing,	niet	open	
kon	gaan.	Gelukkig	kon	de	commissaris	 in	overleg	met	het	hostel	Bruegel	een	vervangend	
hostel	in	een	nabije	wijk	regelen.	
	
Naast	 het	 CvdR	 heeft	 de	 SPIL-delegatie,	 bestaande	 uit	 40	 deelnemers,	 ook	 het	 Security	
Management	Molenbeek,	de	NAVO	en	de	Kamer	 van	Volksvertegenwoordigers	bezocht	 in	
Brussel.	 De	 CvdR	 informeerde	 allereerst	 de	 deelnemers	 over	 wat	 hun	 rol	 in	 de	 Europese	
Unie	precies	was	en	waar	de	CvdR	voor	diende.		
	
Het	algemene	beleidsdoel	“actualiteit”	van	het	36e	bestuur	der	SPIL	kwam	naar	voren	bij	de	
afspraak	 met	 het	 Security	 Management	 Molenbeek.	 Hier	 ging	 de	 directeur	 van	 de	
organisatie	met	de	deelnemers	 in	gesprek	over	huidige	(de)radicalisering	 in	Brussel	en	hoe	
radicalisering	voorkomen	kan	worden.		
	
Het	bezoek	aan	de	NAVO	was	voor	veel	deelnemers	het	hoogtepunt	van	de	excursie,	waar	
de	 deelnemers	 een	 lezing	 kregen	 over	 de	 NAVO.	 Daarna	 ging	 de	 delegatie	 met	 twee	
medewerkers	 in	 discussie	 over	 een	 verscheidenheid	 aan	 onderwerpen,	 uiteenlopend	 van	
een	mogelijk	 Europees	 leger	 tot	 het	hoofdpijndossier	 Srebrenica.	De	Brusselexcursie	werd	
afgesloten	 met	 een	 bezoek	 aan	 de	 Kamer	 van	 Volksvertegenwoordigers.	 De	 deelnemers	
kregen	een	 rondleiding	door	 het	 imposante	 gebouw	en	 kregen	daarna	 een	 lezing	over	 de	
Kamer	van	Volksvertegenwoordigers.	
	
6.3.	Financiën		
	
6.3.1.	Pré-buitenland	activiteiten	
Aangezien	de	commissaris	al	bij	het	opstellen	van	de	begroting	had	besloten	om	de	readers	
digitaal	aan	te	bieden,	kon	er	 flink	bespaard	worden	op	de	post	“Pré-	en	Postactiviteiten”.	
Echter,	 is	er	bij	het	bedenken	van	 interessante	Pré-buitenland	 	activiteiten	gebleken	dat	er	
meer	geld	nodig	was	om	deze	activiteiten	te	realiseren.	Daarom	is	er	in	de	herbegroting	op	
de	post	“Pré-	en	Postactiviteiten”	60,-	euro	meer	begroot.	De	commissaris	stelt	dat	zij	deze	
60,00	kan	gebruiken	om	meer	aantrekkelijke	activiteiten	aan	de	deelnemers	aan	te	bieden.	
Zo	 wordt	 er	 op	 moment	 van	 schrijven	 gekeken	 naar	 een	 cursus	 in	 Zuid-Koreaanse	
vechtcultuur	die,	vanwege	zaalhuur	en	dergelijke,	enige	kosten	met	zich	mee	zal	brengen.		
	
6.3.2.	Reizen	
Bij	 de	 Korte	 Reis	 bleek	 openbaar	 vervoer	 goedkoper	 dan	 wat	 de	 commissaris	 in	 eerste	
instantie	had	begroot.	Hierdoor	is	er	in	overleg	met	de	Penningmeester	is	besloten	de	SPIL-
bijdrage	 terug	 te	 brengen	 en	 de	 overige	 restitutie	 evenredig	 over	 de	 deelnemers	 te	
verdelen.		
	
Betreffende	de	 Lange	Reis	prijst	 de	 commissaris	 zichzelf	 gelukkig	met	een	 zeer	 voordelige	
vliegtickets	en	 tevens	een	goedkoop	hostel.	Hierdoor	heeft	de	commissaris	 in	overleg	met	
het	 bestuur	 besloten	 de	 deelnemersbijdrage	 vast	 te	 stellen	 op	 650,-	 euro.	 Dit	 heeft	 als	
gevolg	dat	ook	de	SPIL-bijdrage	minder	is	dan	in	eerste	instantie	is	begroot.	De	SPIL-bijdrage	
is	immers	gebaseerd	op	de	verdeling	waarbij	voor	elke	vijf	euro	deelnemersbijdrage,	de	SPIL	
één	euro	inlegt.	Dit	resulteert	in	een	SPIL	bijdrage	van	3.900,-	euro.		
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Bij	het	samenstellen	van	het	programma	van	de	Lange	Reis	is	echter	gebleken	dat	de	kosten	
voor	het	openbaar	vervoer	hoger	uit	 zullen	vallen	dan	geanticipeerd.	Een	ander	probleem	
waar	de	commissaris	tegenaan	is	gelopen	bij	het	opstellen	van	een	verdere	begroting	voor	
de	 Lange	Reis,	 is	 dat	 de	 valuta	 in	 Zuid-Korea,	 de	Won,	 extreem	 fluctueert.	 Het	 is	 daarom	
lastig	om	op	dit	moment	vast	te	stellen	hoeveel	er	in	Won	ter	plaatse,	voor	bijvoorbeeld	het	
openbaar	vervoer,	betaald	moet	worden.	In	overleg	met	oud-commissarissen	Buitenland	en	
de	 Penningmeester	 heeft	 de	 commissaris	 dan	 ook	 besloten	 om	met	 een	 ruime	marge	 te	
begroten,	waardoor	de	SPIL	hopelijk	niet	voor	financiële	verrassingen	komt	te	staan.	Naast	al	
deze	 extra	 kosten	 is	 de	 commissie	 bezig	 met	 het	 organiseren	 met	 een	 uitermate	
interessante,	 doch	 prijzige,	 excursie	 in	 Zuid-Korea.	 Dit	 alles	 heeft	 de	 commissaris	 doen	
besluiten	 een	 subsidie	 bij	 de	Commissie	Algemene	 Subsidie	 StudentenActiviteiten	 (CASSA)	
aan	te	vragen.			
	
6.4.	Commissie	
De	 commissie	 is	 in	 de	 afgelopen	maanden	 niet	 alleen	 uitgegroeid	 tot	 een	 goed	 geoliede	
machine,	 maar	 belangrijker,	 tot	 een	 hechte	 vriendengroep.	 De	 commissaris	 prijst	 zichzelf	
gelukkig	met	acht	toppers,	die	stuk	voor	stuk	een	belangrijke	bijdrage	leveren	aan	de	reizen.	
De	commissie	is	per	reis	verdeeld	in	verschillende	subjes,	die	elk	een	verschillende	taak	op	
zich	nemen.	Het	subje	“Politiek”	schrijft	de	politieke	 instanties	aan,	zoals	een	ministerie	of	
een	 politieke	 partij.	 Het	 subje	 “Academisch/Journalistiek”	 ontfermt	 zich	 over	 deze	
vakgebieden,	en	heeft	bijvoorbeeld	de	zeer	interessante	afspraak	bij	de	Czech	News	Agency	
geregeld.	Het	subje	“Cultuur”	verzorgd	de	pré-buitenland	activiteiten	en	de	cultuurdag	op	de	
reis.	Het	subje	“Logistiek”	is	tot	slot	verantwoordelijk	voor	het	opstellen	van	het	draaiboek	
en	het	routeboek	en	ontfermt	zich	over	het	openbaar	vervoer	op	de	bestemming.	Tijdens	de	
Brusselexcursie	en	de	Korte	Reis	was	de	commissie	onmisbaar	en	werd	de	titel	‘dagfeut’	met	
trots	gedragen.	Al	met	al	is	de	commissaris	zeer	tevreden	met	haar	commissie	en	heeft	zij	er	
alle	vertrouwen	in	dat	deze	positieve	lijn	doorgezet	zal	worden	richting	Seoul.		
	
6.5.	Internationale	samenwerking	
De	 commissaris	 hecht	 veel	 waarde	 aan	 het	 bezoeken	 van	 internationale	 politiek	
georiënteerde	verenigingen.	Het	was	dan	ook	een	groot	genoegen	om	een	verzoek	vanuit	de	
“Stirling	 Society”	 uit	 Schotland	 te	 ontvangen.	 De	 Stirling	 Society	 is	 een	 vereniging	 voor	
politiek	geïnteresseerde	studenten,	verbonden	aan	de	Universiteit	van	Stirling.	De	studenten	
bezochten	Den	Haag	om	meer	 te	 leren	over	de	Nederlandse	politiek.	De	president	van	de	
organisatie,	 Jamie	 Grant,	 heeft	 de	 commissaris	 begin	 oktober	 benaderd	 om	 samen	
Nederlandse	studenten	te	spreken	over	onder	andere	de	Brexit.	
Op	 21	 februari	 mocht	 de	 commissaris	 22	 Schotse	 studenten	 ontvangen,	 om	 vervolgens	
gezamenlijk	 met	 een	 kleine	 SPIL-delegatie	 een	 lezing	 van	 Dr.	 Vollaard	 te	 volgen.	 Helaas	
moest	deze	lezing	plaatsvinden	op	een	tijd	dat	veel	studenten	college	hadden,	maar	dit	kon	
vanwege	het	programma	van	de	Stirling	Society	niet	vermeden	worden.		
	
7.	COMMISSARIS	ONDERWIJS	&	FACILITEITEN	

7.1 Commissaris	Onderwijs 

“Wat	doe	jij	nou	de	hele	dag?”	-	Floris	Giltaij 
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7.1.1.Boekverkoop 
Dit	 jaar	 verloopt	het	 contact	met	Studystore	 zeer	goed.	Er	 zijn	nog	geen	grote	problemen	
geweest	 met	 de	 leveringen.	 Helaas	 moet	 de	 commissaris	 Onderwijs	 constateren	 dat	 de	
boekverkoop	dit	 jaar	erg	tegenvalt.	 	Dit	komt	onder	andere	doordat	het	curriculum	van	de	
eerstejaars-	en	tweedejaarsstudenten	is	veranderd,	waardoor	er	dit	jaar	meer	Nederlandse	
boeken	aangeboden		en	gekocht	worden.	Bij	de	eerste	prognose	is	hier	helaas	geen	rekening	
mee	gehouden.	Daarnaast	kopen	de	studenten	minder	boeken	bij	de	SPIL	ten	opzichte	van	
afgelopen	jaren.	Wel	wordt	er	nog	steeds	geprobeerd	om	dit	te	verhelpen,	mede	door	aan	
het	begin	van	de	boekverkoop	een	e-mail	te	sturen	naar	alle	leden	en	de	boekverkoop	mede	
te	 delen	 via	 de	 bekende	 promotiekanalen.	 Daarnaast	 is	 er	 in	 samenwerking	 met	 de	
commissaris	 Acquisitie	 contact	 opgenomen	 met	 Studystore	 om	 te	 kijken	 of	 er	 financiële	
maatregelen	getroffen	konden	worden	voor	dit	 jaar,	maar	helaas	 zijn	hier	geen	 resultaten	
uit	 gehaald.	Wel	 is	 er	 alvast	 een	prognose	 gemaakt	 voor	 het	 aankomende	 studiejaar.	Het	
lijkt	 erop	 dat	 de	 inkomsten	 dan	 weer	 hoger	 gaan	 uitvallen,	 mede	 door	 de	 nieuwe	
specialisatie	IRO,	waarbij	alleen	Engelstalige	boeken	worden	aangeboden.	 

7.1.2.Commissie	
Het	 streven	 van	de	 commissaris	Onderwijs	 is	 om	de	 commissie	Onderwijs	 zoveel	mogelijk	
vrijheid	te	geven.	Zo	heeft	de	commissie	zelf	alle	sprekers	benaderd	voor	de	Netwerk	&	SPIL-
borrel	en	worden	alle	ideeën	van	de	commissie	meegenomen.	Op	het	moment	van	schrijven	
is	 de	 commissie	 nog	 druk	 bezig	met	 een	 aantal	 lopende	 zaken,	 zoals	 de	 Collegeboot,	 een	
tweede	Netwerk	&	SPIL-borrel,	de	Carrièrekrant	en	het	informatieboekje.	 

7.1.3.Activiteiten 
De	commissie	Onderwijs	heeft	in	november	de	eerste	Netwerk	&	SPIL-borrel	georganiseerd.	
De	 mensen	 die	 hierbij	 aanwezig	 waren,	 zowel	 sprekers	 vanuit	 de	 overheid	 en	 het	
bedrijfsleven,	 als	 geïnteresseerden,	 waren	 erg	 enthousiast	 over	 de	 opzet.	 In	 overleg	 is	
besloten	dat	er	 in	april	nogmaals	een	Netwerk	&	SPIL-borrel	gaat	plaatsvinden,	waarbij	er	
minder	sprekers	aanwezig	zullen	zijn,	en	het	concept	van	speeddaten	wordt	toegepast.	Door	
deze	 activiteit	 kan	 er	 meer	 inzicht	 gegeven	 worden	 in	 de	 toekomstperspectieven	 van	 de	
studenten.	Daarnaast	is	er	begin	dit	jaar	een	Workshop	Studievaardigheden	georganiseerd,	
waar	de	aanwezige	studenten	veel	van	hebben	geleerd.	Het	animo	voor	de	Workshop	Pubic	
Affairs	 in	 samenwerking	 met	 Dröge	 &	 Van	 Drimmelen	 was	 erg	 groot,	 daarom	 heeft	 de	
commissaris	besloten	om	te	kijken	of	er	nog	een	soortgelijke	workshop	georganiseerd	kan	
worden	in	de	toekomst	en	wordt	dit	meegegeven	aan	de	opvolger.	Een	activiteit	die	dit	jaar	
in	stand	wordt	gehouden	en	al	vele	 jaren	georganiseerd	wordt	 is	de	Collegeboot,	waar	de	
laatste	voorbereidingen	op	dit	moment	voor	worden	getroffen.	Het	belooft	een	mooie	lezing	
te	worden	waarbij	 professor	 Ton	Dietz	 van	Afrikaanse	Ontwikkelingsstudies	 een	 lezing	 zal	
geven	over	de	toekomst	van	Afrika.	 

Dit	 jaar	werkt	 de	 commissaris	Onderwijs	 samen	met	de	 andere	 gangverenigingen	om	een	
nieuw	 initiatief	 van	 de	 Studenten	 Loopbaan	 Service	 op	 de	 FSW	 te	 organiseren,	 genaamd	
Careertime.	 Bij	 de	 eerste	 bijeenkomsten	 was	 de	 opkomst	 teleurstellend,	 daarom	 is	 er	
besloten	om	er	een	andere	draai	aan	te	geven.	Bij	de	eerste	Careertime	in	2017	kwamen	er	
verschillende	 alumni	 spreken	 bij	 een	 CareerCollege,	 waarbij	 de	 opkomst	 al	 beter	 was.	
Momenteel	 wordt	 er	 gekeken	 naar	 activiteiten	 die	 hierop	 aansluiten	 en	 waar	 vanuit	 de	
studenten	op	de	FSW	vraag	naar	is.	 
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7.1.4.Carrièrekrant 
Dit	 jaar	 is	 de	 commissie	 Onderwijs	 weer	 van	 plan	 om	 een	 Carrièrekrant	 te	 gaan	 maken.	
Momenteel	worden	de	prominenten	voor	 in	de	krant	aangeschreven	en	wordt	er	gewerkt	
aan	een	nieuwe	opmaak.	De	Carrièrekrant	is	met	enthousiasme	ontvangen	bij	het	Instituut	
Politieke	Wetenschap.	Het	Instituut	heeft	daarom	besloten	om	de	SPIL,	op	dit	vlak,	financieel	
bij	te	staan	wanneer	dit	nodig	is.	 

7.1.5.Evaluaties	 
De	commissaris	Onderwijs	heeft	besloten	dat	er	nog	maar	één	evaluatie	gaat	plaatsvinden	
dit	 jaar.	 Deze	 zal	 net	 na	 de	 tentamens	 van	 Blok	 3	 zijn.	 Door	 vervelende	 omstandigheden	
functioneerde	de	Opleidingscommissie	 een	deel	 van	het	 jaar	 niet,	waardoor	de	evaluaties	
niet	meegenomen	konden	worden.		Wel	is	er	gebleken	dat	eerstejaarsstudenten	nog	steeds	
moeite	hebben	met	de	digitale	diensten	die	worden	 gebruikt	 door	de	Universiteit	 Leiden.	
Daarom	is	er	besloten	dat	er	dit	 jaar	wederom	een	 informatieboekje	wordt	uitgebracht	na	
de	positieve	verhalen	van	afgelopen	jaar,	zowel	Nederlands-	als	Engelstalig.	Dit	boekje	kan	
gebruikt	worden	door	zowel	Politicologie:	Algemeen,	Politicologie:	IBO	en	Politicologie:	IRO	
studenten.	 Daarnaast	 is	 er	 in	 overleg	 met	 de	 commissaris	 Acquisitie	 besloten	 dat	 het	
informatieboekje	gebruikt	 kan	worden	voor	advertenties.	Dit	 informatieboekje	 zal	 aan	het	
begin	van	aankomend	studiejaar	uitgedeeld	worden	aan	de	eerstejaarsstudenten.	 

7.1.6.Masterstudenten 
De	commissaris	Onderwijs	is	momenteel	hard	bezig	met	een	plan	om	de	Masterstudenten	te	
betrekken	 bij	 de	 SPIL.	 Het	 blijkt	 een	 hele	 opgave	 te	 zijn	 om	 deze	 studenten	 te	
enthousiasmeren	 voor	 activiteiten.	 Zo	 waren	 er	 bij	 de	 Masterborrel	 begin	 dit	 jaar	 in	
samenwerking	met	de	B.I.L.	weinig	studenten	Politicologie.	Wel	wordt	er	nog	steeds	gewerkt	
aan	het	Masterplan	 in	samenwerking	met	dhr.	Van	Willigen,	waarbij	de	nieuwe	masters	 in	
Den	Haag	worden	meegenomen.	 

7.2.	Commissaris	Faciliteiten 

“Meisje	 ik	ben	de	P	van	de	Nacht	(...)	Praeses	van	de	Nacht,	 is	waar	 ik	op	wacht”	-	Sietske	
Couperus 

7.2.1.Commissie 
De	commissaris	Faciliteiten	is	erg	blij	met	de	commissie	Faciliteiten.	Het	is	een	gemotiveerde	
groep	dames	die	het	erg	leuk	vindt	om	nieuwe	en	creatieve	activiteiten	te	verzinnen.	Door	
de	commissie	iedere	keer	te	verdelen	in	een	andere	groepje,	werkt	uiteindelijk	iedereen	met	
elkaar	 samen	 en	 organiseert	 elk	 commissielid	 verschillende	 soorten	 activiteiten.	 Zo	werkt	
ieder	commissielid	mee	aan	een	feest	of	borrel,	maar	ook	aan	grotere	activiteiten	zoals	het	
Gala	of	de	Grote	Sociale	Activiteit.	 

7.2.2.Activiteiten 
Dit	jaar	heeft	de	commissie	Faciliteiten	een	verscheidenheid	aan	activiteiten	georganiseerd.	
Zo	zijn	er	drie	themafeesten	geweest:	SPIL-Prinsjesnacht,	Hard	To	Ghetto	 in	samenwerking	
met	 de	 B.I.L.	 en	 het	 krokusklasfeest	 ‘All	 Around	 the	 World’.	 Op	 3	 mei	 vindt	 het	
gangverenigingenfeest	plaats.	 

Daarnaast	 vindt	 op	 de	 eerste	 donderdag	 van	 de	maand,	met	 een	 enkele	 uitzondering,	 de	
maandelijkse	SPIL-borrel	plaats.	Deze	worden	dit	jaar	in	grote	getalen	bezocht.	De	afgelopen	
borrels	 werd	 er	 iedere	 keer	 door	 een	 andere	 commissie	 iets	 bekend	 gemaakt,	 zoals	 de	
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bekendmakingen	 van	 de	 reis,	 de	 nieuwe	 merchandise	 en	 de	 lustrumeditie	 van	 Debat,	
waardoor	 er	 altijd	 commissieleden	 van	 die	 commissie	 aanwezig	waren	 en	 de	 rest	 van	 de	
aanwezigen	vol	spanning	zaten	te	wachten	op	de	bekendmaking.	Vanaf	maart	zijn	er	geen	
bekendmakingen	 meer	 en	 is	 er	 ruimte	 voor	 de	 commissie	 Faciliteiten	 om	 een	 thema	 te	
koppelen	aan	de	borrel.	Zo	was	er	 in	maart	een	verkiezingsborrel,	met	een	peiling	die	niet	
onder	 deed	 aan	 die	 van	 de	 Peilingwijzer.	 In	 overleg	 is	 besloten	 om	 de	 Kroegentocht	 als	
aparte	 activiteit	 te	 organiseren	dit	 jaar.	 Tevens	 is	 er	 besloten	om	de	borrel	 op	 13	 april	 in	
samenwerking	met	studievereniging	Emile	te	organiseren,	waarbij	de	avond	in	het	teken	van	
Karaoke	zal	staan.		 

De	 commissie	 Faciliteiten	 heeft	 naast	 de	 borrels	 en	 feesten	 ook	 nog	 andere	 activiteiten	
georganiseerd.	Ten	eerste	de	televisie-uitzending	van	De	Wereld	Draait	Door,	die	binnen	vijf	
minuten	 vol	 zat.	 Ten	 tweede	 een	 Pubquiz	 waarbij	 veel	 teams	 het	 tegen	 elkaar	
opnamen.	 	Ten	 slotte	 het	 Gala,	 wat	 een	 erg	 groot	 succes	 was	 en	 waar	 nog	 steeds	 over	
nagepraat	wordt.	Het	Gala	werd	door	de	commissie	aan	het	begin	van	het	jaar	gezien		als	de	
grootste	activiteit.	Doordat	twee	commissieleden	hier	met	erg	veel	toewijding	en	passie	aan	
hebben	gewerkt	en	de	 rest	van	de	commissie	met	eigen	 ideeën	kwam,	was	het	een	groot	
succes	en	een	vlekkeloos	proces.	 

Voor	de	 rest	 van	het	 jaar	 staan	er	nog	een	aantal	 nieuwe	activiteiten	op	het	programma,	
zoals	 de	 Grote	 Sociale	 Activiteit	 en	 de	 SPIL	 gaat	 op	 Schoolreis.	 Op	 dit	 moment	 wordt	 er	
gewerkt	 aan	 de	 Filmavond,	 die	 naar	 alle	 waarschijnlijkheid	 ook	 een	 andere	 insteek	 gaat	
krijgen.	 

Helaas	 is	 Rellen	met	 de	ME	 dit	 jaar	 niet	 doorgegaan.	 Vanwege	 een	 verplichte	werkgroep	
voor	 eerstejaarsstudenten,	 is	 er	 in	 overleg	 met	 de	 Examencommissie	 besloten	 om	 deze	
activiteit	te	annuleren.	 

7.2.3.Samenwerking 
Het	streven	van	de	commissaris	Faciliteiten	is	om	dit	jaar	samen	te	werken	met	verschillende	
verenigingen.	Zo	is	er	een	feest	georganiseerd	met	de	B.I.L.	en	wordt	er	nu	gewerkt	aan	een	
feest	met	de	gangverenigingen.	Tevens	was	het	voor	de	commissaris	Faciliteiten	een	mooi	
doel	 om	 samen	 met	 de	 SIB	 een	 informele	 activiteit	 te	 organiseren.	 Dit	 heeft	 de	 vorm	
gekregen	van	een	SPIL	&	SIB	Pubquiz.	Daarnaast	organiseert	de	commissie	in	samenwerking	
met	Emile	in	hun	diesweek	een	Karaokeavond.	Samenwerking	vindt	niet	alleen	plaats	tussen	
verenigingen,	 maar	 ook	 binnen	 het	 bestuur.	 Zo	 nam	 de	 commissaris	 Faciliteiten	 de	
verantwoordelijkheid	 op	 zich	 bij	 de	 nachtelijke	 taferelen	 op	 de	 Korte	 Reis	 en	 zorgde	 de	
commissaris	iedere	avond	voor	een	mooi	programma.	Dit	om	de	commissaris	Buitenland	te	
ontzien	in	haar	verantwoordelijkheden	in	de	late	uurtjes.				

	

8.COMMISSARIS	DEBAT	&	ICT	 
 
8.1.	Commissaris	Debat	
 
“Wat	leuk,	ik	sta	er	zelf	ook	in!”	-	Mark	Rutte	die	door	de	lustrumeditie	van	Debat	bladert. 
 
De	eerste	twee	edities	van	Debat	zijn	door	de	commissaris	en	haar	commissie	uitgegeven.	
De	commissaris	merkt	dat	er	binnen	de	commissie	veel	enthousiasme	is.	De	commissieleden	
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hebben	creatieve	ideeën	voor	het	schrijven	van	artikelen	en	besteden	duidelijk	aandacht	aan	
hun	werk.	De	commissaris	heeft	positieve	reacties	gekregen	op	de	eerste	twee	edities.	Het	
hoofddoel	van	de	commissaris	is	Debat	toegankelijk	maken	voor	een	breed	publiek.	Sinds	dit	
jaar	komt	er	per	editie	één	artikel	op	zowel	de	site,	als	de	Facebook	van	de	SPIL	te	staan.	
Daardoor	kunnen	ook	niet-leden	van	de	SPIL,	zoals	middelbare	scholieren	die	geïnteresseerd	
zijn	in	de	studie,	SPIL	en	Debat,	artikelen	van	de	commissie	Debat	lezen.	Dit	jaar	heeft	de	
commissaris	een	nieuwe	rubriek	geïntroduceerd:	de	actualiteit.	De	commissaris	is	tevreden	
over	de	uitwerking	van	de	rubriek.	 
 
Omdat	de	uitgave	van	Debat	een	van	de	grootste	kostenposten	van	de	SPIL	is,	gaat	het	
bestuur	nadenken	over	mogelijke	bezuinigingen.	De	oplage	van	Debat	zal	volgend	jaar	
waarschijnlijk	stijgen	omdat	er	hoogstwaarschijnlijk	veel	IRO-studenten	bij	de	SPIL	komen,	
die	ook	recht	zullen	krijgen	op	het	tijdschrift.	Aan	de	hand	van	offertes	van	de	drukker	heeft	
de	commissaris	gekeken	wat	de	mogelijkheden	zijn	om	de	kosten	omlaag	te	brengen.	De	
vaste	kosten	van	het	drukken	van	het	tijdschrift	zijn	echter	hoog,	daarom	worden	er	
momenteel	verschillende	opties	onderzocht	waardoor	er	op	de	grote	kostenpost	Debat	
bezuinigd	kan	worden. 
 
Het	verlagen	van	de	oplage	zal	als	eerste	optie	niet	veel	effect	hebben.	De	vaste	kosten	zijn	
immers	vrij	hoog,	waardoor	het	relatief	gezien	goedkoper	wordt	om	het	tijdschrift	vaker	af	
te	drukken.	Wel	zou	het	uitbrengen	van	een	editie	met	minder	bladzijden	een	grote	
bezuinigingsmaatregel	zijn.	De	kosten	van	een	editie	met	minder	pagina’s	zijn	significant	
lager	dan	een	editie	met	de	huidige	hoeveelheid	pagina’s.	Daarom	wordt	deze	optie	onder	
andere	in	acht	genomen. 
 
Een	tweede	optie	is	om	mensen	te	vragen	zich	te	aan	te	melden	voor	het	ontvangen	van	het	
tijdschrift	Debat.	Het	bestuur	en	de	commissaris	verwachten	dat	de	oplage	hierdoor	
aanzienlijk	zal	dalen,	aangezien	er	vermoed	wordt	dat	de	SPIL	vele	leden	telt	die	louter	
geïnteresseerd	zijn	in	de	boekenkorting,	en	verder	geen	interesse	hebben	in	de	SPIL.	
Daarnaast	heeft	de	commissaris	uit	empirische	ervaring	ondervonden	dat	veel	van	deze	
leden	een	eventuele	verhuizing	niet	hebben	gemeld	bij	de	secretaris.	Zo	komt	het	voor	dat	
er	in	verschillende	studentenhuizen	meerdere	Debatten	worden	geleverd,	zonder	dat	deze	
door	iemand	gelezen	worden.	De	commissaris	stelt	dat	met	het	invoeren	van	een	systeem	
waarbij	men	zich	moet	aanmelden	voor	het	ontvangen	van	Debat,	de	oplage	in	zo	verre	
omlaag	gebracht	kan	worden	dat	dit	een	flinke	verlichting	is	op	de	kostenpost	Debat.	Tevens	
neemt	de	commissaris	ook	het	duurzame	argument	in	acht,	waarbij	het	zonde	is	dat	er	
papier	verspild	wordt	aan	Debatten	die	niet	gelezen	worden.	Er	zal	op	een	juiste	manier	
geïnventariseerd	moeten	worden	onder	SPIL-leden	of	zij	nog	geïnteresseerd	zijn	in	het	
ontvangen	van	Debat.	Indien	dit	niet	het	geval	is	zal	het	tijdschrift	bijvoorbeeld	niet	meer	
opgestuurd	kunnen	worden.	Het	bestuur	is	zich	ervan	bewust	dat	deze	optie	veel	
complicaties	met	zich	meebrengt	en	zal	dan	ook	op	zoek	gaan	naar	meerdere	mogelijkheden	
om	de	kosten	van	Debat	in	te	perken.	 
 
Een	andere	optie	die	het	bestuur	en	de	commissaris	in	overweging	neemt,	is	het	louter	
digitaal	uitbrengen	van	Debat.	Op	deze	manier	zullen	er	nauwelijks	kosten	meer	verbonden	
zijn	aan	het	uitbrengen	van	Debat,	en	zal	er	ook	vanuit	ecologisch	oogpunt	veel	winst	
behaald	worden.	Het	bestuur	meent	dat	het	digitaliseren	van	Debat	een	goede	optie	is,	
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gezien	het	digitale	tijdperk	waarin	wij	leven.	De	commissaris	is	momenteel	aan	het	
onderzoeken	hoe	er	precies	vormgegeven	zal	worden	aan	het	digitaliseren	van	Debat.	 
 
Over	de	precieze	invulling	van	een	eventuele	hervorming	moet	nog	verder	worden	
nagedacht.	Er	moet	ook	uit	meer	onderzoek	blijken	of	een	eventuele	hervorming	komende	
jaren	van	belang	is.	Het	bestuur	zal	hierover	in	gesprek	gaan	met	de	Raad	van	Advies.	Ook	
zullen	oud-commissarissen	Debat	meegenomen	worden	in	dit	proces.	De	ALV	zal	tegen	die	
tijd	op	de	hoogte	worden	gesteld	van	vorderingen	binnen	de	ontwikkelingen	van	Debat.	
	 
8.1.2.	Edities	 
De	eerste	editie	werd	uitgebracht	in	november.	Aan	deze	editie	was	geen	thema	verbonden.	
De	commissieleden	waren	vrij	in	de	keuze	van	hun	onderwerp.	De	tweede	editie	stond	in	het	
teken	van	het	30-jarig	bestaan	van	Debat.	De	commissaris	heeft	haar	best	gedaan	om	zowel	
de	inhoud,	als	het	uiterlijk	van	deze	editie	een	bijzonder	tintje	te	geven.	De	inhoud	van	de	
lustrumeditie	stond	in	het	teken	van	‘terugkijken	en	vooruitblikken’.	Met	de	oprichters	van	
Debat	is	een	interview	gehouden	over	de	oprichting	van	het	tijdschrift	en	de	periode	daarna.	
Verschillende	oud-hoofdredacteuren	hebben	een	bijdrage	geleverd	in	de	vorm	van	een	kort	
verhaal	over	hun	tijd	als	student	bij	de	commissie	Debat.	Daarnaast	werd	er	vooruitgeblikt	
op	de	Tweede	Kamerverkiezingen	die	15	maart	plaatsvonden.	Verschillende	artikelen	gingen	
over	deze	verkiezingen.	De	commissaris	wilde	niet	alleen	aandacht	besteden	aan	het	
tijdschrift	Debat,	maar	ook	aan	de	studie	Politicologie.	Het	interview	en	de	reportage	‘het	
dagje	met…’	draaiden	daarom	om	twee	oud-studenten	Politicologie,	Gert-Jan	Segers	en	
Wouter	Bos.	Daarnaast	week	het	uiterlijk	van	de	lustrumeditie	af	van	de	normale	edities.	De	
lustrumeditie	bevat	meer	pagina’s	dan	de	gebruikelijke	edities	en	de	cover	is	voorzien	van	
een	glanslaag.	Bovendien	is	de	editie	gelijmd,	in	plaats	van	geniet,	gebrocheerd	en	bevat	de	
cover	gouden	letters.	De	extra	kosten	die	zijn	gemaakt	voor	deze	speciale	editie	zijn	
opgevangen	met	een	subsidie	van	€400,-	van	de	Commissie	Algemene	Subsidies	
StudentenActiviteiten	(CASSA)	en	een	advertentie	van	kapper	Promise	die	€200,-	opleverde,	
opgehaald	door	de	commissie	Acquisitie.	 
 
8.1.3.	De	Commissie	 
De	commissaris	merkt	dat	de	commissieleden	veel	aandacht	aan	hun	artikelen	besteden.	De	
commissieleden	houden	op	eigen	initiatief	interviews	en	doen	uitgebreid	onderzoek	
alvorens	zij	beginnen	met	schrijven.	De	commissiemail	die	twee	jaar	geleden	is	
geïntroduceerd	functioneert	goed	voor	het	aanschrijven	van	personen	voor	interviews.	
Alvorens	iedere	editie	zijn	er	vergaderingen	en	brainstormsessies.	De	commissaris	probeert	
deze	vergaderingen	te	plannen	op	momenten	waar	geen	colleges	of	werkgroepen	van	
eerste-	en	tweedejaars	studenten	plaatsvinden.	Dit	werpt	zijn	vruchten	af,	de	opkomst	bij	de	
vergaderingen	is	hoog.	De	commissieleden	nemen	actief	deel	aan	de	vergaderingen	en	
voorzien	elkaar	van	tips,	kritiek	en	feedback.	Door	commissieleden	op	deze	wijze	met	elkaar	
in	gesprek	te	laten	gaan,	beoogt	de	commissaris	de	kwaliteit	van	de	artikelen	te	verbeteren.	
Na	de	uitgave	van	een	editie	komt	de	reactie	bijeen	om	te	kijken	wat	er	goed	ging	en	wat	er	
nog	beter	kan.	De	punten	die	bij	zo’n	evaluatiemoment	aan	bod	komen	worden	
meegenomen	naar	de	volgende	editie.	 
 
8.1.4.	De	eindredactie	 
De	eindredactie	kijkt	de	artikelen	van	de	commissieleden	na	en	geeft	constructieve	
feedback.	De	commissaris	merkt	een	duidelijke	verbetering	in	de	kwaliteit	van	de	artikelen	
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nadat	de	commissieleden	de	feedback	van	de	eindredactie	in	hun	artikelen	hebben	
verwerkt.	Daarnaast	wordt	er	alvorens	iedere	editie	met	de	eindredactie	vergaderd	over	de	
invulling	van	de	nieuwe	editie.	De	commissaris	is	erg	blij	met	de	inbreng	en	ideeën	van	de	
eindredactie.	Verder	helpt	de	eindredactie	met	het	vormgeven	van	iedere	editie.	De	
commissaris	heeft	de	basis	van	het	programma	aan	het	begin	van	het	jaar	uitgelegd.	De	
leden	van	de	eindredactie	krijgen	het	programma	Indesign	waarmee	Debat	wordt	
vormgegeven	steeds	beter	onder	de	knie,	ook	hier	is	de	commissaris	erg	blij	mee.	 
 
8.1.5.	Bezoek	redactie	 
Eind	januari	is	de	commissie	Debat	bij	de	redactie	van	de	Groene	Amsterdammer	geweest.	
Daar	kregen	zij	een	workshop	van	de	hoofdredacteur	van	de	Groene	Amsterdammer,	Xandra	
Schutte.	Het	was	een	leerzame	ervaring	voor	zowel	de	commissie	als	de	commissaris.	De	
commissieleden	van	Debat	mochten	zelf	een	onderwerp	voor	een	artikel	voorstellen	en	daar	
ging	mevrouw	Schutte	vervolgens	op	in.	Hoe	bouw	je	een	artikel	goed	op?	Hoe	ga	je	te	werk	
bij	het	bedenken	van	het	onderwerp	van	een	artikel?	Dit	is	een	handgreep	van	de	vragen	die	
mevrouw	Schutte	beantwoordde.	 
 
8.2.	Commissaris	ICT 
 
“Wie	heeft	er	hier	verstand	van	ICT?”	–	Merle	te	Molder 
 
De	commissaris	ICT	probeert	de	site	van	de	SPIL	zo	goed	mogelijk	te	onderhouden	zodat	
mensen	op	de	hoogte	zijn	van	de	SPIL	en	de	activiteiten	die	de	SPIL	organiseert.	De	
commissaris	is	erg	tevreden	over	de	samenwerking	met	de	commissaris	Promotie.	De	
commissaris	Promotie	bepaalt	wanneer	activiteiten	worden	gepromoot	en	maakt	hier	een	
handig	overzicht	van	zodat	ook	de	commissaris	ICT	weet	wanneer	iets	op	de	site	moet	
komen	te	staan.	 
 
Iedere	activiteit	die	de	SPIL	organiseert	komt	op	de	homepagina	van	spilplaats.nl	te	staan.	
Na	afloop	van	iedere	activiteit	schrijft	een	SPIL-lid	een	verslag	over	de	activiteit,	deze	wordt	
online	gepubliceerd.	Zo	probeert	de	commissaris	een	beeld	te	geven	van	alle	activiteiten	die	
de	SPIL	organiseert.	Sinds	dit	jaar	worden	de	verslagen	die	SPIL’ers	schrijven	voor	de	site	
gepromoot	via	Facebook.	De	commissaris	verwacht	dat	de	blogs	daardoor	eerder	in	het	oog	
springen	bij	leden	en	dus	eerder	gelezen	worden.	 
 
Met	het	oog	op	de	komst	van	de	Engelstalige	bachelor	IRO	verwacht	het	bestuur	
Engelstalige	SPIL-leden.	De	commissaris	ICT	heeft	een	vertaler	gevonden	die	de	site	naar	het	
Engels	wil	vertalen.	De	vertaler	is	een	SPIL-lid	en	is	tweetalig	opgevoed.	De	verslagen	van	de	
activiteiten	uit	het	verleden	en	de	teksten	over	activiteiten	die	op	de	homepagina	staan	
zullen	niet	worden	vertaald,	de	rest	van	de	teksten	die	op	de	site	staan	wel.	De	commissaris	
acht	het	niet	noodzakelijk	om	de	verslagen	en	teksten	op	de	homepagina	te	laten	vertalen	
omdat	deze	steeds	veranderen.	Vanaf	volgend	jaar	zal	moeten	worden	gekeken	of	deze	
teksten	op	de	homepagina	en	de	verslagen	in	het	Engels	op	de	site	moeten	komen	te	staan.	 
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10. JAARPLANNING	SPIL	2016/2017	

	

Week	 	 	 Datum		 	 Activiteit	

	

Augustus	2016	

Week	32	 	 11	–	13	augustus	 EersteJaarsWeekend	

Week	33	 	 	 	 	 Faculteitsblok	EL	CID	

September	2016	

Week	36	 	 6	september	 	 Eerstejaarsborrel	

	 	 	 7	september	 	 Bijwonen	uitzending	PAUW	

	 	 	 8	september	 	 SPIL-borrel	

Week	37	 	 15	september	 	 Wissel-ALV	

Week	38	 	 20	september	 	 SPIL-Prinsjesnacht	

Week	39	 	 27	september	 	 G4S-Masterborrel	

	 	 	 28	september	 	 Boekenmoment	Hans	Daalder	I	

	 	 	 	 	 	 Binnenhofexcursie	

	 	 	 29	september	 	 FSW	Careertime	

Oktober	2016	

Week	40	 	 5	oktober	 	 D66	Masterclass	I	

	 	 	 6	oktober	 	 SPIL-borrel	(Korte	Reis	bekendmaking)	

	 	 	 7	oktober	 	 Boekenmoment	Hans	Daalder	II	

Week	41	 	 12	oktober	 	 Thema-avond:	Islam	

	 	 	 13	oktober	 	 Boekenmoment	Hans	Daalder	III	

Week	42		 	 17	oktober	 	 Start	Boekverkoop	Blok	2	

	 	 	 	 	 	 Boekenmoment	Hans	Daalder	IIII	

	 	 	 19	oktober	 	 D66	Masterclass	II	

Week	43	 	 26	oktober	 	 D66	Masterclass	III	

Week	44	 	 31	oktober	 	 Deadline	motivatiebrief	Korte	Reis	



	 45	

November	2016	

Week	44	 	 2	november	 	 Deadline	sollicitatiebrief	AJW-commissie	

3	november	 	 Dies-lezing	Gert-Jan	Segers	

	 	 	 	 	 	 SPIL-borrel	

Week	45	 	 7	november	 	 Sollicitatiegesprekken	AJW-commissie	

8	november	 	 Bijwonen	uitzending	DWDD	

	 	 	 9	november	 	 Panel:	The	Day	After	

	 	 	 	 	 	 Constitutieborrel	

	 	 	 10	november		 	 Beleids-ALV	

Week	46	 	 15	november	 	 Lunch	met	Instituut	Politieke	Wetenschap	

	 	 	 16	november	 	 Excursie	Buitenlandse	Zaken	

	 	 	 	 	 	 Deadline	sollicitatiebrief	EJW-commissie	

	 	 	 17	november	 	 Netwerk	&	SPIL-borrel	

Week	47	 	 21	–	23	november	 Sollicitatiegesprekken	EJW-commissie	

22	november	 	 SPIL-Pubquiz	

	 	 	 24	–	25	november	 Excursie	Brussel	

Week	48	 	 30	november	 	 RTL-Excursie	

December	2016	

Week	48	 	 1	december	 	 SPIL-pakt-uit-borrel	

Week	49	 	 6	december	 	 Workshop	Public	Affairs	

	 	 	 8	december	 	 Excursie	Eerste	Kamer	

Week	50	 	 13	december	 	 FSW	Careertime	

Januari	2017	

Week	1	 	 5	januari	 	 Oud-besturenbespreking	&	etentje	

SPIL-Nieuwjaarsborrel	(Lange	Reis	
bekendmaking)	

	 	 	 6	januari	 	 Pré-buitenlandactiviteit	(Petr	Kopecky)	

Week	2	 	 12	januari	 	 Groot-Verkiezingsdebat	

Week	3		 	 16	januari	 	 Start	Boekverkoop	Blok	3	
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	 	 	 18	januari	 	 Pré-buitenlandactiviteit	(Cursus	Tsjechisch)	

	 	 	 	 	 	 Pré-buitenlanddiner	

Week	4	 	 23	–	29	januari	 Korte	Reis:	Praag	

Week	5	 	 31	januari	 	 IRO-ALV	

Februari	2017	

Week	5	 	 1	februari	 	 In	Gesprek	met:	Mark	Rutte	

	 	 	 	 	 	 Gemeentedebat	

	 	 	 	 	 	 Aanmeldingen	Lange	Reis	geopend	

	 	 	 2	februari	 	 SPIL-borrel	(Presentatie	Debat-lustrumeditie)	

Week	6		 	 7	februari	 	 Rellen	met	de	ME	

8	februari	 	 Deadline	motivatiebrief	Lange	Reis	

11	februari	 	 Ouderdag	

Week	7	 	 13	februari	 	 Themed-evening:	Israel-Palestina		

	 	 	 14	februari	 	 Excursie	International	Criminal	Court	

	 	 	 16	februari	 	 Nationale	Studenten	Enquête	

	 	 	 	 	 	 In	Gesprek	met:	Henk	Kamp	

	 	 	 	 	 	 FSW	Careertime	

	 	 	 17	februari	 	 SPIL-Gala	

Week	8	 	 21	februari	 	 Uitwisseling	Schotten	

	 	 	 23	februari	 	 Embassy	Tour	The	Hague	

Week	9	 	 27	februari	 	 Krokusklas:	Leidsch	Debat	

	 	 	 28	februari	 	 Krokusklas:	SPIL-feest	All	Around	The	World	 	

Maart	2017	

Week	9	 	 2	maart	 	 SPIL-borrel:	De	Voorspelling	

Week	10	 	 7	maart	 	 Gangverenigingenborrel	

	 	 	 8	maart	 	 FLO-dag	

	 	 	 	 	 	 Thema-avond:	Zorg	

	 	 	 9	maart	 	 Kroegentocht	
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Week	11	 	 13	maart	 	 Start	Boekverkoop	Blok	4	

	 	 14	maart	 	 NOS	Televisiedebat	Café	Storm	

	 	 	 16	maart	 	 Nabeschouwing	Tweede	Kamerverkiezingen	

Week	13	 	 28	maart	 	 Tussentijdse-ALV	

	 	 	 29	maart	 	 Pré-IAPSS	Activiteit	

	 	 	 	 	 	 SPIL-SIB	Pubquiz	

	 	 	 30	maart	 	 Collegeboot	

April	2017	

Week	14	 	 2	–	8	april	 	 IAPSS	World	Congres	

	 	 	 4	april	 	 	 Interfacultair	Congres	

Week	15	 	 11	april	 	 Netwerk	&	SPIL-borrel	

	 	 	 13	april	 	 Binnenlandactiviteit	

SPIL-borrel	(Karaoke	met	Emile)	

Week	16	 	 18	april	 	 Excursie	Politiek	Cartoonisten	

	 	 	 19	april	 	 Filmavond	

	 	 	 20	april	 	 Bestuursinteresseborrel	

Week	17	 	 25	april	 	 Grote	Sociale	Activiteit	(GSA)	

	 	 	 28	–	30	april	 	 AlleJaarsWeekend	

Mei	2017	

Week	18	 	 2	mei	 	 	 SPIL-borrel	

	 	 	 3	mei	 	 	 Gangverenigingenfeest	

	 	 	 4	mei	 	 	 Excursie	Ambassade	

Week	19	 	 9	mei	 	 	 SPIL	gaat	op	Schoolreis	

10	mei		 	 PiP-Congres	

Week	20	 	 17	mei		 	 Careertime	

Week	21	 	 22	–	24	mei	 	 Bestuurssollicitaties	

23	mei		 	 Politicologen	Pubquiz	

	 	 	 24	mei		 	 Binnenlandactiviteit	



	 48	

Juni	2017	

Week	22	 	 2	juni	 	 	 Actieve	Ledendag	

Week	23	 	 6	juni	 	 	 Voordracht	&	Bekendmakingsborrel	

	 	 	 8	juni	 	 	 Pré-buitenlandactiviteit	

Week	25	 	 20	juni		 	 Pré-buitenlandactiviteit	

	 	 	 	 	 	 Pré-buitenlanddiner	

	 	 	 21	juni		 	 Instemmings-ALV	

	 	 	 22	juni		 	 FSW	Careertime	

Week	26/27	 	 28	juni	–	11	juli	 Lange	Reis:	Seoul	

Juli	2017	

-	

Augustus	2017	

Week	32	 	 10	–	12	augustus	 EersteJaarsWeekend	

Week	33	 	 14	–	18	augustus	 EL-CID-week	

Week	34	 	 21	–	25	augustus	 OWL-Week	

Week	35	 	 28	augustus	–		

1	september	 	 HOP-Week	

September	2017	

Week	36	 	 4	september	 	 Opening	Academisch	jaar	

8	september	 	 SPIL-borrel	(Presentatie	Almanak)	

Week	37	 	 14	september	 	 Wissel-ALV	
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11. TUSSENTIJDS	FINANCIEEL	VERSLAG		

	
Herbegroting	2016-2017	
	
Inkomsten en uitgaven 
 
Inkomsten 
 Begroot Realisatie Herbegroot 
Contributies* € 15.310,80 € 16.052,00 € 16.052,00 
Rente** € 135,00 € 27,83 € 27,83 
Algem. Bijdrage Departement € 1.600,00 € - € 1.600,00 
Alumnibijdrage Departement € 200,00 € - € 200,00 
Studystore*** € 9.000,00 € 3.446,73 € 5.690,77 
Commissie Acquisitie*** € 1.000,00 € 300,00 € 2.300,00 
Bijdrage Eigen Vermogen € - € - € - 
Vrienden van de SPIL € 60,00 € 25,60 € 60,00 
Overige Inkomsten € 100,00 € 20,65 € 50,00   
CASSA**** € 700,00 € - € - 
Totaal € 28.105,80 € 19.872,81 € 25.980,60 
 
Toelichting: 
* De totale contributie is gerekend op 10% wanbetalers. Dit percentage is lager uitgevallen.  
** Doordat vorig jaar een groot deel van de spaarrekening is gebruikt voor de lustrumweek en 
de rente momenteel erg laag staat, is de opbrengst van de  rente op de spaarrekening een stuk 
lager uitgevallen.  
*** De post ‘Acquisitie’ is opgedeeld in de inkomsten van de boekverkoop en de inkomsten 
die zijn binnengehaald door de commissie Acquisitie. Hiervoor is gekozen om de inkomsten 
overzichtelijker te maken.  
Het herbegrote bedrag onder de post ‘Studystore’ is gebaseerd op de inkomsten die reeds zijn 
ontvangen en de prognose die voor de tweede helft van dit academische jaar is gemaakt.  
Tot nu toe is er voor € 300,- binnengekomen via de commissie Acquisitie. Er is reeds voor 
meer geld aan toezeggingen binnen, maar hiervan is het geld nog niet op de SPIL-rekening 
gestort.  
**** Zoals besproken op de Beleids-ALV is de post CASSA voor de Lustrumeditie van 
Debat uit de begroting gehaald.  
 

Uitgaven 
 Begroot Realisatie Herbegroot 
Bestuur € 4.505,63 € 2.834,48 € 4010,38 
Secretaris € 350,00 € - € - 
Buitenland 
Lange Reis 
Korte Reis 

€ 6.915,00 
€ 4.200,00 
€ 2.640,00 

€ 2.300,70 
€ - 
€ 2.285,71 

€ 6.320,71 
€ 3.900,00 
€ 2.285,71 

Debat € 5.760,00 € 2.542,90 € 5.160,00 
Almanak € 4.000,00 € 1.478,17 € 3.200,00 
Faciliteiten € 1.860,00 € 1.181,25 € 2090,00 
Reserveringen € 1.500,00 € 1.500,00 € 1.500,00 
Binnenland € 525,00 € 334,79 € 599,00 
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Onderwijs € 500,00 € 108,48 € 570,00 
ICT € 495,90 € 396,93 € 506,79 
Promotie € 280,00 € 120,98 € 420,00 
Investeringen € 50,00 € 188,76 € 238,76 
Afschrijvingen € 235,00 € 235,00 € 235,00 
IAPSS € 100,00 € - € 170,00 
PvP € 150,00 € - € 100,00 
Onvoorzien € 879,27 € 10,78 € 859,96 
Totaal € 28.105,80 € 13.233,22 € 25.980,60 
 
 

Uitgaven per post 
 
Bestuur 
 

Begroot Realisatie Herbegroot 

Actieve Ledendag* € 750,00 € - € 330,00 
ABN-Amro Kosten Zakelijke Rekening € 450,00 € 363,68 € 500,00 
Kosten Algemene Ledenvergadering** € 450,00 € 329,67 € 650,00 
Van Den Berg-Bachelorscriptieprijs € 100,00 € 99,49 € 99,49 
Constitutieborrelcadeaus € 90,00 € 87,39 € 87,39 
Constitutieborrel SPIL € 1.600,00 € 1.539,85 € 1.539,85 
KvK-Registratie € - € - € -  
Kantoorartikelen € 450,00 €109,23 € 200,00 
StOP-Contributie € 5,00 € 5,00 € 5,00 
Exploitatie SPIL-hok €200,00 € 62,51 € 125,00 
Rondje Kroeg na Wissel-ALV € 94,60 € 94,60 € 94,60 
Medewerkers-lunch € 150,00 € 63,02 € 63,02 
Algemene Bestuursuitgaven € 100,00 € 64,01 € 100,00 
Sollicitaties bestuur 2016-2017 € 50,00 € - € - 
Eerstejaars Kennismakingsborrel 
AlleJaarsWeekend 

€16,03 
€ - 

€ 16,03 
€ - 

€ 16,03 
€ 200,00 

Totaal € 4.505,63 € 2.834,48 €3.610,38 
 
Toelichting: 
* Er is een groot deel van het budget van de Actieve Ledendag afgegaan. Hiervoor is gekozen 
om het begrotingstekort te kunnen dichten. 
** Door een overeenkomst met een traiteursbedrijf was het mogelijk om tegen een 
gereduceerde prijs een volledige maaltijd aan de ALV aan te bieden, in combinatie met extra 
sponsoring voor de SPIL, via de commissie Acquisitie. De SPIL wilde deze aanbieding graag 
aannemen en heeft hiervoor de post voor ALV-kosten verhoogd.  
 
Buitenland Begroot Realisatie Herbegroot 
Korte Reis € 2.640,00 € 2.285,71 € 2.285,71 
Lange Reis  € 4.200,00 € - € 3.900,00 
Pre- en Postactiviteiten* € 75,00 € 14,99 € 135,00 
Totaal € 6.915,00 € 2.300,70 € 6.320,71 
 
Toelichting: 
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* Tot nu toe is er nog niet veel uitgegeven aan pre- en postactiviteiten. Voor de pre- en 
postactiviteiten die gepland staan voor de Lange Reis wordt verwacht dit geld wel nodig te 
hebben.  
 
Debat Begroot Realisatie Herbegroot 
4x Debat € 5.750,00 € 2.542,90 € 5.150,00 
Workshops € 10,00 € - € 10,00 
Totaal € 5.760,00 € 2.542,90 € 5.160,00 
 

Almanak Begroot Realisatie Herbegroot 
Almanak € 4.000,00 € 1.478,17 € 3.200,00 
Totaal € 4.000,00 € 1.478,17 € 3.200,00 
 
Faciliteiten Begroot Realisatie Herbegroot 
Politicologenquizzen (2) € 60,00 € 32,60 € 60,00 
Borrels (10)* € 500,00 € 183,00 € 380,00 
Filmavonden (1) € 50,00 € - € 30,00 
Feesten (4) € 275,00 € 65,65 € 295,00 
Ouderdag € 275,00 € - € 275,00 
Gala € 700,00 € 900,00 € 900,00 
GSA € - € - € 150,00 
Totaal € 1.860,00 € 1.181,25 € 2090,00 
 
Toelichting: 
* Door nieuwe afspraken met Café Storm begin dit jaar zijn de borrels een stuk goedkoper 
uitgevallen dan in eerste instantie gedacht werd. Dit komt voornamelijk doordat de happen nu 
zelf worden gemaakt door de commissie Faciliteiten, i.p.v. door Café Storm.  
 
ICT Begroot Realisatie Herbegroot 
Licentie Snelstart € 91,71 € - € 91,71 
Abonnement PC-leden € 60,50 € 71,39 € 71,39 
Hosting ‘www.spilplaats.nl’ € 325,54 € 325,54 € 325,54 
Domeinregistratie Argeweb € 18,15 € - € 18,15 
Totaal € 495,90 € 396,93 € 506,79 
 
Promotie Begroot Realisatie Herbegroot 
Commissie Promotie* € 280,00 € 120,98 € 300,00 
EL-CID Stand** € - € - € 120,00 
Totaal € 280,00 € 120,98 € 420,00 
 
Toelichting 
* Deze post is inclusief bestuurs-interesseboekjes.  
** De post ‘EL-CID Stand’ is toegevoegd, omdat deze voorheen nog geen duidelijke plek had 
op de begroting. 
 
Investeringen Begroot Realisatie Herbegroot 
Investeringen SPIL-hok € 50,00 € - € 50,00 
Pennen € - € 188,76 € 188,76 
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Totaal € 50,00 € 188,76 € 238,76 
 
Afschrijvingen Begroot Realisatie Herbegroot 
Afschrijving Camera € 75,00 € 75,00 € 75,00 
Opkoping Speldjes* € 160,00 € 160,00 € 160,00 
Totaal € 235,00 € 235,00 € 235,00 
 
Toelichting: 
* Met het opkopen van de speldjes zijn nu alle speldjes opgekocht. 
 
IAPSS (International Association for Political Science 
Students) 

Begroot Realisatie Herbegroot 

IAPSS-contributie € 
100,00 

€ - € 100,00 

Pre-IAPSS activiteit 
Aanvullende Activiteit* 

€ - 
€ - 

€ - 
€ - 

€ 10,00 
€ 60,00 

Totaal € 
100,00 

€ - € 170,00 

 
Toelichting: 
* De dag voor aanvang van het congres is een bezoek aan het Hongaarse parlement gepland. 
Hier is een kleine entreeprijs aan verbonden die niet meer uit de deelnemersbijdrage betaald 
kan worden, omdat deze al eerder bepaald was. Daarbij was er nog ruimte in de begroting om 
dit via de SPIL te financieren. Er is dan ook voor gekozen om deze post toe te voegen aan de 
begroting.  
 
Platform voor Politicologen  Begroot Realisatie Herbegroot 
Contributie € 150,00 € - € 100,00 
Totaal € 150,00 € - € 100,00 
 
Onvoorzien Begroot Realisatie Herbegroot 
Algemene uitgaven* € 879,27 € 10,78 € 859,96 
Totaal € 879,27 € 10,78 € 859,96 
 
Toelichting: 
* De verzekering van de camera liep nog enkele maanden door nadat de verzekering was 
stopgezet; dit was niet in begroot.  
Het potje onvoorzien is 3,3% van de gehele begroting. 
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Balans 
 

BBalans 

Debet 
 

Credit 
 

ABN	bestuursrekening €	1.011,20 Eigen	vermogen 		€	25.871,76 

ABN	spaarrekening €	23.606,00 Lustrumreservering 	 €	1.500,00 

Dassen	(99) €	594,00 
  

Strikjes	(80) €	480,00 
  

Bretels	(14) €	308,00 
  

Vlinderdassen	(1) €	9,90 
  

Brillen	(300) €	225,00 
  

Drinkflessen	(5) €	40,00 
  

Powerbanks	(23) €	458,85 
  

Kas	bestuur €	279,41 
  

    
Debiteuren €	359,40 

  
Totaal €	27.371,76 Totaal 		€	27.371,76 
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Rapport	KasCommissie	2016-2017	“Een	SPILgeel	hart	is	voor	altijd”	

Geachte	A.L.V.,	

Op	vrijdag	24	februari	jongstleden	heeft	de	Kascommissie	de	boekhouding	en	financiële	stukken	van	
mej.	Embregts	onder	ogen	gekregen,	welke	ter	verantwoording	voorliggen	op	deze	A.L.V.	De	
bevindingen	van	de	Kascommissie	worden	hieronder	kort	toegelicht.	

De	Kascommissie	was	allereerst	zeer	tevreden	over	de	buitenlandse	delicatesse	die	de	Kascommissie	
als	versnapering	heeft	gekregen	van	mej.	Embregts.	De	Limburgse	vlaaien	waren	een	prettige	
afwisseling	van	de	Hollandse	gebakjes.	Verder	was	de	Kascommissie	zeer	tevreden	met	de	houding	
van	de	penningmeester.	Ze	toont	een	zeer	betrokken	penningmeester	te	zijn	en	is	niet	bang	om	aan	
de	bel	te	trekken	op	het	moment	dat	ze	even	niet	weet	hoe	iets	het	beste	opgelost	kan	worden.	Dit	
stemt	ons	zeer	goed	en	geeft	ons	in	ieder	geval	al	vertrouwen	voor	het	komende	halfjaar.		

Toch	waren	er	wel	een	paar	discrepanties	die	opgemerkt	dienen	te	worden.	Allereerst	miste	er	in	de	
boekhouding	het	gehele	kasboek.	Er	was	op	moment	van	controle	geen	overzicht	van	wat	er	in	het	
afgelopen	halfjaar	in	en	uit	de	kas	is	gegaan.	Dit	is	iets	wat	we	hebben	meegegeven	aan	de	
penningmeester	om	direct	aan	te	pakken,	want	het	is	een	risico	als	er	geen	overzicht	is	van	de	in-	en	
uitgaven	van	de	kas.	De	Kascommissie	heeft	direct	tips	gegeven	over	hoe	dit	het	beste	aangepakt	
kon	worden	voor	het	komende	halfjaar	en	hoe	dit	direct	met	terugwerkende	kracht	opgelost	kon	
worden,	echter	heeft	de	Kascommissie	er	wel	vertrouwen,	nadat	het	afgelopen	halfjaar	
doorgenomen	was	met	de	penningmeester,	dat	er	geen	rare	uitgaven	zijn	gedaan	vanuit	de	kas	die	
niet	met	terugwerkende	kracht	genoteerd	zouden	kunnen	worden.	

De	houding	van	de	penningmeester	tegenover	beleidsmatige	aspecten	is	uitstekend	gebleken.	Ze	
vroeg	waar	nodig	advies	en	wij	kunnen	vol	trots	zeggen	dat	de	penningmeester	zich	bijzonder	goed	
heeft	geïnformeerd	in	de	financiën	van	de	vereniging.	

Aan	het	einde	van	de	kascommissiecontrole	werden	de	boeken	van	de	penningmeester	
doorgenomen	en	het	is	haast	van	nature	dat	hierin	een	paar	bijzonderheden	te	vermelden	waren.	

Een	paar	van	de	bonnen	hadden	zich	verschuilt	onder	de	verkeerde	posten,	maar	in	samenspraak	
met	de	penningmeester	hebben	deze	toch	nog	de	juiste	plek	gevonden	in	de	boeken.		

Wel	kwamen	we	erachter	dat	in	de	kruisposten	van	de	boeken	een	paar	rare	dingen	aan	de	hand	
waren,	want	deze	waren	niet	geheel	en	al	in	balans.	Echter	de	kascommissie	heeft	er	vertrouwen	in	
dat	de	penningmeester	dit	op	moment	van	schrijven	opgelost	heeft.	

Al	om	al	is	het	onze	vreugd	om	de	penningmeester	te	complimenteren	met	haar	werk	en	op	kleine	
hobbeltjes	en	schoonheidsfouten	na	is	er	vrijwel	niks	aan	te	merken	op	haar	werk	dat	niet	op	te	
lossen	is.		

Wij	zien	het	komende	halfjaar	met	plezier	tegemoet	en	we	hopen	dat	de	penningmeester	de	door	
haar	ingestoken	weg	verder	zal	vervolgen.	

Met	een	SPILgele	groet	

Tekenen	wij,	

Bas	de	Groot	&	Pelle	Meurink	

De	Kascommissie	der	Studievereniging	voor	Politicologen	in	Leiden	(SPIL)	zichzelf	noemende	‘’Een	
SPILgeel	hart	is	voor	altijd’’		
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Bijlage	1:	Begroting	AlleJaarsWeekend	2017	

	

*	Hostelverblijf	is	excl.	ontbijt.	Wat	betreft	het	ontbijt	is	het	hostel	te	duur.	Brugge	biedt	
daarentegen	genoeg	goedkope	mogelijkheden,	dus	is	ervoor	gekozen	om	hier	’s	ochtends	
rekening	mee	te	houden,	voordat	het	dagprogramma	van	start	gaat. 
**	Het	frietmuseum	is	€	1,00	euro	goedkoper	dan	het	chocolademuseum.	Wanneer	de	
keuze	van	de	deelnemers	bekend	is,	zal	dit	worden	bijgevoegd	aan	potje	‘Onvoorzien’.	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

Inkomsten	 	 	 	 Uitgaven	 	 	 	

	 Aantal	 Bijdrage	 Totaal	 	 Aantal	 Bijdrage	 Totaal	
SPIL	 40	 €	5,00	 €	200,00	 Vervoer	 	 	 	
Deelnemers	 40	 €	65,00	 €	2600,00	 Trein	 40	 €	15,80	 €	632,00	

	 	 	 	 Verblijf	 	 	 	
	 	 	 	 Hostel*	 40	 €	44,24	 €	1.769,60	

	 	 	 	 Activiteiten	 	 	 	
	 	 	 	 Museum	

friet/chocola**	
40	 €	7,00	 €	280,00	

	 	 	 	 Stadsspellen	 	 	 	
	 	 	 	 Walking	tour	 	 	 	

	 	 	 	 Onvoorzien	 40	 €	2,96	 €	118,40	
	 	 	 	 	 	 	 	
Totaal	 	 	 €	2.800,00	 Totaal	 	 	 €	2.800,00	
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